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رئیس پارک نوآوری و فناوری صنعت نفت مطرح کرد؛

شکل گیری دیپلماسی اثربخش در 
حیاط خلوت آمریکا

آیت الله رئیسی: ایران و زیمبابوه برای 
توسعه تجارت اراده جدی دارند
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سخنگوی دولت: قرار گرفتن اروپا در جایگاه 

مدعی به جای پاسخگویی طنزی بیش نیست
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رعایت استاندارد جدید در کولرهای 

آبی الزامی است
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مناف هاشمی: می خواستیم حمایت هر دو 

نامزد OCA را داشته باشیم
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استان  تهران 5

معاون استاندار : ۱۲۵ هزار شغل سال 

گذشته در تهران ایجاد شد
 معــاون هماهنگــی امــور اقتصــادی اســتاندار تهــران گفت: 
ــرکت  ــاد و ۸۹۰ ش ــغل ایج ــزار ش ــته ۱۲۵ ه ــال گذش س
دانــش بنیــان در ایــن اســتان راه انــدازی شــده کــه نیمــی 

ــان کشــور در  ... ــش بنی از شــرکت های دان 12 2

9

قالیباف:  فعالان حوزه فناوری مهم ترین 
پیشران برنامه هفتم توسعه هستند

ــادی  ــاری و اقتص ــط تج ــه رواب ــان اینک ــا بی ــور ب ــس جمه  رئی
ــه و  ــت رشــد نیافت ــزان دوســتی دو مل ــه می ــوه ب ــران و زیمباب ای
ســطح روابــط تجــاری دو کشــور قابــل قبــول نیســت، گفــت: در 
ــرای  ــور ب ــد، اراده دو کش ــا می رس ــه امض ــه ب ــی ک تفاهم نامه های

توســعه تجــارت و همکاری هــا نشــان داده می شــود.

بر  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
برای رشد و  ضرورت حداکثر همکاری 
اکو در حوزه  پیشرفت کشورهای عضو 
ارتباطات و فناوری اطلاعات تاکید کرد 
کشورهای  جایگاه  به  توجه  با  گفت:  و 
تحولات  توان  می  سازمان  این  عضو 
فناوری  و  ارتباطات  حوزه  در  بزرگی 
داشته  المللی  بین  سطح  در  اطلاعات 
باشیم و از فناوری های نوین برای خلق 

رفاه حداکثر استفاده را ببریم.
و  ارتباطات  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
فناوری اطلاعات، »عیسی زارع پور« در 
سومین  رسمی  نشست  افتتاحیه  آیین 
فناوری  و  ارتباطات  وزرای  اجلاس 
سازمان  عضو  کشورهای  اطلاعات 
داشت:  اظهار  )اکو(  اقتصادی  همکاری 
دانمشند  خوارزمی  تولد  سالروز  امروز 
سوم  سده  در  که  است  ایرانی  بزرگ 
هجری زندگی می کرد و نقش مهمی 
علوم  پایه  که  جدید  ریاضیات  در 
به همین دلیل  کامپیوتر است، داشته، 
امروز در ایران روز ملی فناوری اطلاعات 
نام گذاری شده است. تقارن روز فناوری 
اطلاعات و برگزاری نشست امروز را به 

فال نیک می گیریم.
وی با تاکید بر اینکه جمهوری اسلامی 
سازمان  برای  ای  ویژه  جایگاه  ایران 
ایران  کرد:  خاطرنشان  است،  قائل  اکو 
کرده  تلاش  نیز  گذشته  های  سال  در 
برای همکاری  را  توان خود  تمام  است 
کشور  و  گیرد  کار  به  عضو  کشورهای 
که  ای  ویژه  موقعیت  به  توجه  با  ما 
برای  ای  سازنده  نقش  تواند  می  دارد، 
همکاری بین کشورهای عضو ایفا کند.

برگزاری  از  پس  داد:  ادامه  پور  زارع 
ارتباطات و فناوری  اول وزرای  اجلاس 
ایران  در  اکو  عضو  کشورهای  اطلاعات 
دوم  نشست  برگزاری  آن  متعاقب  و 
خوبی  مصوبات  و  دستاوردها  باکو،  در 
داشتیم که اجرای کامل آن می تواند به 
تحولاتی قابل توجه در کشورهای عضو 

منجر شود.
حالی  در  هم  امروز  کرد:  تصریح  وی 
را  ارتباطات  وزرای  نشست  سومین 
در  و  گذشته  روز  که  کنیم  می  برگزار 
خوبی  تصمیمات  کارشناسان  نشست 
گرفته شد و امید است با تصویب آن در 

این نشست و پیگیری آن بتوانیم شاهد 
اکو  عضو  کشورهای  پیشرفت  و  رشد 
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  حوزه  در 

باشیم.
استراتژی جدید برای حوزه آی سی تی 

تا سال ۲۰۳۰ تدوین شود
سازمان  دبیرکل  ناظری«  »خسرو 
در  )اکو(  اقتصادی  های  همکاری 
اجلاس وزرای ارتباطات کشورهای عضو 
و  تکنولوژی  های  پیشرفت  به  اشاره  با 
ها  پیشرفت  این  کرد:  تاکید  ارتباطات 
می تواند تاثیرات منفی و مثبت داشته 

باشد.
وی با بیان اینکه با افزایش نقش پلتفرم 
یابد،  می  کاهش  ها  دولت  نقش  ها 
برای  راه حل های مناسبی  باید  افزود: 
افزایش نقش دولت ها در اداره جامعه 
قرار  استفاده  مورد  دیگر  موضوعات  و 

دهیم.
و  ارتباطات  کرد:  تصریح  اکو  کل  دبیر 
توسعه  به  تواند  می  اطلاعات  فناوری 
جدید  های  فرصت  شناسایی  و  پایدار 
ضروری  راستا  همین  در  و  شود  منجر 
مشترک  های  همکاری  بتوانیم  است 
این فناوری ها در اعضای  برای توسعه 

اکو داشته باشیم.
این  استراتژی  تدوین  به  اشاره  با  وی 
حوزه در کشورهای اعضای اکو تا سال 

۲۰۲۵، از اعضای اکو خواست استراتژی 
حوزه  برای   ۲۰۳۰ سال  تا  جدیدی 

ICT تهیه و تدوین کنند.
شبکه  یک  ایجاد  به  اکو  دبیرکل 
دیجیتال در کشورهای عضو اکو اشاره 
کرد و گفت: این شبکه می تواند به ارائه 
اعضا  به  این حوزه  در  عمومی  خدمات 

ارائه کنند.
یک  تواند  می  اکو  دبیرخانه  افزود:  وی 
برای  گری  تنظیم  و  قانونی  چارچوب 
تهیه  نیز  اعضا  تعامل و همکاری  شیوه 

کند.
برای  آنلاین  کسب وکارهای  از  حمایت 
اقتصاد  درصدی   ۱۵ سهم  به  دستیابی 

دیجیتال
 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: 
دیجیتال،  اقتصاد  توسعه  وزارتخانه  این 
و  حوزه  این  کسب وکارهای  از  حمایت 
رفع موانع پیش روی فعالان این عرصه را 
در دستور کار قرار داده و با هدف گذاری 
اقتصاد  درصدی   ۱۵ سهم  به  دستیابی 
در  داخلی  ناخالص  تولید  از  دیجیتال 
برنامه هفتم توسعه، چشم انداز و مسیر 

حرکت خود را تعیین کرده است.
 »عیسی زارع پور« در پیامی به مناسبت 
و  بیست  نوشت:  اطلاعات  فناوری  روز 
دانشمند  زادروز  با  همزمان  تیرماه  دوم 
بن  »محمد  ایرانی،  بزرگ  ریاضیدان  و 

موسی خوارزمی« که مایه افتخار جهان 
فناوری  »روز  عنوان  به  است،  اسلام 
نام گذاری شده که می تواند  اطلاعات« 
فرصتی برای یادآوری زحمات و خدمات 

متخصصان و فعالان این بخش باشد.
زارع پور خاطر نشان کرد: امروزه فناوری 
قابل  غیر  نقش  ارتباطات  و  اطلاعات 
انکاری در بهبود کیفیت زندگی داشته و 
همه ابعاد فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی 
زندگی بشر را تحت تاثیر خود قرار داده 
است. فناوری اطلاعات و ارتباطات یکی 
اقتصادی  توسعه  اصلی  های  پیشران  از 
در کشور بوده و علاوه بر ارزش آفرینی 
را  صنایع  سایر  تواند  می  حوزه  این  در 

بهره ور سازد.
فناوری  و  ارتباطات  وزارت  افزود:  وی 
و  اهداف  تحقق  مسیر  در  اطلاعات 
و  دولت سیزدهم، سیاست ها  وعده های 
اولویت اصلی خود را در راستای تحقق 
شعار سال و منویات مقام معظم رهبری، 
از  حمایت  و  دیجیتال  اقتصاد  توسعه 
کسب و کارهای این حوزه و رفع موانع 
قرار  را  عرصه  این  فعالان  روی  پیش 
به سهم  دستیابی  هدفگذاری  با  و  داده 
تولید  از  دیجیتال  اقتصاد  درصدی   ۱۵
توسعه  برنامه هفتم  در  داخلی  ناخالص 
چشم انداز و مسیر حرکت خود را تعیین 

کرده است.

ضرورت توسعه همکاری برای پیشرفت کشورهای 
عضو اکو در حوزه ارتباطات

بر  که  بانک جهانی  گزارش   جدیدترین 
اساس شاخص های توسعه جهانی تعریف 
شده است، نشان می دهد ایران در حوزه 
دسترسی به آب شرب در بخش شهری 
میان کشورهای  و  در جهان  روستایی  و 

منطقه در صدر جدول قرار داد.
درصد  نیرو،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
دسترسی به آب شرب شهری و روستایی 
با ۹۹.۸۳ و ۸۲  برابر  ایران به ترتیب  در 
درصد است؛ این در حالی است که این 
شاخص ها به همین ترتیب در جهان اعداد 
۸۵.۷ و ۵۹.۶ درصد و در میان کشورهای 
خاورمیانه ۸۳.۲ و ۶۹.۵ درصد را به خود 

اختصاص داده است.
سایر  از  را  کشور  آب  صنعت  که  آنچه 
کشورها متمایز کرده است، می تواند نشات 
مبدع  و  سدسازی  کهن  دانش  از  گرفته 
قنات بودن در دنیا، خودکفایی در صنعت 
سدسازی، صدور خدمات فنی و مهندسی 
در زمینه سد، تونل، برق آبی به کشورهای 
منطقه و حتی فراقاره ای ازجمله سریلانکا، 
سوریه، افغانستان، آذربایجان و تاجیکستان 
و برخی از کشورهای آفریقایی و آمریکای 
لاتین و دارا بودن رتبه سوم صنعت آب 

ایران در دنیا طی دو دهه اخیر باشد.
بومی سازی و تولید ۸۰ درصد تجهیزات 
مورد نیاز تصفیه خانه های آب، بومی سازی 
نیاز  مورد  تجهیزات  درصد   ۶۵ تولید  و 
بومی سازی  فاضلاب،  تصفیه خانه های 
نیاز  مورد  تجهیزات  درصد   ۹۰ تولید  و 
شبکه های آب و فاضلاب، آبرسانی حدود 
از  )بالاتر  ۱۰۰ درصدی جمعیت شهری 
شاخصه های  دیگر  از  جهانی(  میانگین 

صنعت آب کشور محسوب می شوند.
آب،  اقتصاد  اصلاح  منظور  به  همچنین 
الگوی  اصلاح  جهت  تعرفه  در  بازنگری 
آب،  محلی  بازارهای  راه اندازی  مصرف، 
و  مالی  منابع  تأمین  به  بخشی  تنوع 
استفاده حداکثری از ظرفیت های قانونی 

پیش بینی و اجرایی شد.
و  آب  بخش  ویژه  برنامه های  مرور  برای 
اهداف دولت  فاضلاب در راستای تحقق 
سیزدهم می توان از آبرسانی به ۱۰ هزار 
و  میلیون   ۴ بر  بالغ  جمعیتی  با  روستا 
۷۵۰ هزار نفر، اجرای ۱۰۱ طرح فاضلاب 
تصفیه خانه ی   ۶۹ احداث  قالب  در 
میلیون   ۱.۷ ظرفیت  با  شهری  فاضلاب 
با  آبرسانی  طرح  روز، ۸۸  در  مترمکعب 

ظرفیت  با  آب  تصفیه خانه ی   ۳۲ ایجاد 
و ۳۷۶  روز  در  مترمکعب  میلیون   ۲.۶۵
پروژه مدیریت تنش آبی با اهدافی چون 
بازسازی و ارتقای تاسیسات آب به طول 
آب  هدررفت  کاهش  کیلومتر،  هزار   ۱۴
شهری به میزان ۵ درصد و افزایش توان 
ذخیره سازی آب به ظرفیت ۱.۵ میلیون 

مترمکعب نام برد.
دولت  فعالیت  ابتدای  از  نیرو  وزارت 
 ۱۲ از  بهره برداری  به  موفق  سیزدهم 
آبرسانی،  طرح  و  آب  تصفیه خانه  واحد 
به  نمک زدایی  سامانه   ۶ از  بهره برداری 
روز،  در  مکعب  متر  هزار   ۵۴ ظرفیت 
تصفیه خانه  واحد   ۲۴ از  بهره برداری 
فاضلاب به ظرفیت ۶۶۳ هزار متر مکعب 
چاه  حلقه  و۸۴۷   ۲۱ تجهیز  روز،  در 
کشاورزی به کنتورهای هوشمند، اصلاح 
و تعدیل پروانه های ۳۹ هزا رو ۷۲۹ حلقه 

چاه کشاورزی شده است.
جهادی  پروژه  اجرایی  عملیات  پیشبرد 
دارای  روستای  هزار   ۱۰ به  آبرسانی 
و  تعداد ۳ هزار  به  آبرسانی  و  آبی  تنش 
پساب  بازچرخانی  کنون،  تا  روستا   ۲۶۰
به میزان۳۲۴ میلیون مترمکعب در سال 
برای استفاده در مصارف صنعتی یا سایر 
در  آب  مناسب  ذخیره سازی  متقاضیان، 
آبی  برق  نیروگاه های  سدهای  مخازن 
تدوین  و  سدها  ورودی  کاهش  باوجود 
نقشه راه پیاده سازی مدیریت حوضه های 
آبریز و ساختار عملیاتی کردن آن از دیگر 

دستاوردهای دولت سیزدهم است.
عملیات آبرسانی به شهرکرد و پایدارسازی 

به  بهداشتی  و  سالم  آب  تامین  وضعیت 
میزان ۸۲۰ لیتر بر ثانیه در کمترین زمان 
تامین  اضطراری  انجام طرح های  ممکن، 
ارتقای  و  تاب آوری  افزایش  پایدار،  آب 
کمی و کیفی آب شامل حفر و تجهیز چاه، 
احداث  مخازن،  و  پمپاژ  ایستگاه  احداث 
و  کیفی  ارتقای  پروژه های  و  تصفیه خانه 
از  بهرهبرداری  و  انتقال  خطوط  اجرای 
طرح جامع آبرسانی غدیر با هدف تامین 
استان  روستای   ۱۰۰۰ و  شهر   ۲۶ آب 
خوزستان و انتقال ۱۰ هزار لیتر در ثانیه 
از  بهره برداری  و  کیفیت  با  شرب  آب 
تصفیه خانه فاضلاب و بازچرخانی پساب 
شهر بیرجند با ظرفیت ۲۱ هزار و ۵۰۰ 
مترمکعب در شبانه روز از دیگر اقدام هایی 
است که در کارنامه عملکردی وزارت نیرو 

در دولت سیزدهم به ثبت رسیده است.
بهره برداری از فاز اول انتقال آب از سد آزاد 
به سنندج با ظرفیت ۱۲۰۰ لیتر بر ثانیه 
)پیشرفت ۹۰ درصد پروژه در مدت یک 
سال در مقایسه با پیشرفت ۱۰ درصدی 
۱۰ سال قبل از آن(، بهره برداری از سامانه 
 ۳۶ شامل  ارومیه  دریاچه  به  آب  انتقال 
کیلومتر تونل و ۱۱ کیلومتر کانال انتقال 
برای انتقال سالانه ۳۰۰ میلیون مترمکعب 
عنوان  به  ارومیه  دریاچه  به  مازاد  آب 
بزرگترین طرح زیست محیطی غرب آسیا 
دریاچه  زنده سازی  عملیاتی  فاز  و شروع 
از مطالبات مردم،  به عنوان یکی  ارومیه 
بهره برداری از خط پشتیبان آب شرب به 
مردم یزد از خلیج فارس طی مدت سه ماه 
در راستای توسعه زیرساخت آبرسانی و به 

منظور ارتقای تاب آوری از دیگر اقدامات 
دولت  فعالیت  سال  دو  در  نیرو  وزارت 

سیزدهم است.
آبرسانی  طرح  از  بهره برداری  و  تکمیل 
سیراف به جم در استان بوشهر شامل ۴۲ 
کیلومتر خط انتقال و پنج ایستگاه پمپاژ 
پس از ۱۴ سال انتظار، بهره برداری از سه 
پروژه آب شیرین کن در بوشهر با ظرفیت 
مترمکعب   ۵۰۰ و  هزار   ۴۱ مجموع 
آبگیری  نفر،  هزار  آب ۲۵۰  تأمین  برای 
سدهای عمارت، چمشیر، باغان با حجم 
مخزن مجموعا ۲.۵۱۵ میلیارد مترمکعب 
و آبگیری سدکهیر با حجم مخزن ۳۴۳ 
میلیون مترمکعب به عنوان بزرگترین سد 
مخزنی استان سیستان و بلوچستان پس 
از ۶ سال وقفه از دیگر اقدامات وزارت نیرو 

است.
اما آغاز عملیات اجرایی طرح انتقال آب 
کشور  شرق  استان های  به  عمان  دریای 
و تشکیل شورای جهاد آبرسانی و مرکز 
نیازهای  رفع  هدف  با  آبرسانی  جهاد 
ضروری و ارتقای شاخص های بهره مندی 
از خدمات آب شرب و بهداشتی، تقویت 
در  مردمی  مشارکت  و  جهادی  روحیه 
مالی،  منابع  متنوع سازی  آبرسانی،  امر 
کاهش بهای تمام شده طرح های آبرسانی، 
و  کشور  آبرسان  خیران  مجمع  تشکیل 
حمایت های حقوقی و قانونی و اقدام های 
فعالیت های  ادامه  در  خیران  از  تشویقی 
انجام شده برای رفع تنش آبی در مناطق 
دولت  فعالیت  ابتدای  از  کشور  مختلف 

سیزدهم صورت گرفته است.

ایران در صدر جدول جهانی ایجاد دسترسی به آب شرب 

شهری و روستایی



سیاسی
خبر

نشست خبری مشترک روسای جمهور ایران و زیمبابوه؛

آیت الله رئیسی: ایران و زیمبابوه برای 
توسعه تجارت اراده جدی دارند

 رئیس جمهور با بیان اینکه روابط تجاری و اقتصادی ایران و زیمبابوه به میزان 
دوستی دو ملت رشد نیافته و سطح روابط تجاری دو کشور قابل قبول نیست، 
گفت: در تفاهم نامه هایی که به امضا می رسد، اراده دو کشور برای توسعه تجارت 

و همکاری ها نشان داده می شود.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، آیت الله سیدابراهیم رئیسی پس از مذاکرات 
رسمی روسای جمهور دو کشور در نشست خبری مشترک با همتای زیمبابوه ای 
خود در هراره ضمن ابزار خرسندی برای حضور در کشور دوست و صمیمی 
برمی گردد، که  انقلاب  پیروزی  اوایل  به  بین دو کشور  ارتباط  زیمبابوه گفت: 
از مقامات عالی این کشور بود و به دیدار امام خمینی)  رئیس جمهور کنونی 
ره( آمدند و در آن دیدار که یک دیدار قلبی و محبت آمیز بود، اراده خود را به 

رهبرانقلاب ما ابزار داشتند. 
وی ادامه داد: حضور رهبر انقلاب امام خامنه ای در هراره و شرکت ایشان در 
اجلاس مهم و سخنرانی بیاد ماندنی ایشان علیه نظام سلطه را از یاد نخواهیم 

برد.
در  رئیس جمهور  آقای  با  دیداری  گذشته  سال  داشت:  اظهار  رئیس جمهور 
حاشیه نشست سالانه روسای جمهور در سازمان ملل داشتیم که نشست خوبی و 

موفقیت آمیزی بود و قرار شد تا روابط دو کشور توسعه یابد.
کشور  دو  مشترک  کمیسیون  برگزاری  به  دیدار  آن  کرد:  بیان   ادامه  در  وی 
انجامید که مقرر شد این کمسیون تصمیم های تجاری و اقتصادی را از سوی 

دو کشور دنبال کند.
رئیس جمهور با بیان اینکه سفرش به هراره در پاسخ به دعوت رئیس جمهور 
این کشور انجام شده است، اظهار داشت: از استقبال گرم ایشان و مردم عزیز این 

منطقه و میزبانی دولت و مردم زیمبابوه تشکر و قدردانی کنم.
آیت الله رئیسی پیام این سفر را اراده دو کشور بر توسعه روابط در همه حوزه ها 
بخصوص در زمینه های سیاسی، اقتصادی، تجاری و علم و فناوری دانست و 
گفت: ایران آمادگی دارد با توجه به ظرفیت های بین دو کشور همکاری لازم را 

با کشور دوست زیمبابوه داشته باشد.
رئیس جمهور ادامه داد: به برکت انقلاب اسلامی و خون شهیدان و به برکت 
راهنمایی و هدایت های رهبری فرزانه انقلاب امام خامنه ای، با وجود تهدیدها و 

تحریم  ها توانسته ایم پیشرفت های خوبی را رقم بزنیم.
تمامی   با  ایران  که  نباشد  باورکردنی  دشمن  برای  شاید  داشت:  اظهار  وی 
ما  به  رهبری  اما  یابد  پیشرفت دست  میزان  این  به  تحریم ها  و  محدودیت ها 
آموخته اند که می توان با اتکا به خدا و اعتماد به نفس و اعتماد به توانایی یک 

ملت راه پیشرفت را طی کرد و به قله رسید.
آیت الله رئیسی خاطر نشان کرد: ملت بزرگ ایران با اتکای به خداوند متعال و با 
اعتماد به داشته های بسیار و ظرفیت های بسیار کشور که نیروی انسانی مصمم 
و جوانان پرشور از جمله آن است، توانسته در مقابل جنگ  هشت ساله و توطئه 
ها و فتنه های بسیار ایستادگی کند و به جای تسلیم شدن در مقابل دشمن آنها 

را به عقب نشینی وادار کند.
وی گفت: ما بنای تعامل با تمامی کشورها را داریم و این تعامل به چند کشور 
جهانی   جامعه  را  خود  کار  گاهی  غربی  کشورهای  شود؛  نمی  خلاص  غربی 

می دانند ولی جامعه جهانی عبارت از تمامی کشورها در تمامی قاره هاست.
ظرفیت های بسیار قاره آفریقا می تواند سبب تحول باشد

آیت الله رییسی با بیان اینکه آفریقا ظرفیت های بسیاری دارد، گفت: این قاره 
منابع طبیعی و ذخایر خوبی داشته و نیروی انسانی و جوانان با استعدادی در 

این قاره وجود دارد که هرکدام می توانند سبب تحول باشند.
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه ما مخالف یک جانبه گرایی و تحریم ها هستیم، 
قرار  آسیب  را دچار  ها  ملت  که  است  نظامی  ابزار  مثل  تحریم  داشت:  اظهار 

می دهد. و ابزاری است که در اختیار آمریکا قرار گرفته است.
وی با بیان اینکه مردم زیمبابوه نقطه مشترک زیادی با مردم ایران دارند، گفت: 
خداجویی و خداخواهی و حق خواهی و حق گرایی و استعمار ستیزی از جمله 

این نقاط مشترک است.
آیت الله رئیسی افزود: احساس این مردم این است که با توجه به اشتراکاتی 

دارند، می توانند در کنار ایران اهدافی را دنبال کند.
همکاری های تهران و هراره در سطح روابط دوستانه دو کشور نیست

رئیس جمهور با اشاره به رشد اقتصادی در زیمبابوه گفت: امروز آقای رییس 
جمهور گزارشی مبنی بر آنکه توانسته گام های خوبی را در جهت رشد اقتصادی 

بردارد، ارایه کرد که موجب خوشحالی است.
آیت الله رییسی با تاکید بر اینکه در ایران نیز شاهد رشد اقتصادی ، رشد تولید 
، رشد ابزار تولید و رشد علم و فناوری هستیم، اظهار کرد: جوانان ما به دانشی 
دست یافتند که مغرب زمین فکر می کرد این دانش در انحصار اوست ولی ایران 

دانش خود را در حوزه های هسته ای و نظامی بومی کرده است. 
رئیس جمهور با بیان اینکه ظرفیت های زیادی برای همکاری بین دو کشور 
وجود دارد، افزود: به میزان دوستی با زیمبابوه، کار تجاری و اقتصادی بین دو 
قابل  دو کشور  اقتصادی  و  تجاری  روابط  و سطح  است  نیافته  افزایش  کشور 

قبول نیست.
آیت الله رئیسی گفت: در تفاهم نامه هایی که به امضا خواهد رسید اراده خود را 
برای توسعه تجارت و همکاری در معادن و صدور نیرو و خدمات فنی و مهندسی 

را ابراز می داریم.
رئیس جمهور با بیان اینکه ایران در حوزه های مختلف تجربه دارد و می تواند 
آنها را با کشورهای دوست در آفریقا به اشتراک بگذارد، خاطر نشان کرد: در 
حوزه کشاورزی، علم و فناوری و تجارت می توانیم همکاری خوبی داشته باشیم. 
آیت الله رئیسی همچنین ابزار امیدواری کرد که با همکاری دولت و با اقدامات 
رییس جمهور زیمبابوه به نحوی ارتباطات میان دو کشور توسعه یابد که بتوانند 
ظرفیت های همکاری بین دو کشور را احیا کنند و این همکاری موجب تبادل 

ظرفیت ها بین دو کشور و دو ملت بشود.
رئیس جمهور با بیان اینکه با بسیاری از کشورهای آفریقا و خصوصا زیمبابوه 
مواضع مشترک داریم، گفت: هردو کشور مخالف یک جانبه گرایی هستیم و بر 
حمایت از حقوق بشر و انسان تاکید داریم نه آن حقوق بشری که دستاویز نظام 
سلطه برای فشار بر کشورهای مستقل و آزاد شده است. حقوق بشر واقعی یعنی 

دفاع از حقوق انسان. 
وی با اشاره به مواضع مشترک دو کشور افزود: هر دو کشور مخالف تروریسم، 
افراط گرایی و تجزیه طلبی و جرایم سازمان یافته هستیم. این مواضع می تواند 

دو کشور را در سطح جهانی و منطقه همکار یکدیگر قرار بدهد.
آیت الله رییسی با اشاره به اینکه ایران تجربیات خوبی در حوزه سلامت دارد، 
گفت: در تولید دارو تجهیزات پزشکی ایران تجربیات خوبی دارد و این از حوزه 

هایی است که می تواند زمینه همکاری بین دو کشور را فراهم کند.

ایجاد  جلسه  در  جمهور  رئیس  اول  معاون   
بازماندگان  وضعیت  بررسی  و  آموزشی  عدالت 
از تحصیل، کم توجهی به آموزش و پرورش را 
و  دانست  کشور  آینده  به  ضربه  و  توجهی  کم 
شده  زمانبندی  و  عملیاتی  اجرای  کرد:  تصریح 
سند تحول بنیادین آموزش و پرورش گامی مهم 
نرخ  رساندن  به صفر  یا  و  کاهش  در  اساسی  و 
آموزان در حال  دانش  و  از تحصیل  بازماندگان 

ترک تحصیل است.
این  در  مخبر  محمد  دکتر  ایرنا،  گزارش  به 
مسئولان  و  پرورش  و  آموزش  وزیر  که  جلسه 
پژوهشکده ها و نهادهای عمومی و انقلابی حضور 
زمانی  آموزشی  نظام  از  غفلت  افزود:  داشتند، 
نمایان می شود که جبران نیروی تحصیل کرده 
امکان پذیر نباشد و باید با توجه به اهمیت این 
موضوع در دولت سیزدهم و همچنین هوش و 
استعداد کودکان و نوجوانان ایرانی با برنامه ریزی 
پژوهشکده های  و  اندیشکده ها  کمک  و  منظم 
مطالعاتی آمار بازماندگان از تحصیل را به صفر 

رساند.
وی تصریح کرد: دولت مردمی سیزدهم گام های 
بزرگی در رفع موانع عدالت آموزشی و بازگشت 
آمادگی  و  است  برداشته  تحصیل  از  بازماندگان 
کامل داریم تا اهداف سند تحول را محقق کنیم.

در  تحصیل  از  بازماندگان  آمار  به  اشاره  با  وی 
برخی از استان ها، بر ضرورت شکل دادن یک 
قرارگاه و رفع چالش های این استان ها در حوزه 
آموزش و پرورش تأکید و وزیر آموزش و پرورش 
به  قرارگاه  این  عملیاتی  برنامه  کرد  موظف  را 

سرعت آماده و عملیاتی شود.
دکتر مخبر با تاکید بر ضرورت مهارت آموزی در 
دوره دانش آموزی گفت: باید برای عقب ماندگی 
مهارتی دانش آموزان در دوره کرونا یک برنامه 
ویژه تمهید شود و این موضوع با کمک مجلس 

در برنامه هفتم نیز گنجانده شود.
تقویت  اهمیت  جمهور  رئیس  اول  معاون 
هنرستان ها را خاطرنشان ساخت و تاکید کرد: 
اگر یک دانش آموز پس از اتمام دوره تحصیلی 
در نظام آموزش و پرورش بتواند صاحب حرفه 
و مهارتی گردد، می توان به تکرار چرخه فقر و 

ریشه کنی آن در خانواده و کشور پایان و سطح 
دارد  ضرورت  بنابراین  داد.  افزایش  را  اشتغال 
هنرستان ها  به  توجه  پرورش  و  آموزش  وزارت 

را بار دیگر در راس برنامه های خود قرار دهد.
تقویت  افزود: تهیه و تدوین لایحه  دکتر مخبر 
می تواند  پرورش  و  آموزش  وزارت  در  مدارس 
سرانه  خصوص  در  گذشته  اشتباهات  برخی 
مدارس، سرانه تغذیه و جابجایی دانش آموزان 

را جبران نماید.
و  ضرورت  بر  تأکید  با  همچنین  مخبر  دکتر 
هیأت  صورت  به  مدارس  اداره  طرح  اهمیت 
خیرین  داری  مدرسه  و  یاری  مدرسه  و  امنایی 
مدرسه ساز در وزارت آموزش و پرورش، گفت: 
و  آموزش  وزارت  باید  اقدامات  این  کنار  در 
پرورش طرح ارزیابی تحصیلی بدون امتحان را 

بررسی و تدوین کند.
در این نشست، وزیر آموزش و پرورش از اولویت 
آموزش و پرورش در برنامه های دولت خبر داد 
تقویت  لایحه  عنوان  تحت  لایحه ای  افزود:  و 

از  پس  تا  است  سازی  آماده  حال  در  مدرسه 
تصویب، ساختار حمایت از مدارس و همچنین 
نقش مدارس در محلات و مناطق تحت پوشش 
های  ظرفیت  از  همچنین  و  سازد  متحول  را 
به  رسیدگی  و  مدارس  مدیریت  برای  مردمی 
استفاده  محروم  مناطق  آموزان  دانش  وضعیت 

شود.
همچنین در این جلسه گزارشی در خصوص نرخ 
در  ایران  در  بیشتر  و  ساله   ۶ بیسوادی  کاهش 
شاخص  جهان،  و  منطقه  کشورهای  با  مقایسه 
تغییر ضریب جینی آموزش در مناطق مختلف، 
های  استان  سایر  و  تهران  در  بیسوادی  درصد 
کشور، نرخ فقر بی پولی کودکان زیر ۱۸ سال 
نسبت به معلم به دانش آموز و بالعکس در ایران 
ترک  روند  دنیا،  کشورهای  سایر  با  مقایسه  در 
تحصیل، توزیع حمایتی، نسبت بودجه آموزش و 
پرورش به تولید ناخالص داخلی و مقایسه سرانه 
دانش آموزی ایران با کشورهای جهان ارائه شد.

هزینه  سیزدهم  دولت  در  شد  تأکید  ادامه  در 

است  احیا شده  مدارس  سرانه  و  ذهاب  و  ایاب 
که با توجه به اهمیت این موضوع برنامه ریزی 
ها برای افزایش این دو موضوع در کنار برقراری 
و  آموزش  وزارت  در  مدارس  در  تغذیه  سرانه 

پرورش در حال پیگیری و اجرایی است.
همچنین در خصوص کاهش و به صفر رساندن 
تحصیل  ترک  و  تحصیل  از  بازمانده  کودکان 
و  تمرکزگرایی  کاهش  شامل  پیشنهادهایی 
ایجاد  محلی،  و  ای  منطقه  اختیارات  افزایش 
ایجاد  و  مدرسه  از طریق  واحد حمایتی  پنجره 
بررسی  مورد  آموزشی  عدالت  جهادی  قرارگاه 

قرار گرفت.
نرخ  از  گزارشی  نیز  پرورش  و  آموزش  وزارت 
پسا  و  کرونا  دوران  در  تحصیل  از  بازماندگان 
و  سیزدهم  دولت  در  کرد  تأکید  و  ارائه  کرونا 
همکاری  با  محمودوند  شهید  طرح  اجرای  با 
گروه های جهادی و محوریت آموزش و پرورش 
نظام  بازجذب  آموز  دانش  هزار   ۲۶ حدود  در 

آموزشی و کلاس های درسی شدند

در جلسه عدالت آموزشی با حضور معاون اول رئیس جمهور مطرح شد؛

بازجذب ۲۶ هزار دانش آموز به نظام آموزشی در دوران پساکرونا

خبر

سخنگوی دولت: قرار گرفتن اروپا در 
جایگاه مدعی به جای پاسخگویی طنزی 

بیش نیست

 سخنگوی دولت با بیان اینکه اروپایی ها به تعهدات خود در قبال 
ایران عمل نکردند، گفت:  امروز کسی بخواهد به جای پاسخگویی جای 
مدعی حاضر شود،  جایگاه  در  و  کند  را عوض  پاسخگویی  و  مدعی 

طنزی بیش نیست.
علی بهادری جهرمی در گفت و گو با خبرنگار سیاسی ایرنا، درباره 
و   ۲۲۳۱ قطعنامه  درباره  ملل  سازمان  امنیت  شورای  اخیر  نشست 
کارشکنی های اروپا در قبال رفع تحریم های موشکی ایران که مهرماه 
امسال پایان می یابد، اظهار داشت: زمانی که ایالات متحده از توافق 
بین المللی خارج شد و بدعهدی کرد، دولت های اروپایی هم متاسفانه 

نه تنها به تعهدات های خود عمل نکردند بلکه بدعهدی کردند.
سخنگوی دولت ادامه داد: طبیعی است امروز آنهایی که به تعهدات و 
توافق های خود عمل نکردند، باید پاسخگو باشند و اینکه امروز کسی 
بخواهد به جای پاسخگویی جای مدعی و پاسخگویی را عوض کند و 

در جایگاه مدعی حاضر شود، طنزی بیش نیست.
بهادری جهرمی تصریح کرد: جمهوری اسلامی ایران از هرگونه ابزار 
قانونی برای اقدام متقابل نسبت به هر گونه اقدام غیرقانونی بهره برداری 
داد، هرگز  نشان  این  از  بیش  تحریم ها هم  که  کرد. هرچند  خواهد 
تواناییِ توقف مسیر رشد و پیشرفت کشور را در حوزه علمی و فناوری 

نخواهد داشت.
به گزارش ایرنا، سه کشور اروپایی انگلیس، فرانسه و آلمان ۱۵ تیرماه 
با صدور بیانیه ای مشترک، در ادامه جوسازی ها علیه قدرت موشکی 
در  مسکو  و  تهران  نظامی  همکاری  بی اساس  ادعای  سایه  در  ایران 
جنگ اوکراین، رفع نشدن تحریم های موشکی ایران را خواستار شد 
که مطابق با قطعنامه ۲۲۳۱ شورای امنیت سازمان ملل متحد، مهرماه 

امسال پایان می یابد.
این نشست در شرایطی برگزار شد که در آن شاهد اتهام زنی کشورهای 
غربی علیه ایران و تقابل نمایندگان ایران، روسیه، آمریکا و کشورهای 

اروپایی بود.
تروئیکای اروپایی طی این بیانیه که در حاشیه نشست دوره ای شورای 
امنیت سازمان ملل درباره قطعنامه ۲۲۳۱ منتشر شد، بدون اعتراض 
به ایالات متحده آمریکا به عنوان مقصر اصلی وضع کنونی اجرای برجام 
و طرفی که با نقض قطعنامه شورای امنیت درباره این توافق، نظام 
چندجانبه گرایی و بین المللی را به نابودی کشانده است، پیشرفت های 
صورت گرفته در چارچوب توافق میان ایران و آژانس بین المللی انرژی 

اتمی برای حل وفصل مسائل سیاسی پادمانی را ناکافی خواندند.
و  ایران  برنامه موشکی  علیه  تداوم جوسازی ها  اروپایی در  تروئیکای 
ارائه روایت نادرست از قطعنامه ۲۲۳۱ شورای امنیت، ادعاها درباره 
ارسال پهپادهای ایرانی به روسیه برای استفاده در جنگ اوکراین را 
مطرح کرد؛ این در حالیست که ایران و روسیه بارها این ادعا را واهی 

و نادرست دانسته اند.

رییس سازمان پدافند غیرعامل: ایران 
پارسال بزرگترین آوردگاه جنگ 

سایبری دنیا بود
بزرگترین  ایران در سال گذشته  رییس سازمان پدافندغیرعامل گفت: 
آوردگاه جنگ سایبری در دنیا بود و مدلهای مختلفی از جنگ سایبری 

در قالب جنگ ترکیبی علیه ما اتفاق افتاد.
به گزارش ایرنا، سردار غلامرضا جلالی روز چهارشنبه در حاشیه همایش 
در  فنی  و  راهبردی  منظر  از  مَصون سازی  اقدامات  و  پدافند سایبری 
مشهد و در جمع خبرنگاران افزود: در مدت یاد شده با توجه به قابلیت 
با  ترکیبی  جنگ  شاهد  یکدیگر  با  آنها  ترکیب  در  جدید  فناوری های 

محوریت جنگ سایبری علیه کشورمان بودیم.
وی ادامه داد: این جنگ ترکیبی در حوزه رسانه، شبکه های اجتماعی و 
حمله به زیرساخت های مختلف کشور روی داد و در مجموع سال گذشته 
با تنوعی از تهدیدات رو به رو بودیم که البته ۱۵ درصد از آنها مبتنی بر 

هوش مصنوعی بود.
رییس سازمان پدافند غیرعامل گفت: ۸۰ درصد حملات یاد شده مربوط 
به آسیبهایی کشف شده بود یعنی آسیبهایی که مشخص و شناخته شده 

و راهکار مقابله با آن نیز معلوم بوده است.
حملات  و  حوادث  خصوص  در  که  تحلیلی  و  تجزیه  افزود:  جلالی 
سایبری در سال گذشته داشتیم نشان داد این حملات در حوزه های 
آسیب پذیری های متداول، جاری و شناخته شده در بخش خدمت رسانی 
به مردم، حفره های پنهان آسیب پذیری و ابزارهای کاشتنی سخت افزاری 

و نرم افزاری در بخش های فناور کشور بوده است.
وی با اشاره به حملات به حوزه های شناخته شده اظهار کرد: برنامه 
ای تحت عنوان "امن سازی اضطراری" تهیه کرده ایم و استان خراسان 
رضوی را که سابقه حملات سایبری نیز داشته به همراه استان آذربایجان 
شرقی به عنوان نمونه اجرای این طرح انتخاب کرده و تمهیدات اولیه 

اجرای طرح را در این ۲ مکان انجام داده ایم.
این  اولویت  را  اضطراری  سازی  امن  غیرعامل  پدافند  سازمان  رییس 
سازمان عنوان کرد و افزود: اجرای برنامه امن سازی برای این است که 
از آسیبها و حملات ساده و دم دستی و قابل پیشگیری جلوگیری کنیم.

جلالی افزود: تحولات فضای سایبری مبتنی بر هوش مصنوعی توسعه 
پیدا کرده است و از طرفی در بخشی از تهدیدات علیه ما از قابلیت هوش 

مصنوعی بهره برده شده است.
وی ادامه داد: همه فعالیت خود در سال ۱۴۰۲ را در قالب مصون سازی 
و کشف و شناسایی تهدیدها و ایمن سازی و دیگر اقدامات با استفاده از 
هوش مصنوعی دنبال می کنیم و برنامه داریم همه سامانه های موجود 
را برای استفاده از هوش مصنوعی به روز رسانی کنیم و در گام نخست 
تمام اقدامات حوزه شناسایی، امن سازی و ارزیابی امنیت را تا آخر سال 

مبتنی بر هوش مصنوعی اجرا می کنیم.
همایش پدافند سایبری و اقدامات مَصون ساز از منظر راهبردی و فنی 
با حضور جمعی از کارشناسان و مدیران امنیت سایبری و امنیت شبکه 

اداره ها دستگاههای خراسان رضوی در مشهد برگزار شد.
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قالیباف:  فعالان حوزه فناوری مهم ترین پیشران 
برنامه هفتم توسعه هستند

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: 
از  مردم  و  دارد  وجود  موفقیتی  اگر 
خدماتی که به آنها ارائه داده ایم بهره  
به  آن  زحمات  شک  بدون  برده اند، 
پای جوانان عزیز حوزه فناوری است 
با همه وجود می گویم شما  امروز  و 
مهم ترین پیشران ما در برنامه هفتم 

توسعه هستید.
به گزارش ایرنا، »محمدباقر قالیباف« 
روز سه شنبه در مراسم روز فناوری 
قلب  صمیم  از  افزود:  اطلاعات 
عزیزانی  جمع  در  امروز  می گویم 
مدیر  یک  عنوان  به  که  دارم  حضور 
تجربه،  دهه   ۲ از  بیش  با  کشور  در 
می کنم،  نگاه  گذشته  به  که  زمانی 
به  قشری  و  صنف  هیچ  می بینم 
اندازه فعالان حوزه فناوری اطلاعات 
ایفا  نقش  داده  رخ  موفقیت های  در 

نکرده اند.
در  توفیقی  اگر  کرد:  تصریح  وی 
ریشه  داشتم،  سپاه  هوایی  نیروی 
اتفاقی  اگر  داشت.  صنف  این  در 
و  امنیت  عدالت  داد،  رخ  پلیس  در 

خدمات برقرار شد، وقت مردم گرفته 
نشد، فساد کاهش پیدا کرد، منزلت 
به  مردم  اعتماد  و  رفت  بالا  پلیس 
زحمت  جز  یافت  افزایش  پلیس 

فعالان حوزه فناوری نبود.
شهرداری  در  اگر  افزود:  قالیباف 
از  بیش  کردیم  پیدا  توفیق  تهران 
داشبورد  و  اطلاعاتی  لایه   ۱۷۰
برای  از ۱۰۰ سرویس  را بیش  شهر 
فعالان  با حضور  کنیم،  فراهم  مردم 
و  بود  موفقیتی  اگر  بود.  حوزه  این 
شدند  ارائه  که  خدماتی  از  ما  مردم 
زحماتش  شک  بدون  بردند  بهره ای 
فناوری  حوزه  عزیز  جوانان  پای  به 
می گویم  وجود  همه  با  امروز  و  بود 
برنامه  در  ما  پیشران  مهم ترین  شما 

هفتم هستید.
اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
بحث  گذشته  در  کرد:  خاطرنشان 
بود،  مطرح  ثروت  یا  است  بهتر  علم 
بدون  تجارت  می گوییم  امروز  اما 
بستر علم امکان پذیر نیست و تحول 
و اقتصاد کشور در مجموعه فناوری 

را  من  صحبت های  است.  اطلاعات 
نگاه یک خدمتگزار و مدیر  از  امروز 
که  صنفی  عنوان  به  دهید.  گوش 
دارم  قصد  دارد  مسئله  حل  قدرت 

مسائلی را مطرح کنم.
چالش  مهم ترین  امروز  گفت:  وی 
است.  اقتصادی  رشد  به  مربوط  ما 
منابع  و  بهره وری  سرمایه گذاری، 
رشد  در  مهم  عامل  سه  انسانی 
می تواند  که  جایی  است.  اقتصادی 
یکدیگر  با  توام  را  عامل  سه   این 
و  اطلاعات  فناوری  ببرد،  پیش 
امروز  حوزه  این  است.  ارتباطات 
یک  نیست،  انتخاب  یک  دیگر 
جامعه  برای  اجتناب ناپذیر  ضرورت 
و حکمرانی دولت ها است. حکمرانی 
دولت  از  مهم تر  مراتب  به  هوشمند 

الکترونیک است.
سرمایه گذاری  کرد:  تصریح  قالیباف 
که  نیست  آنقدری  ما  خارجی 
نجات دهنده ما باشد، ناگزیر هستیم 
گونه ای  به  بهره وری  حوزه  در  که 
رفع شوند.  عمل کنیم که مشکلات 

انرژی  دلار  میلیارد   ۱۰۰ سال  در 
هدر می دهیم برای بازگرداندن این 
فناوری  مجموعه  به  نیاز  ظرفیت 
گرفتار  ما  همه  داریم.  ارتباطات  و 
سه  از  که  هستیم  چهارم  قوه  یک 
قوه دیگر قوی تر است و آن دیوان 
که  سرکشی  اسب  است،  سالاری 
می کند.  مدیریت  دیگر  قوه  سه  به 
همراهی  به  نیاز  نیز  حوزه  این  در 

فعالان حوزه فناوری هستیم.
اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
مشکل  کشور  در  کرد:  تصریح 
داریم اما مسئله نداریم. به نظر من 
اساسی همین جا است که  مشکل 
چون نمی توانیم مشکل را به مسئله 
و  کردن  فکر  قدرت  کنیم،  تبدیل 
مسئله ای  و  نمی کنیم  پیدا  خلاقیت 
به وجود نمی آید که بتوان آن را حل 
مصنوعی  هوش  ارزش  اینجا  کرد،  

مشخص می شود.
به  کردن  نگاه  امروز  گفت:  وی 
موقعیت ها به شکل تهدید و فرصت، 
دیگر  که  دارم  اعتقاد  و  است  غلط 
تهدید نداریم و هر چیزی که پیش 
روی ما قرار دارد همه فرصت است. 
و  ریسک  با  دسته   ۲ به  فرصت ها 
بدون ریسک تبدیل می شوند. جهش 
و اتفاق در فرصت های با ریسک انجام 
هوش  حوزه ها  این  از  یکی  می شود. 
مصنوعی است که شناخت مساله را 
به ما نشان می دهد و فرصت خلاقیت 
و حل مساله نیز در آن یافت می شود.

مسائل  این  کرد:  تاکید  قالیباف 
داریم  ما است و تصمیم  چالش های 
پیش  محور  مساله  هفتم  برنامه  در 
در  ما  پیشران های  از  یکی  و  برویم 
حل و تشخیص مسائل حوزه فناوری 

اطلاعات است.



انرژی
اخبار

 دیپلماسی انرژی در دولت سیزدهم 
بدون برجام و FATF فعال شد

بهانه هایی  به  گذشته  دولت  در  که  شرایطی  در  نفت  فروش  میزان   
از برجام و تحریم ها به حداقل ممکن رسیده بود،  چون خروج ترامپ 
به گفته عضو کمیسیون انرژی مجلس در دولت سیزدهم با فعال کردن 
دیپلماسی انرژی و بدون برجام و FATF از ۱.۵ میلیون بشکه در روز 

عبور کرده است.
توسعه  راستای  در  سیزدهم  دولت  ایرنا،  پارلمانی  خبرنگار  گزارش  به 
دیپلماسی اقتصادی با کشورهای مختلف از جمله همسایگان و کشورهای 

منطقه، دیپلماسی انرژی را در دستور کار خود قرار داده است.
توسعه کشورهای هدف صادارت نفت، گاز، فرآورده های نفتی و محصولات 
پتروشیمی و نیز تعامل با همسایگان برای رفع ناترازی گازی از جمله 
ترکمنستان که بعد از سال ها، در دولت سیزدهم بدهی گازی ایران به 
این کشور همسایه تسویه شد و توانست از قطع گاز استان های شمالی 
و شمال شرقی در ایام سرد سال جلوگیری کند، نتایج عینی سیاستی 
است که در دو سال گذشته از سوی دولت سیزدهم دنبال شده و ثمر 

داده است.
از دیگر مظاهر توسعه دیپلماسی انرژی در دولت سیزدهم، افزایش تولید، 
صادرات و فروش نفت خام و میعانات گازی است؛ در حالی که دولت 
سیزدهم صنعت نفت را با فروش کمتر از نیم میلیون بشکه در روز از 
دولت قبل تحویل گرفته بود، توانست از طریق ارتباط با کشورهای عضو 
اوپک و اوپک پلاس که سیاست کاهش تولید و صادرات نفت در بازارهای 
جهانی را دنبال می کردند، ایران را از کاهش سقف روزانه فروش نفت 
خام معاف نگه دارد به طوری که اکنون آمارهای ثبت شده در مراجه 
آماری بین المللی و اظهارات مسئولان از افزایش فروش نفت خام ایران 

تا ۱.۵ میلیون بشکه در روز حکایت دارد.
در این راستا، جواد اوجی وزیر نفت در سفر اخیر خود به وین برای حضور 
در اجلاس اوپک، برای نخستین بار بعد از چند سال با علی النعیمی 
وزیر نفت عربستان در حاشیه اجلاس اوپک دیدار و گفت وگوی مفصلی 
گفت وگو  نفت  فروش  و  تولید  سر  بر  کشور  دو  توافق  درباره  و  داشت 
از سرگیری  برای  دولت سیزدهم  ابتکار  راستای  در  دیدار  این  کردند؛ 
روابط ایران و عربستان بعد از حدود هشت سال قطع ارتباط سیاسی بود 
که در جریان آن، این دو مقام ارشد نفتی ایران و عربستان، در خصوص 
برخی میادین مشترک انرژی دو کشور هم مذاکراتی صورت گرفته و به 

توافقاتی دست یافته اند.

فقط  که  می شد  تصور  گذشته  سال های   
زیرساخت های  توسعه  می توانند  خارجی ها 
نفت و گاز را به عهده بگیرند؛ اما وزارت نفت 
دولت سیزدهم نشان داد که با تکیه  بر توان 
مدعیان  زدن  کنار  بر  افزون  می توان  ایرانی، 
غربی، گوی سبقت در عرصه های فرامرزی را 

هم ربود.
نفت  وزارت  نفت،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
دولت سیزدهم با چند چالش از جمله فروش 
نفت و توسعه زیرساخت ها به دلیل تحریم های 
از  که پس  فروشی  کارکرد؛  به  آغاز  ناعادلانه 
خروج آمریکا از برجام و تحریم صنعت نفت 
ایران به حداقل رسیده بود و توسعه ای که باز 
ترس  و  نفت  پول  به  دسترسی  عدم  به دلیل 
کشورهای تابع آمریکا در مشارکت  در ساخت 
پالایشگاه و تجهیزات صنعتی نفت کشور، رخ 

نمی داد.
به  توجه  سیزدهم،  دولت  آمدن  کار  روی  با 
رونق و توسعه اقتصادی در صنعت نفت بدون 
گره  زدن آن به مذاکرات برجام کلید خورد؛ 
دستوری  کاهش  به دلیل  که  تولید  ظرفیت 
پایین آمده بود بازیابی شد و به مقدار پیش 
از تحریم ها رسید و صادرات نفت نیز افزایشی 
شد تا آنجا که بر اساس اعلام مؤسسه کِپلر، 
صادرات نفت ایران به بالاترین مقدار در پنج 
نشان  آمار  این  است.  رسیده  گذشته  سال 
یک  روزانه  به  ایران  نفت  صادرات  می دهد 
میلیون و ۶۰۰ هزار بشکه رسیده که بالاترین 
با  آمریکا  تحریم های  از  پس  صادرات  رقم 

خروج از برجام علیه ایران است.
داخل  ساخت  و  معکوس  مهندسی 
و  قطعات  بومی سازی  گاز،  و  نفت  تجهیزات 
وعده ای  دیگر  نفت  صنعت  زیرساخت های 
بود که وزارت نفت دولت سیزدهم با توجه  به 

افزایش قیمت دلار و بدقولی و خروج مدعیان 
غربی از پروژه های نفتی، در اولویت قرار داد تا 
علاوه بر اینکه موجبات خودکفایی این صنعت 
توسعه  آورد،  فراهم  چشمگیری  حد  تا  را 

طرح های پالایشی فراسرزمینی را رقم بزند.
متخصصان  توان  از  درصدی   ۱۰۰ استفاده 

داخلی در احیای پارس جنوبی
شاهد مدعا طرح توسعه فاز ۱۴ پارس جنوبی 
از جمله طرح های ۳۵ ماهه بود که توسعه آن 
از سال ۸۹ آغاز شد، اما پس از مدت کوتاهی 
از آغاز فعالیت، به دلیل محدودیت منابع مالی 
شد.  اولویت بندی  طرح ها  پیمانکاران  توان  و 
فاز  جنوبی،  پارس  مخزنی  بلوک  در  واقع  در 
ایران  به ساحل  دریا  در  فاز  نزدیک ترین   ۱۴
است؛ بنابراین اولویت بندی با توجه  به فازهای 

مرزی انجام شد.
در سال های ۹۷ و ۹۸، بخش فراساحل شامل 
چهار سکوی دریایی و دو خط ۳۲ اینچ تکمیل 
آغاز   ۹۸ سال  انتهای  از  پالایشگاه  ساخت  و 
شد و در مدت چهار سال ردیف شیرین سازی 
میلیون   ۵۶ روزانه  فاز،  این  از  شد.  عملیاتی 
مترمکعب گاز غنی در بخش فراساحل تولید 
و ۵۰ میلیون مترمکعب در روز گاز شیرین به 

خطوط سراسری تزریق می شود.
توسعه  کار  ابتدای  که  است  آن  مهم  نکته 
پارس جنوبی در دهه ۷۰، حدود ۲۵ درصد 
در  فقط  اکنون  اما  بود،  ایرانی  تجهیزات  از 
پالایشگاه فاز ۱۴ سهم ساخت داخل به بالای 

۷۰ درصد رسیده است.
دولت  در  داخلی  متخصصان  تلاش  با 
سیزدهم، همچنین فاز ۱۱ پارس جنوبی که 
نزدیک  غربی  مدعیان  مکرر  بدعهدی های  از 
حیاتی  علایم  بود،  رفته  کُما  به  سال   ۲۰ به 
شد.  نزدیک  بهره برداری  ایستگاه  به  و  یافت 

قرارداد توسعه فاز ۱۱ پارس جنوبی در سال 
که  شد  سپرده  فرانسه  توتال  شرکت  به   ۷۹
بالای  ریسک  آنچه  به دلیل  را  آن   ۸۷ سال 
لغو کرد و  ایران می خواند،  سرمایه گذاری در 

اجرای پروژه را به تأخیر انداخت.
بار دیگر در سال  توتال  وقفه ای ۱۶ ساله،  با 
پارس   ۱۱ فاز  توسعه  طرح  قرارداد   ۱۳۹۶
جنوبی را که به عنوان بزرگ ترین میدان گازی 
ایران  با  دارد  اهمیت خاصی  با قطر  مشترک 
امضا کرد که به علت تحریم ها و با بالا گرفتن 
تنش های مربوط به پرونده هسته ای ایران به 
نتیجه خاصی منتهی نشد و آن شرکت مجدداً 
از قرارداد کناره گیری کرد؛ موضوعی که باعث 

وقفه طولانی در توسعه این فاز ایجاد کند.
وقفه  طلسم  سیزدهم،  دولت  نفت  وزارت 
بر  تکیه   با  را  جنوبی  پارس   ۱۱ فاز  ۲۰ساله 
تجهیزات  تولید  و  داخلی  متخصصان  توان 
بومی ازسوی شرکت های دانش بنیان شکست 
میلیون   ۱۰ به  نزدیک  روزانه  تولید  با  تا 
مترمکعب، بهره برداری از این فاز شروع شود 
کمک  امسال  زمستان  در  گاز  تأمین  به  که 

شایانی می کند.
پارس  گاز  مجتمع  مدیرعامل  باهوش،  احمد 
ساخت  برنامه های  تحقق  اهمیت  به  جنوبی 
داخل و بار اول در بزرگ ترین مرکز تولید گاز 
و محصولات جانبی کشور اشاره و اظهار کرد: 
به  دانش بنیان  و شرکت های  سازندگان  ورود 
در  جنوبی  پارس  سیزده گانه  پالایشگاه های 
و  مجموعه  این  ضروری  نیازهای  شناسایی 
ساخت  شرکت های  برنامه های  پیاده سازی 
و  کیفیت  افزایش  برای  اول  بار  و  داخل 
مهم ترین  از  همکاری،  سطح  گسترش 
برنامه های سال »مهار تورم و رشد تولید« در 
که  اقدامی  است؛  جنوبی  پارس  گاز  مجتمع 
ملی  مدیرعامل شرکت  مهر  محسن خجسته 
نفت ایران، با منحصربه فرد خواندن آن متذکر 
شد: از ویژگی های شرکت ملی نفت ایران در 
دولت سیزدهم این بود که توسعه این میدان 

از سوی شرکت های ایرانی آغاز شد.
طرح های  توسعه  تا  داخلی  خودکفایی  از 

پالایشی فراسرزمینی
پتروپالایشگاه  دوم  فاز  راه اندازی  و  تکمیل 
مقام  ابلاغی  سیاست های  با  همسو  آبادان 
با  هم زمان  اسفندماه،   ۲۹ در  رهبری  معظم 
سید  حضور  با  نفت  صنعت  شدن  ملی   روز 
در  هم  آن  رئیس جمهوری  رئیسی  ابراهیم 
توان  بر  تکیه   با  و  تحریمی  سخت  شرایط 

صنعت  خودکفایی  مرکز  راه اندازی  داخلی، 
از  حداکثری  استفاده  به منظور  پتروشیمی 
کشور  پژوهشی  و  علمی  ظرفیت های  همه 
سال  در  پتروشیمی  توسعه صنعت  مسیر  در 
۱۴۰۱ که صدور خدمات فنی و مهندسی و 
را  همراه  و  به کشورهای همسو  کاتالیست ها 
توسعه ای  طرح های  از  بسیاری  و  کرد  فراهم 
و زیرساختی دیگر با دست توانای متخصصان 
و  سیزدهم  دولت  نفت  وزارت  در  داخلی 
همسو با وعده هایی محقق شده، رنگ واقعیت 
وزیر  اوجی،  جواد  که  موضوعی  است؛  گرفته 
نفت در هشتمین سمینار بین المللی سازمان 
نیمه  )اوپک( که  کشورهای صادرکننده نفت 
تیرماه در وین برگزار شد، با افتخار در میان 
از  سطح  این  از  رنگی  هرگز  که  کشورهایی 
و  کرد  اعلام  ندیده اند،  خود  به  را  تحریم ها 
وجود  با  ایران  نفت  صنعت  کارکنان  گفت: 
حضور  بدون  و  به تنهایی  خود  تحریم ها 
کارشناسان خارجی میدان های نفت و گاز را 

به صورت صفر تا صد توسعه می دهند.
نکته مهم و قابل  توجه برای کشورهای حاضر 
در سمینار بین المللی اوپک این بود که همه 
سخنان  این  کشوری  نفت  وزیر  می دانستند 
تحریم ها  شدیدترین  با  که  می کند  بیان  را 
ابرو  به  خم  اما  می کند،  نرم  دست وپنجه 
نیاورده و با تکیه  بر توان داخلی توانسته افزون 
بر درون مرزهای خود، فراسرزمینی هم اقدام 

به ساخت پالایشگاه و توسعه میدان ها کند.
مجتمع  بزرگ ترین  روزه   ۱۰۰ بازسازی 
تقطیر  ظرفیت  احیای  برای  ونزوئلا  پالایشی 
مرکز  در  سوخت  تولید  افزایش  و  خام 
پالایشی  از جمله طرح های  پاراگوانا،  پالایش 
دولت  نفت  وزارت  در  که  بود  فراسرزمینی 
سیزدهم کلید خورد و بنا به نوشته رسانه های 
فناوری  به  ونزوئلا  وابستگی  به  کشور،  این 

پالایش آمریکا پایان می دهد.
خام  نفت  ذخایر  بزرگ ترین  که  کشور  این 
دلیل  به  اخیر  سال های  در  دارد،  را  جهان 
آمریکا  تحریم های  و  سرمایه گذاری  کمبود 
که موانعی بر سر راه واردات ایجاد می کند، با 
مشکلات عدیده ای در تولید بنزین و گازوئیل 
و به دنبال آن رایج شدن صف های طولانی در 
مواجه  میلادی   ۲۰۲۰ سال  از  پمپ بنزین ها 
بود که با توسعه و تقویت روابط با ایران، نفت 
و  قطعات  همچنین  گازی،  میعانات  و  خام 
مواد اولیه شبکه پالایش نفت ونزوئلا به ۱.۳ 

میلیون بشکه در روز برساند.

گزارشبومی سازی زیرساخت های انرژی با هدف توانمندسازی سازندگان ایرانی

رعایت استاندارد جدید در کولرهای 
آبی الزامی است

رئیس سازمان انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری انرژی برق ایران 
گفت: استفاده از استاندارد جدید باید در کولرهای آبی رعایت شود.

به گزارش ایرنا از سازمان انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری انرژی 
برق ایران، »محمود کمانی« در مراسم امضای تفاهم نامه همکاری 
فی مابین سازمان انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری انرژی برق ایران 
اوج مصرف  در  ما  در حال حاضر کشور  افزود:  و شهرداری ساوه، 
است  مگاوات رسیده  از ۷۲ هزار  بیش  به  یعنی مصرف  دارد  قرار 
به همین منظور باید بتوانیم با اقدام هایی بخشی از این معضل را 

برطرف کنیم.
وی ادامه داد: یکی از این اقدام ها که در بحث صرفه جویی مصرف 
که  است  جدید  استاندارد  با  آبی  کولرهای  از  استفاده  است  مؤثر 

علاوه بر مصرف کمتر از قدرت سرمایش بیشتری برخوردار است.
معاون وزیر نیرو خاطرنشان کرد: اکنون ۲۰ میلیون کولر آبی در 

سراسر کشور وجود دارد که باید تغییر کنند.
کمانی گفت: براین اساس و از سال جاری همه موتورسازان کولرها 

موظف هستند از استاندارد جدید در کولرها پیروی کنند.
وی افزود: یکی دیگر از این اقدام ها نیز طرح تعویض روشنایی معابر 

است که شهر ساوه نیز می تواند در آن شرکت کند.
تفاهم نامه همکاری سازمان انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری انرژی 

برق )ساتبا( و شهرداری ساوه به مدت ۵ سال امضا و منعقد شد.
از  استفاده  به  می توان  تفاهم نامه  این  انعقاد  اهداف  از  یکی 
ظرفیت های علمی، فنی و اجرایی طرفین برای توسعه همکاری های 
انرژی های تجدیدپذیر و مدیریت مصرف  فناورانه و توسعه کاربرد 
انرژی به منظور برطرف کردن نیازهای متقابل و ایجاد شهر سبز در 

ساوه اشاره کرد.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۳۹۸۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۸۱۰ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  رسمی مستقر 
عبداله  فرزند  سلیمزاده  حسین  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
بشماره شناسنامه ۱۴ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 7۱/7۸ متر مربع پلاک ۲۵۱۰۳ فرعی از ۱۴۲ 
اصلی   ۱۴۲ از  فرعی   ۳۵۹۱ پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی 
واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای غلامعلی قیدر 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
تسلیم  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۳/۳۱ تاریخ انتشار نوبت دوم: 

 ۱۴۰۲/۰۴/۱7
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۵۰۱ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  رسمی مستقر 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسین ملکی فرزند امراله بشماره 
شناسنامه ۵۶۶7 یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۰ 
متر مربع پلاک ۴۹۲۹ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از 
مالک  از  واقع در صالحیه خریداری  اصلی  از ۱۴۱  پلاک ۳ فرعی 
منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  رضوانی  سهلعلی  آقای  رسمی 
آگهی می شود  به فاصله ۱۵ روز  نوبت  اطلاع عموم مراتب در دو 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
از اخذ  این اداره تسلیم و پس  به  مدت دو ماه اعتراض خود را 
رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور 

خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۳/۳۱ تاریخ انتشار نوبت دوم: 

 ۱۴۰۲/۰۴/۱7
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۲۸۴ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  رسمی مستقر 
مقصود  فرزند  رسولی  سعید  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
بشماره شناسنامه ۶۶۶۰۰۲۵۳۰۸ نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۶۵/۲۳ متر مربع پلاک ۱۱۹۴ 
فرعی از ۱۴۹ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۵۰ فرعی از 
۱۴۹ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای محمد 
محمدی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۴/۰۱ تاریخ انتشار نوبت دوم: 

 ۱۴۰۲/۰۴/۱7
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۲۴۸ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  رسمی مستقر 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای یعقوب اسلام فرزند مجید بشماره 
شناسنامه 7۵ نسبت به چهار دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۰/۴۲ متر مربع پلاک ۲۵۰۱۱ 
فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳۵۸۹ فرعی از 
آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  آباد  سلطان  در  واقع  اصلی   ۱۴۲
اسداله قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۴/۱7 تاریخ انتشار نوبت دوم: 

 ۱۴۰۲/۰۵/۰۳
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۲۴۹ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  رسمی مستقر 
جمشید  فرزند  بایرامی  عبداله  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
بشماره شناسنامه ۱۰۵ نسبت به دو دانگ مشاع از ششدانگ یک 
پلاک  مربع  متر  به مساحت ۱۲۰/۴۲  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه 
۲۵۰۱۱ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳۵۸۹ 
فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی 
آقای اسداله قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند 
ظرف  اخذ رسید  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض 
مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  از  ماه  یک  مدت 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و 
شد. تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۴/۱7 تاریخ انتشار نوبت 

دوم: ۱۴۰۲/۰۵/۰۳ 
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۲۱۳۴ 
مورخ ۱۴۰۱/۰۹/۰۲  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مظفر ابراهیمی 
نسبت  میانه  از  صادره   ۲۶۸۳۶ شناسنامه  شماره  به  زال  فرزند 
احداثی بمساحت ۲۱7/۶۳  بنای  با  به ششدانگ یک قطعه زمین 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه ۲ 
تفکیکی از ۱۶۳ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی یوسف رفیعی آشتیانی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
ارائه  به  اقدامات موکول  و  احاله  به دادگاه صالحه   تا  نماید  اخذ 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱7 /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۰۱ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(
آقای سعید یوسفی )مالک( طبق درخواست به شماره وارده ۶۶۴۸ 
ثبتی ۴۶  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام  مورخ ۱۴۰۲/۰۴/۱۴ 
سهم   ۱۸۰ مالکیت  سند  از  عبارتست  )که  اصلی   ۱۵۶ از  فرعی 
مشاع از ۳۰۰۰۰ سهم ششدانگ اعیان یک قطعه باغ به مساحت 
اصلی   ۱۵۶ از  فرعی   ۴۶ پلاک  تفکیکی  قطعه   مترمربع   ۳۰۰۰۰
سری   ۹۵۰۹۰۲ چاپی  سریال  با  اصلی  از  اصلی  از۱۵۶  مفروز 
الکترونیکی  دفتر  بشماره  یوسفی  سعید  نام  به   ۰۱ سال  الف 
۱۴۰۲۲۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۵7۵ رباط کریم ثبت و صادر شده است. 
بعلت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 
۱۲۰ آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب ۸/۱۱/۱۳۸۰ مراتب در 
یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده 
یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده 
روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند 
طبق  مذکور  پلاک  مالکیت  سند  المثنی   ، معامله  سند  یا  مالکیت 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

اخطاریه دفترخانه
نام و نام خانوادگی مخاطب: آقای خیراله مراد پور        شغل: آزاد   

آدرس: برابر رای دادگاه مجهول المکان
آقای خیراله مرادپور همسر شما خانم صفیه پیکانی فرزند جعفر 
از دادگاه شهرستان بهارستان شعبه هشتم درخواست طلاق غیابی 
مورخه  در   ۱۴۰۲-۲۴۳ دادنامه  شماره  به  طلاق  رای  و  نموده 
۱۴۰۲/۰۲/۰7 صادر شده و پس از انقضای مهلت اعتراض قطعی 
شده و لازم الاجرا می باشد.لذا بدینوسیله برای آخرین بار اخطار 
به همراه داشتن  با  آگهی  انتشار  از  می گردد ظرف ۱۰ روز پس 
مدارک لازم از جمله شناسنامه و کارت ملی به آدرس ذیل جهت 
ثبت و اجرای صیغه طلاق مراجعه فرمائید.نسیم شهر خیابان امام 
خمینی خیابان شهید خان احمدلو پلاک۴۹ طبقه ششم دفتر خانه 

ازدواج و طلاق ۱۶ و ۴ نسیم شهر 
لازم به ذکر است در صورت عدم حضور شما طلاق بصورت یکطرفه 

و غیابی انجام خواهد شد.
مرسل طیبی نیا - سردفتر ازدواج و طلاق ۱۶ و ۴ نسیم شهر

چهارشنبه 21   تیر  1402



اجتماعی
خبر

رئیسقوهقضائیهدرنشستبااعضایشورایعالیاستانها:

شوراهابرپیشبردهمهاموردرحوزه
اختیاراتخودنظارتکنند

 رئیس قوه قضائیه گفت: شوراها می توانند بر پیشبرد همه 
امورات اعم از اقتصادی، عمرانی، فرهنگی و اجتماعی در 

حوزه اختیارات  خود نظارت کنند.
حجت الاسلام  قضائیه،  قوه  رسانه  مرکز  گزارش  به 
در  اژه ای طی سخنانی  والمسلمین غلامحسین محسنی 
به  اشاره  استان ها، ضمن  عالی  اعضای شورای  با  نشست 
اظهار  کشور،  در  شوراها  نهاد  بالای  قانونی  ظرفیت های 
کرد: شوراها در کشور ما به موجب قانون اساسی و قوانین 
موضوعه از ظرفیت ها و اختیارات بالایی برخوردارند اما از 
این ظرفیت های عظیم به طور کامل استفاده نشده است 
بر  متمرکز  را  خود  باید همت  استان ها  عالی  شورای  لذا 
شورای  کند؛  اختیارات  و  ظرفیت ها  این  تقویت  و  احیاء 
لایحه  مستقیماً  می تواند  که  است  نهادی  استان ها  عالی 
همه  پیشبرد  بر  می توانند  شوراها  دهد؛  ارائه  مجلس  به 
امورات اعم از اقتصادی، عمرانی، فرهنگی و اجتماعی در 
نظارت  اختیار  شوراها  کنند؛  نظارت  اختیارات شان  حوزه 
دارند تا اجازه ندهند حتی با وضع قوانین و آیین نامه ها و 
دستورالعمل ها، حق مردم ضایع شود و تبعیضی رخ دهد؛ 
اینها ظرفیت ها و اختیارات قابل توجهی است؛ باید آنها را 
احیاء کرد؛ شما در شورای عالی استان ها در راستای همین 

امور، مسئولان کشور را به صف کنید.
آموزش دهی  امر  دارد  افزود: ضرورت  قضا  رئیس دستگاه 
اعضای  برای مردم که می خواهند  را هم  و آگاهی بخشی 
نامزدهای  برای  هم  و  برگزینند  خود  آرای  با  را  شوراها 
نیز شورای عالی  امر خطیر  این  تقویت کرد؛ در  شوراها، 
استان ها می تواند نقش آفرینی اثربخش داشته باشد؛ شاید 
نیاز به وضع قانون باشد تا نامزدهای شوراها قبل از نامزدی 
قانونی  وظایف  و  اختیارات  به  نسبت  معین  میزانی  به 
شوراها، اطلاع و آگاهی پیدا کنند و سازوکاری ایجاد شود 
مربوطه،  آموزش های  دریافت  منتخبان شوراها،  برای  که 

الزامی باشد.
رئیس عدلیه با اشاره به مرجع تصمیم گیر در مورد انتخابات 
نظارت  »هیأت  که  کرد  تصویب  مجلس  گفت:  شوراها، 
درخصوص  تصمیم گیرنده  مرجع  شوراها«  انتخابات  بر 
شورای  اما  باشد؛  نامزدها  شکایات  و  شوراها  انتخابات 
نگهبان این مصوبه را مغایر با قانون اساسی دانست؛ وقتی 
موضوع در کمیسیون قضایی مجمع تشخیص مطرح شد 
من از این نظریه دفاع کردم که »هیات نظارت بر انتخابات 
شوراها« مرجع تصمیم گیرنده باشد؛ در کمیسیون قضایی 
تعجب  من  موضع  این  از  اعضاء  برخی  تشخیص  مجمع 
باید  قضایی  شخصیت  یک  بعنوان  شما  گفتند  و  کردند 
مدافع این نظریه باشید که شکایات نامزدهای شوراها در 
»دیوان عدالت اداری« بعنوان یکی از زیرمجموعه های قوه 
قضائیه مطرح شود؛ اما من در آنجا دلایل خود را تشریح 
کردم و اعلام داشتم که به موضوعات و مسائل کشور نگاه 
بخشی ندارم بلکه منافع و مصالح کشور و مردم را در نظر 
می گیریم لذا معتقدموصول شکایات نامزدهای انتخابات 
شوراها در دیوان عدالت اداری و فرایندهایی که به تبع آن، 
از حیث ابطال انتخابات در برخی حوزه ها ایجاد می شود، 
به لحاظ ظرف زمانی به نسبت طولانی، مشکلاتی را حادث 

می کند.
داشت:  اظهار  اژه ای  محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
به  قضائیه  قوه  میان  مشترک  کارگروهی  دارد  ضرورت 
رئیس  سیاسی  معاون  سراج«  »ناصر  آقای  مسئولیت 
دستگاه قضا و آقای »پرویز سروری« رئیس شورای عالی 
استان ها با عضویت سایر اشخاص مربوطه تشکیل شود تا 
این کارگروه با تعیین اولویت و زمانبندی به احصاء و رفع 
مسائلی بپردازد که در حوزه هایی از جمله »دیوان عدالت 
اداری«، »سازمان بازرسی« و غیره میان شوراها و عدلیه، 

وجود دارد.
عالی  شورای  اعضای  به  نیز  پایان  در  قضائیه  قوه  رئیس 
استان ها توصیه کرد: مقوله فرهنگ سازی پیرامون اهمیت 
مردم  آحاد  از  بسیاری  تنها  نه  بگیرید؛  جدی  را  شوراها 
حتی بسیاری از مسئولان در بخش های مختلف نسبت به 
اختیارات و وظایف شوراها بی اطلاع هستند؛ لذا باید این 

نقیصه برطرف شود.
حجت الاسلام  قضا،  دستگاه  رئیس  سخنان  از  پیش 
والمسلمین حکمتعلی مظفری رئیس دیوان عدالت اداری 
هم در سخنانی با اشاره به وظایف شوراهای اسلامی شهر 
و روستا در زمینه آسیب شناسی مسائل اجتماعی، سیاسی 
صورت  در  کرد:  اظهار  ستا،  و  شهر  با  مرتبط  تقنینی  و 
پیرامون  روستا  و  شهر  اسلامی  شوراهای  آسیب شناسی  
ارائه  و  کشور  در  غیرمجاز  و  بی ضابطه   ساخت وسازهای 
راهکارهای پیشگیرانه در این مقوله و اجرای دقیق آنها، 

جلوی بسیاری از این ساخت و سازها گرفته خواهد شد.
حداکثری  همکاری  و  هم افزایی  خواستار  ادامه  در  وی 
در  مجلس  نمایندگان  با  استان ها  عالی  شورای  اعضای 
به کمیسیون ماده  بررسی و تصویب طرح مربوط  زمینه 

۱۰۰ در مجلس شورای اسلامی شد.
این  در  نیز  استان ها  عالی  شورای  رئیس  سروری  پرویز 
جلسه ضمن قدردانی از رویکردهای جدید و امیدآفرین قوه 
قضائیه در دوره تحول و تعالی، اظهار کرد: ما در شوراهای 
اسلامی شهر و روستا این تغییر و تحول دستگاه قضایی را 

کاملا می بینیم و حس می کنیم.
میدانی  قوه  یک  به  قضائیه  قوه  امروز  اینکه  بیان  با  وی 
تبدیل شده و برای برطرف کردن مشکلات و مسائل مردم 
و کشور در میدان حضور پیدا می کند، گفت: حضور بدون 
واسطه معاونان رئیس دستگاه قضا در کانون های اجتماعات 
صدور  و  آنها  مسائل  استماع  و  مساجد  نظیر  مردمی 
دستورات مقتضی در چارچوب قوانین برای گره گشایی از 
مشکلات شان، سبب شده که امروز مردم احساس کنند قوه 

قضاییه از خود آنهاست.

تالار  جزئیات  تشریح  با  اقتصاد  وزیر  معاون 
را  سامانه  این  دولت،  دارایی های  مولدسازی 
دربرگیرنده تمام فرآیند مولدسازی از شناسایی 
تا عرضه و مصارف برشمرد و گفت: این تالار در 
واقع تحقق شفافیت بی رحمانه ای است که وعده 
در  را  مولدسازی  فرایند  تمام  و  بود  شده  داده 

معرض دید عموم قرار می دهد.
»حسین  اقتصاد،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
قربانزاده« با حضور در برنامه تلویزیونی با موضوع 
نگاهی به تالار مولدسازی دارایی های دولت اظهار 
داشت: از زمانی که آیین نامه اجرایی اصلاحی به 
عالی  شورای  و  مولدسازی  عالی  هیأت  تصویب 
هماهنگی اقتصادی سران قوا رسید، این دغدغه 
وجود داشت و وزیر اقتصاد این وعده را دادند که 
نحوی  به  داشت  بی رحمانه ای خواهیم  شفافیت 
که هر دارایی که در موضوع مولدسازی می آید 
و مازاد بودن آن تصویب می شود، تمام مسیر را 
به صورت سیستمی  شفاف، پیش روی مردم و 
و هوشمند در اختیار صاحبنظران و کارشناسان 
و عموم مردم قرار می دهیم که همین اتفاق نیز 

افتاد.
وی ادامه داد: با آن وعده ای که داده شده بود، 
ابتدا یک پایگاه اطلاع رسانی تحت عنوان سامانه 
که  افتتاح شد  بهمن سال گذشته  در ۲۲  مدد 
کارشناسان،  نظرات  مولدسازی،  مستندات 
این  گزارش های  و  اخبار  و  هیأت  جلسات 
پیشنهاد  مردمی،  گزارش  امکان  با  همراه  حوزه 
اتفاقی  ولی  می شد  شامل  ...را  و  سرمایه گذاری 
صرفاً  افتاد،  مولدسازی  تالار  رونمایی  در  که 
و  مولدسازی  خصوص  در  پروژه ها  و  املاک  به 

فرایندها اشاره دارد.
قربانزاده اضافه کرد: تمام آنچه که دارایی دولت 
که  فرایندی  هر  در  می شود،  شناسایی  و  است 
باشد قابلیت رهگیری در این تالار را دارد، یعنی 
عالی  هیأت  تصویب  به  که  شناسایی  مرحله  از 
مراحل  در  آن،  بودن  مازاد  می رسد،  مولدسازی 
بعدی یعنی ارزش افزایی به معنی تغییر کاربری 
و افزایش تراکمی که در سطح سرانه های طرح 
تا  از آن،  تفصیلی وجود داشته باشد و نه فراتر 
و  عامه  حقوق  از  صیانت  و  سرانه ها  این  حفظ 
بارگذاری می شود که دیگر دولت ملک خودش 

را خام نفروشد.
یا  ارزش یابی  بعد  مرحله  کرد:  تشریح  وی 
کارشناسی  مرجع  که  است  قیمت گذاری 
روش  و  آمده  هیأت  به  دوباره  و  می دهد  انجام 
مولدسازی آن و قیمت به تصویب می رسد و در 

این تالار عرضه می شود.
تالار  این  گفت:  خصوصی سازی  سازمان  رئیس 
متصل به سایت بورس کالا است که وزیر اقتصاد 
هم اشاره داشت و از طریق این اتصال در بورس 
کالا افراد سفارش می دهند و بعد از این رقابت 
معلوم می شود که چه کسی برنده رقابت است و 
کل روند از ابتدای شناسایی دارایی تا زمانی که 
قابل  رقابتی  و  شفاف  به صورت  می شود  عرضه 

مشاهده و پیگیری است.
به  مولدسازی  روش های  همه  کرد:  بیان  وی 
آن  از  بخشی  که  می شود  عرضه  ترتیب  همین 
هم  بخشی  و  مستقیم  فروش  به صورت  مزایده 
روش های دیگری مانند مشارکت و سرمایه گذاری 
و اوراق بهادارسازی است که به نظر می رسد در 
راه اندازی  به  اصلی  نیاز  بزرگ  دارایی های  مورد 
جدید  شیوه های  و  سرمایه گذاری  صندوق های 
تأمین مالی داریم که عموم مردم بتوانند حداقل 
سرمایه ای که با آن یک دارایی ثابت را نمی شود 
خرید؛ ولی می شود بخشی از یک دارایی ثابت را 

شریک شد، در این زمینه از آن استفاده کنند.
مهم ترین  از  یکی  تهاتر  شد:  متذکر  قربانزاده 
روش های مولدسازی است که در این تالار تحت 
اشاره  آن  به  رونق  بسته  و  رقابتی  تهاتر  عنوان 

شده است.
را  کاری  چنین  وزیران  هیات  در  اکنون  دولت 
انجام می دهد و اموال بین دستگاه ها را معاوضه 
باشند،  داشته  نیاز  دستگاه ها  اگر  یعنی  می کند 
ملکی را از یک دستگاه گرفته و به یک دستگاه 
دیگر می دهد. این اکنون روال داخل دولت است، 
بخش  به  واگذاری  تقاطع  مولدسازی  فرایند 

می تواند  دولت  که  آنچه  یعنی  است،  غیردولتی 
دولت  از  که  افرادی  با  کند،  تهاتر  پیمانکار  با 
دارند  پروژه طلب  یا  برای ساخت یک مجموعه 
یک  برای  سرمایه گذاری  صندوق های  اینکه  یا 
حوزه مشارکت کنند؛ به طور مثال همین ملک 
شهید  بزرگراه  کنار  هکتار  سه  دو  که  سپه شهر 
با خوداظهاری آن  بانک سپه  و  زین الدین است 
پیش بینی  است،  آورده  مولدسازی  مسیر  در  را 
می شود بین ۷ تا ۸ هزار واحد مسکونی در آنجا 

ساخته شود.
آنجا  در  است  سال   ۴۰ که  زمینی  افزود:  وی 
استاندارد  اساس  بر  هم  کاملًا  و  است  بوده  رها 
شهرسازی و رعایت همه سرانه ها اتفاق می افتد؛ 
کار  ویژه  خیلی  صورت  به  که  مسیری  از  ولی 

پیگیری می شود تا به نتیجه برسد.
 ۵۰ ماده  کمیسیون  در  کار  این  داد:  ادامه  وی 
شهر تهران و استان ها معمولاً یکی دو سال طول 
می کشید ولی در این فرایند باید در حدود یک 
شهرداری  با  آن  تفاهمنامه  که  شود  انجام  ماه 
تهران امضا شده است و این اتفاق مسیر استفاده 
را  ثابت  دارایی های  از  بیشتر  بازدهی  و  بهینه 

سرعت می بخشد.
در  کرد:  اظهار  خصوصی سازی  سازمان  رئیس 
اکنون  که  پلتفرم هایی  مثل  مولدسازی  تالار 
یا  و  عرضه  ملک  و  می کنند  جستجو  مردم 
متقاضی  و  مشتری مداری  در  می کنند  خرید 
یعنی  است  شده  طراحی  شکل  همان  با  بالقوه 
نقشه،  کاربری،  نوع  شهرستان،  استان،  می توان 
مساحت و ... را جستجو کرد که بر اساس اینها به 
محدوده ای که می خواهند دسترسی پیدا کنند، 

برسند.
در  هم  جغرافیایی  محدوده  داد:  ادامه  قربانزاده 
عکس،  اینکه  دارد، ضمن  وجود  ملک  هر  مورد 
جزئیات سند و پرونده های ویژه مانند فیلم از آن 
مجموعه وجود دارد .معاون وزیر اقتصاد با تاکید 
مولدسازی  به  بسیار  شفافیت  افزایش  اینکه  بر 
کمک خواهد کرد، گفت: دارایی هایی که تاکنون 
در بایگانی راکد و حبس بوده، احتکار شده بود 
و اساسا کسی در آن را باز نمی کرده است، کاملًا 
یا بدون استفاده یا رها یا راکد هستند در مسیر 
 ۳۵۷ و  هزار   ۳ که  می گیرند  قرار  مولدسازی 
دارایی از این نمونه شناسایی شده که فقط ملک 

یعنی زمین یا ساختمان هستند.
وی اضافه کرد: مازاد بودن هزار و ۳۸۷ دارایی از 
این ۳ هزار و ۳۵۷ دارایی را در هیات مولدسازی 
مصوبه شده که یا با خوداظهاری دستگاه بوده، یا 
ما به عنوان مجری ورود پیدا کرده ایم، دستگاه 
مخالفت کرده و هیات حرف ما را شنیده و تأیید 
همچنین  است.وی  مازاد  ملک  این  که  کرده 
گفت: این املاک از همه استان ها است اما از نظر 
ارزشی طبیعتاً مراکز استان ها به ویژه ۵-۶ مرکز 
استان و به خصوص تهران بیشتر از بقیه هستند.

رئیس سازمان خصوصی سازی خاطرنشان کرد: از 
این ۳ هزار و ۳۵۷ دارایی ۵۷ دارایی ورود مجری 
کرده ایم،  پیدا  ورود  ما  اینکه  یعنی  است  بوده 
خوداظهاری  دارایی   ۳۰۰ و  هزار   ۳ حدود 
از  تخمینی  ما  ارزش  لحاظ  به  ولی  است  بوده 
نداریم  خوداظهاری  دارایی   ۳۰۰ و  هزار   ۳ آن 
و  است  نشده  ارزش افزایی  هنوز  اینکه  دلیل  به 

قیمت گذاری انجام نشده است.
وی توضیح داد: ارزش افزایی یک اصطلاح کاملًا 
مشخص در شهرسازی است که درخواست تغییر 
کاربری و درخواست افزایش تراکم جزو مصادیق 
جزو  هم  تفکیک  اکنون  هستند.  ارزش افزایی 
همین مصادیق است، بنابراین ارزش افزایی یعنی 
تبدیل می  یا یک قیمتی  ارزشی  از یک  دارایی 

کند به یک دارایی با قیمت و ارزش بیشتر.
قربانزاده یادآور شد: دولت اگر این کار را انجام 
خام فروشی  که  می گوییم  ما  اصطلاحاً  ندهد، 
می کند یعنی یک ملکی را با یک حداقل کاربری 
فروخته و یک نفر آن را می خرد و آن کارها را 
در  می برد.  خریدار  را  سودش  و  می دهد  انجام 
ارزش  بیشترین  خودش  باید  دولت  که  حالی 

افزوده را داشته باشد.
مورد   ۵۷ دارایی،   ۳۵۷ و  هزار   ۳ از  گفت:  وی 
ورود مجری بوده و از این ۵۷ ورود مجری، ۱۵ 

مورد مصوب شده که حدود ۶۷ هکتار و ارزش 
آن ۷۸ هزار میلیارد تومان است.

وی ادامه داد: ۵۷ ملکی که ورود مجری است، 
۸۱۳ هکتار است و مهم ترین نکته ای که موضوع 
ورود مجری دارد این است که به سراغ مناطق با 
ارزش می رود، به دلیل اینکه آنجا بعضاً ملکی رها 
شده است که اگر می خواست وقت خودرا برای 
اجتماعی  تبعات  و  بگذارد  شهرستان  و  روستا 
در حالی  ارزش حداقلی  با  آن هم  باشد  داشته 
که با یک دارایی و در شهر تهران مبلغ زیادی از 

لحاظ ارزش برای دولت زنده می کند.
رئیس سازمان خصوصی سازی بیان کرد: ما یک 
سامانه سادا داریم؛ اما در تالار فقط اموال مازاد 
قرار دارد، یعنی املاکی که دولت می خواهد اینها 
را به روشی مولدسازی کند ولی در مورد سامانه 
اجرایی،  دستگاه های  اموال  سامانه  یعنی  سادا، 
نظامی  هست،  هم  وزارتخانه ها  ساختمان  خود 
دولتی  املاک  از  بسیاری  و  محرمانه  امنیتی،  و 
آنجا ثبت و ضبط است و قاعدتاً آن دارایی ها در 
دسترس عموم قرار ندارد چراکه جزو دارایی های 
دارایی ها،  آن  بین  ولی  نمی شود،  تلقی  مازاد 

حتما دارایی های مازاد وجود دارد.
از  برآوردی  توان  نمی  اینکه  بیان  با  قربانزاده 
توضیح  داشت،  دولت  های  دارایی  کل  ارزش 
نیست  کامل  شناسایی  اولا  اینکه  دلیل  به  داد: 
و یک شماره راه اندازی روی سایت وجود دارد 
اضافه  دارایی  هر  برای  مرحله  این ۵  روزانه  که 
که  است  جاری  رود  یک  مثل  یعنی  شود،  می 

شناسایی و اضافه می شوند.
اکنون ۴ ملک در  ما  اقتصاد گفت:  معاون وزیر 
میلیارد  هزار   ۲ حدود  که  داریم  عرضه  مرحله 
مرحله  در  امروز  و  شدا  گذاری  قیمت   تومان 
دارایی  تا  آن ۱۵  ولی  و عرضه هستند  پذیرش 
و  است  ارزش افرایی  مرحله  در  شد  مصوب  که 
 ۷۸ حدود  می شود،  آماده  آینده  ماه  یک  برای 

هزار میلیارد تومان ارزش دارد.
وی اضافه کرد: آنها بخشی از این ۳ هزار و ۳۵۷ 
دارایی هستند؛ البته بخش عمده ای از آن ۳ هزار 
و ۳۵۷ دارایی در مقیاس های کوچک هستند و 
مثل این ۱۵ دارایی نیستند، ولی طبعتا این حجم 
یعنی اینکه دارایی راکد و حبس شده دولت بیش 
از بودجه تملک دارایی سرمایه ای در طول یک 
سال است، پس یعنی فقط با همین دارایی های 
مازاد می شود کل بودجه تملک دارایی سرمایه ای 

یک سال دولت را محقق کرد.
وی افزود: همیشه ما می نالیم از اینکه تخصیص 
این دلیل که  به  بودجه عمرانی کم است، چرا؟ 
برسد،  عمرانی  به  که  نمی گذارد  جاری  بودجه 
یعنی نرخ استهلاک از نرخ تشکیل سرمایه ثابت 
آزادراه،  مثل  ثابت  سرمایه  این  می گیرد:  پیشی 
باید  اینها   ... و  راه آهن  زیرساخت،  بیمارستان، 
یک  وقتی  کرد؟  هزینه  برایشان  منابعی  چه  با 
دستگاهی زمین مازاد دارد، یک پروژه زیرساختی 

هم دارد، طبیعتا زمین مازاد خودش باید برود.
در  کرد:  بیان  خصوصی سازی  سازمان  رئیس 
مراسم رونمایی از تالار مولدسازی کتابی با عنوان 
زیرساخت های  مالی  تأمین  برای  زمین  »ارزش 
در  بنده  همکاران  که  شد  رونمایی  شهری« 
سازمان و دفتر برنامه ریزی و تحلیل واگذاری ها 
ترجمه کرده اند، در این کتاب کشورهای مختلف 
از طریق  را چگونه  زیرساختها  نام می برد که  را 
زمین تأمین کرده اند، از چین گرفته تا کشورهای 
و  میکنیم  کار  ترتیب  همین  به  هم  ما  دیگر؛ 
اکنون آزادراه شیراز-اصفهان که ۱۰ تا ۱۵ درصد 
مالی  تأمین  طریق  همین  از  است،  مانده  آن 
می شود. وزارت راه و شهرسازی هم زمین دارد و 
مصوب شده است که این زمین بیاید تأمین مالی 

کند و آن پروژه را تکمیل کند.
آزادراه شیراز اصفهان  قربانزاده خاطرنشان کرد: 
یکی از پروژه های ستاره دار است، ما ۳۱ پروژه 
ستاره دار یعنی در هر استان یک پروژه ستاره دار 
در همین تالار داریم یعنی اینکه منابع مولدسازی 
اگر به پروژه خاصی رسید و خود دستگاه معرفی 
نکرده باشد، باید صرف این پروژه ستاره دار شود، 
دستگاه  یک  هم  پروژه  این  خود  اینکه  ضمن 
یا  شهرسازی،  و  راه  وزارت  یا  که  دارد  مرتبطی 

وارت جهاد کشاورزی و ... است و اموال مازاد آن 
دستگاه هم باید صرف تکمیل این پروژه شود.

هزار   ۱۰۶ امسال  دربودجه  کرد:  عنوان  وی 
مولدسازی مصوب شده  از طریق  تومان  میلیارد 
تا  چراکه  شده،  آماده  زیرساخت  تاکنون  است. 
الان که این مسیر ارزش افزایی و قیمت گذاری و 
شناسایی و شفافیت و رقابت و بورس کالا و هیأت 
و ... وجود نداشت. این ۹۰ روز گذشته زیرساخت 
پایان  ماه   ۷ این  در  امیدواریم  ما  و  شده  فراهم 
سال به این ترتیب عرضه هایی که می آید، عملًا 
البته  آن بودجه ای که اشاره شد را محقق کند، 

مهم ترین راه آن تهاتر رقابتی است.
این  به  پاسخ  در  خصوصی سازی  سازمان  رئیس 
رقابت  می تواند  چگونه  رقابتی  تهاتر  که  پرسش 
وزیر،  اینکه یک  به جای  افزایش دهد، گفت:  را 
بسته  ... پشت در  و  وزیر، رئیس سازمان  معاون 
بیاید و یک دارایی را با یک پیمانکار تهاتر کند، 

که درنهایت شائبه هایی به وجود بیاید.
تالار بسته رونق معرفی شده  این  افزود: در  وی 
است، به طور مثال همین آزادراه شیراز-اصفهان 
»مقصد«  و  »مصرف«  می شود  آزادراه  این  که 
مولدسازی و در مرحله منبع و مبدأ مولدسازی 
یا ۵۰۰ میلیارد  ارزش ۲۰۰  به  تا ملک مثلا  دو 
تومان به جای اینکه ابتدا تهاتر شود، روی تابلو 
قرار می گیرد، به پیمانکار هم یک کوپن می دهند 
برنده  تو  یا  کن؛  رقابت  مردم  باعموم  هم  تو  که 
برنده  پیمانکار  از  غیر  فردی  یک  یا  می شوی 
که  میزانی  به  شد،  برنده  پیمانکار  اگر  می شود، 
اگر  می شود،  تهاتر  این  شده،  حسابرسی  طلب 
عموم مردم در این رقابت با پیمانکار برنده شدند، 
چون  می شود،  نیمه تمام  پروژه  صرف  آن  منابع 
پیمانکار قاعدتا دنبال پولش بوده و دنبال تأمین 
مالی پروژه بوده است و وقتی پول مستقیم بیاید، 
تهاتر دیگر موضوع ثانوی می شود. بنابراین با این 
اتفاق هم شفافیت، هم رقابت، و هم راه اندازی این 
پروژه نیمه تمام عمرانی انجام می شود که تبصره 
۱ ماده ۱۲ آیین نامه اجرایی اصلاحی مولدسازی 

در همین مورد است.
قربانزاده در پاسخ به این پرسش که آیا در تالار، 
مصارف هم مشخص است؟ توضیح داد: در تالار 
مشخص است که هر ملکی که فروخته شده، کجا 
هزینه شده است، همچنین بحث بسته های رونق 
هم وجود دارد، یعنی به جز پروژه های ستاره دار 
دارد، دستگاه هایی  استان یکی وجود  که در هر 
هم هستند که پروژه هایشان ستاره دار یعنی آن 
پروژه تک استان نیست، ولی مثلًا یک بیمارستان 
بسته  و  می شود  پروژه اش  بیمارستان  آن  است، 
رونق یعنی پروژه عادی نیز در همین تالار و روی 
سایت وجود دارد که در همان صفحه بسته های 
بیمارستان  مورد  در  الان  همین  و  است  رونق 
پورسینای رشت است، برای کردستان، فارس و 

استان های دیگر نیز وجود دارد.
وی در پاسخ به این سوال که آیا برای مشارکت 
دارایی ها  بالای  قیمت های  به  توجه  با  مردم 
مقیاس های  در  داد:  ادامه  است؟  شده  فکری 
دارد،  وجود  مردم  مشارکت  امکان  که  کوچک 
تأسیس  طریق  از  بهادارسازی  اوراق  همچنین 
صندوق های سرمایه گذاری یونیت منتشر می شود 
و یونیت هولدر آن مردم می شوند که با ۵ یا مثلا 
یک  در خرید  می توانند   ... و  تومان  میلیون   ۱۰
ملک ۵۰۰ یا هزار میلیارد تومانی و یا حتی چند 
این  به  و  کنند  مشارکت  تومانی  میلیارد  هزار 
عملًا عده  و  انجام می شود  پذیره نویسیی  ترتیب 

کثیری از مردم مشارکت می کنند.
خصوص  در  خصوصی سازی  سازمان  رئیس 
مولدسازی  به  نسبت  دستگاه ها  برخی  مقاومت 
اضافه کرد: در فرمایشات ۴ آذر ماه ۱۳۹۹ مقام 
در  اسلامی  حکومتی  قاطعیت  رهبری  معظم 
یعنی  بود،  مقاومت دستگاه های دولتی  شکستن 
شخص اول مملکت اشاره داشتند که برای حوزه 
مولدسازی باید این اتفاق بیافتد، خب این اتفاق 
واقعا  هیات  چراکه  است،  افتاده  عالی  هیأت  در 
پشتیبانی و حمایت می کند و به همین دلیل جا 
دارد از حمایت های دکتر مخبر معاون اول رئیس 
و  برنامه  سازمان  رئیس  هیأت،  اعضای  جمهور، 
بودجه، وزیر کشور، وزیر راه و شهرسازی، نماینده 
رئیس مجلس شورای اسلامی، دادستان کشور و 
از همه مهم تر دکتر خاندوزی وزیر امور اقتصادی 
ویژه ای  حمایت  جمع  این  کنم.  تشکر  دارایی  و 
در  آنجا  واقعاً  و  داشتند  مجری  موضع  مورد  در 
مازاد  ملکی  اگر  مولدسازی،  از  حمایت  راستای 

باشد، پشتیبانی می کنند.
مقاومت  از  بخشی  یک  البته  افزود:  قربانزاده 
برطرف  دستگاه  خود  انگیزه  با  هم  دستگاه ها 
که  دارد  انگیزه  دستگاه  اینکه  یعنی  می شود، 
پروژه اش تمام شود، قبلًا فقط فروخته می شد و 
معلوم نبود مبلغ حاصل از فروش در چه زمانی و 
کجا مصرف می شود اما اکنون دستگاه می داند که 
باید  اگر می خواهد پروژه اش تکمیل شود، حتماً 

ملک بدهد تا این پروژه زودتر راه بیفتد.
مولدسازی  قانون  اجرای  در  شد:  متذکر  وی 
به  که  هرآنچه  درصد  صد  دولت،  دارایی های 
پروژه های  خود  در  می رسد،  مولدسازی  مرحله 
عمرانی هزینه می شود، هم قانون بودجه در یکی 
از تبصره ها هزینه کرد آن را در بخش های دیگر به 
جز خود پروژه های عمرانی دستگاه صاحب ملک 
ممنوع کرده است و امسال هم در مولدسازی و 
تأکیدی که رئیس هیأت مولدسازی داشت، این 
هزینه کرد در بخش های دیگر ممنوع شده است.

شفافیتوعدهدادهشدهباتالارمولدسازی
محققمیشود

خبر

سلاجقه:ورزشگاهآزادیمیتواند

الگوییبرایمحیطزیستسالمباشد

رییس سازمان حفاظت از محیط زیست و معاون رئیس 
که  جایی  و  آزادی  مثل  مجموعه  یک  گفت:  جمهور 
جوانان ما می آیند تجربه کسب می کنند باید زیباترین 
محیط  برای  الگویی  می تواند  و  باشد  برایشان  مکان 

زیست سالم باشد.
به گزارش ایرنا، علی سلاجقه، رئیس سازمان حفاظت 
از محیط زیست و معاون رئیس جمهور روز پنجشنبه 
تکمیل  پروژه  وضعیت  و  آزادی  ورزشی  مجموعه  از 

استادیوم فوتبال بازدید کرد.
سلاجقه در حاشیه بازدید از پروژه تکمیل و بازسازی 
ورزشگاه آزادی اظهار داشت: ابتدا به وزارت ورزش خدا 
قوت و تبریک می گویم. سازه ای مثل ورزشگاه آزادی 
سازه  این  کردن  دست کاری  و  دارد  قدمت  سال   ۵۰
و  اینجا می آیند  این کشور  فرزندان  جرات می خواهد. 
سعی می کنند انرژی خود را تخلیه کنند. دست زدن 
به این ورزشگاه کار شجاعانه ای بود و دولت پشت این 
کار است چرا که جوانان ما باید این فضا را تجربه کنند.

وی افزود: این سازه از نظر استحکام بسیار قوی بود و 
طراحی اصولی دارد اما ما از جنبه زیرساختی، مساحتی 
۴۵ هزار مربعی داریم. با توجه به بحث تغییر اقلیم و 
ما  است.  کشور  مهم  مسائل  از  یکی  آب  دنیا،  شرایط 
در کنار وزارت ورزش هستیم که در مواقع بارش آب 
که  رسیدیم  نتیجه  این  به  شود.  جمع آوری  مجموعه 
سازه های بزرگ می توانند به ما کنند چرا که در مواقع 

بارش آب های سطح آن را می توان جمع آوری کرد.
رییس سازمان محیط زیست تاکید کرد: مواردی مانند 
این چنینی ،  بزرگ  سازه های  و  فرودگاه ها  ورزشگاه ها، 
توضیحاتی  من  باشند.  آب  کننده  تامین  می توانند 
که کل  است  نحوی  به  مجموعه  این  و شیب  شنیدم 
آب آن جمع آوری و در یک مخزن نگه داری می شود و 
قابلیت بازیافت این را دارد که برای فضای سبز مجموعه 
آن  مدت  و  افزایش  بارش  شدت  الان  شود.  استفاده 
به  است.  بارش ها مخرب  این  پیدا می کند که  کاهش 
اصول مهندسی  اساس  بر  ورزشگاه  دلیل سازه  همین 

سیلاب طراحی می شود.
وی افزود: موضوع فاضلاب نیز در ورزشگاه آزادی است 
چرا که جمعیتی که اینجا می آیند اگر هر نفر یک لیتر 
آب مصرف کنند، صد هزار لیتر آب و یا صد متر مکعب 
ورزشگاه  تصفیه خانه  بحث  می شود.  تولید  اینجا  آب 
نیز مطرح است و ما در سازمان محیط زیست کمک 
محیط  ملی  صندوق  از  می کنیم  سعی  از  و  می کنیم 

زیست به وزارت ورزش کنیم.
سلاجقه تاکید کرد: من وقتی سازه را به چشم خریدار 
نگاه می کردم، خیلی کار قشنگی، زیر ساختی است و 
دقتش مهم است. این کار زمان بر است اما کار جالبی 

است که صورت می گیرد.
معاون  و  زیست  محیط  از  حفاظت  سازمان  رئیس 
رئیس جمهور ادامه داد: موضوع دیگر بحث فضای سبز 
مجموعه است. این مجتمع چهارصد هکتار وسعت دارد 
باشیم.  داشته  سبز  فضای  هکتار  باید ۲۵  آن  برای  و 
سعی می کنیم از ظرفیت جهاد کشاورزی استفاده کنیم. 
انشالله آبیاری فضای سبز قطره ای می شود. کارشناسان 

ما هم در کنار آنها هستند تا این کار صورت بگیرد.
وی اضافه کرد: موضوع بعدی بحث پسماند است. اگر 
قرار باشد صد هزار نفر بیایند، صد هزار بطری اینجا است 
و خودش یک حجم زیادی بطری و سایر تنقلات دارد 
و به مقدار زیادی پسماند تولید می کند. یک مجموعه 
مثل آزادی و جایی که جوانان ما می آیند تجربه کسب 
می کنند و به همین علت باید زیباترین مکان برایشان 
اینجا باشد و این ورزشگاه می تواند الگویی باشد برای 
فاضلابش  یا  و  پسماندش  اینکه  سالم.  زیست  محیط 
چگونه جمع می شود و یا اینکه فضای سبزش چگونه 

محافظت می شود اهمیت زیادی دارد.

معاونوزیرآموزشوپرورش:مدارس

سمپادتقویتشود

سازمان  رییس  و  پرورش  و  آموزش  وزیر  معاون 
تربیت  گفت:  درخشان  استعدادهای  پرورش  ملی 
استعدادهای درخشان دانش آموزی و تقویت مدارس 
سمپاد، ذخیره ای برای پیشرفت و توسعه آینده کشور 
استاندار کردستان در  با  دیدار  در  یاوری  الهام  است. 
سنندج اظهار کرد: مدارس سمپاد)سازمان ملی پرورش 
استعدادهای درخشان( از جهات مختلف مدارس ویژه 
ای به شمار می روند و دانش آموزان این مدارس نقش 

آفرینی جدی در آینده کشور دارند.
و  فرهنگی  لحاظ  از  بتوانیم  ما  هرچقدر  افزود:  وی 
همچنین توانمندی جسمی و سلامت روحی و روانی 
این دانش آموزان کار کنیم ذخیره ای برای آینده کشور 
ایجاد کرده ایم، با وجود اینکه ممکن است تعدادی از 
همان  اما  کنند،  مهاجرت  به خارج  دانش آموزان  این 
تعدادی که می مانند سرمایه گذاری دراز مدت برای 

کیفیت بخشی نیروی انسانی نظام هستند.
معاون وزیر و رییس سازمان ملی پرورش استعدادهای 
با تاکید بر تقویت مدارس سمپاد  درخشان در ادامه 
بدنه  بقیه  شوند،  تقویت  مدارس  این  وقتی  گفت: 
آموزش و پرورش هم به سمت جلو حرکت می کنند 
مدارس  این  فقط مختص  برنامه های سمپاد  که  چرا 
ارائه  خدمات  این  نیز  ها  بخش  بقیه  در  و   نیست 

می شود.
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استان تهران
اخبار

در سفر معاون رئیس جمهور در 
امور زنان و خانواده به شهریار چه 

گذشت؟

 با حضور دکتر انسیه خزعلی معاون امور بانوان و خانواده رئیس جمهور و هیات 
همراه در شهرستان شهریار، مرکز ریحانه نمایشگاه دائمی بانوان کار آفرین، 

بازارچه کارآفرینان گشایش یافت و از پورتال کارآفرینان رونمایی شد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، دکتر انسیه خزعلی به همراه مدیرکل امور بانوان و 
خانواده استانداری تهران به شهرستان شهریار سفر کرد و ضمن افتتاح چند 
طرح در جلسه در مشترک امور بانوان و خانواده این شهرستان به ایراد سخن 

پرداخت.
با حضور دکتر خزعلی معاون امور بانوان و خانواده رئیس جمهور و هیات همراه، 
مرکز ریحانه نمایشگاه دائمی بانوان کار آفرین در شهر باغستان گشایش یافت.

این نمایشگاه ۲۰ غرفه زنان کارآفرین خود سرپرست و بد سرپرست ، یک غرفه 
حجاب عفاف و غرفه نقاشی کودکان را شامل می شود.

مسئول امور بانوان و خانواده فرمانداری شهرستان شهریار حمایت و پشتیبانی 
از اشتغال پایدار و تهیه مکانی امن و کم هزینه برای فروش محصولات تولیدی 
و ایجاد امید و انگیزه به کارآفرینان را هدف اصلی مسئولان شهرستان بیان کرد.

همچنین باحضور خزعلی، فرماندار ویژه شهریار و معاونین، رئیس و اعضای 
شورای اسلامی، شهردار و سایر مسئولان بازارچه کار آفرینان ولایت در شهر 

شاهدشهر گشایش یافت.
این بازارچه با ۱۲ غرفه زنان کارآفرین، یک غرفه حجاب عفاف و غرفه جوانی 

جمعیت برپا شده است.
در این بازارچه مشاغل پایدار و شایسته برای زنان در نظر گرفته شده ، جامعه 
هدف این طرح زنان سرپرست خانواری هستند که تحت پوشش کمیته امداد 

و اداره بهزیستی قرار دارند.
شایان ذکر است در این سفر حاضران با حضور بر مزار شهدای گمنام شاهدشهر 

ونثار فاتحه به مقام گرانقدر شهدا ادای احترام کردند.
پورتال کارآفرینان زن شهرستان شهریار با حضور دکتر خزعلی معاون امور زنان 

و خانواده رئیس جمهور رونمایی شد.
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده در این مراسم با اشاره به تلاش 
های قابل تقدیر کارآفرینان زن در مسیر ایجاد شغل، کمک به کشور و توسعه 
و پیشرفت آن گفت: امیدواریم که این سایت بتواند در سطح ملی فعالیت کند 

و فروش محصولات در سطح وسیع تری انجام شود.
خزعلی یکی از مباحث مطرح با کشورهای همسایه و منطقه را اشتراک کالاهای 
تولید زنان به خصوص صنایع دستی دانست و اظهار داشت: امیدواریم بتوانیم 
محصولات تولیدی زنان کارآفرین را در این بازارهای مجازی تبادل کنیم و در 

این راه شهریار از اولین شهرهایی باشد که این کار را عملیاتی می کند.
ویژه شهرستان شهریار  فرمانداری  روابط عمومی  زاده مدیر  اسماعیل صادق 
در آئین رونمایی از این پورتال گفت: یکی از مسایل و مشکلات اساسی زنان 
کارآفرین در شهرستان شهریار عدم دسترسی مناسب به بازار فروش و جذب 
مشتری است که با دستور فرماندار و پیگیری های معاون برنامه ریزی و توسعه 
و امور بانوان فرمانداری و همفکری با کارآفرینان، اولین پورتال کارآفرینان زن 
کارآفرینان زن  با مشارکت  فرمانداری  روابط عمومی  توسط  در سطح کشور 

شهرستان شهریار، طراحی و راه اندازی شد.
با حضور دکتر خزعلی معاون امور بانوان و خانواده رئیس جمهور و هیات همراه 
، امیر عباس شفیع زاده فرماندار شهرستان شهریار و سایر مسوولان با بانوی 

قهرمان تکواندوی آسیا دیدار و تقدیر به عمل آوردند .

اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون   
استاندار تهران گفت: سال گذشته ۱۲۵ 
هزار شغل ایجاد و ۸۹۰ شرکت دانش 
بنیان در این استان راه اندازی شده که 
نیمی از شرکت های دانش بنیان کشور 

در تهران مستقر هستند.
ائمه  نشست  در  مهری  علی  محمد   
جمعه استان تهران با اشاره به اقدامات 
راستای  در  تهران  استان  اقتصادی 
سال  در  داشت:  اظهار  امیدآفرینی 
گذشته ۲۶۸ واحد راکد به چرخه تولید 
به  تمام  نیمه  واحد   ۴۷۶ و  بازگشتند 

ظرفیت کامل رسیدند.
خانگی  مشاغل  حوزه  در  افزود:  وی 
استان  که  شده  ایجاد  شغل   ۸۲۰۰

تهران رتبه اول را در این زمینه کسب 
کرده است و همچنین در این مدت ۴۳ 
واحد در تملیک بانک ها نیز به چرخه 

تولید بازگشتند.
رسانی  اطلاع  ضرورت  بر  مسئول  این 
و تبیین درست اقدامات دولت به ویژه 
اقتصادی استان تهران تاکید  در حوزه 
و خاطرنشان کرد: ائمه جمعه اقدامات 
اقتصادی استان را در تریبون های نماز 
مطرح  آفرینی  امید  راستای  در  جمعه 

کنند.
استاندار  اجتماعی  و  سیاسی  معاون 
به  اشاره  با  نشست  این  در  نیز  تهران 
در  داشت  اظهار  غدیر  جشن  برنامه 
جهت  موکب   ۵۰۰ و  یکهزار  تهران 

شهرستان های  در  و  رسانی  خدمت 
در  که  موکب   ۳۵۰ و  یکهزار  استان 
موکب   ۸۰۰ و  هزار   ۲ حدود  مجموع 
ایجاد  غدیر  عید  متمرکز  برنامه  برای 

شد.
سید عباس جوهری گفت: طبق برآورد 
سه تا سه و نیم میلیون نفر در مسیر 
راهپیمایی غدیر در تهران و یک تا یک 
میلیون و ۲۰۰ هزار نفر در شهرستان ها 
نیم  و  چهار  تا  چهار  حدود  چیزی  و 
میلیون نفر در کل استان در این مراسم 

حضور داشتند.
متولی  خادم  هزار   ۵۰ افزود:  وی 
پذیرایی از مردم در این مراسم بودند و 
۱۰ میلیون پرس غذای گرم توزیع شد.

جوهری خاطرنشان کرد: ۴۳۲ هزار نفر 
کمک  مراسم  این  به  نقدی  صورت  به 
یتیمان  برای  حامی   ۳۱۰۰ و  کردند 
ثبت نام شدند و خوشبختانه این مراسم 
کوچکترین  بدون  و  شکل  بهترین  به 

مشکل امنیتی برگزار شد.
نیز  تهران  استاندار  هماهنگپی  معاون 
در این نشست با اشاره به لزوم تکمیل 
داشت:  اظهار  تمام  نیمه  های  پروژه 
تاکید شده تا طرح جدیدی شروع نشود 
پیشرفت  درصد   ۵۰ که  هایی  طرح  و 
تا  شود  اعتبار  تامین  دارند  فیزیکی 
بهره برداری  آنها  از  بتوان  سال  پایان 
اعتبار  افزود:  غراوی  میرمحمد  کرد. 
فرهنگی در بودجه سنواتی شهرداری ها 
پیش بینی شده که طی سال برای امور 
که  آنجا  از  و  می کنند  هزینه  فرهنگی 
ائمه جمعه اولویت های فرهنگی شهرها 
از  بخشی  می دهند  تشخیص  بهتر  را 
در  جمعه  ائمه  پیشنهاد  به  اعتبار  این 

حوزه های فرهنگی هزینه می شود.
گفتنی است در این مراسم ائمه جمعه 
ها  حوزه  در  شهرها  مشکلات  بیان  به 
تهران  استاندار  و  پرداختند  مختلف 
مشکلات  رفع  برای  لازم  دستورات 
شد  مقرر  پایان  در  کرد،  صادر  را 
و  برگزار  منظم  طور  به  جلسات  این 
تشریک  ضمن  مشکلات  و  موضوعات 
مساعی با ائمه جمعه بررسی و پیگیری 

شود.

معاون استاندار : ۱۲۵ هزار شغل سال گذشته در 
تهران ایجاد شد

گزارش

یک واحد آلاینده محیط زیست در شهرستان 

بهارستان جمع آوری شد

 رئیس اداره حفاظت محیط زیست بهارستان از جمع آوری و پلمب یک 
واحد آلاینده و غیرمجاز آسیاب و شستشوی پلاستیک در میمنت آباد 

این شهرستان خبر داد.
استان  زیست  محیط  حفاظت  عمومی  روابط  از  ایرنا  گزارش  به 
خصوص  در  واصله  شکایت  پی  در  گفت:  جودکی  محمدعلی  تهران، 
پسماندسوزی توسط یک واحد آسیاب پلاستیک، کارشناسان این اداره 
اقدام  آن  محیطی  زیست  وضعیت  بررسی  به  اقدام  و  اعزام  محل  به 

کردند.
پلاستیکی،  ضایعات  آوری  جمع  زمینه  در  مذکور  واحد  افزود:  وی 
بوده  تمهیدات زیست محیطی  اتخاذ  بدون  آنها،  آسیاب و شستشوی 
از  حاصل  خام  فاضلاب  تخلیه  همچنین  و  پسماندها  زدن  آتش  با  و 
فراهم  را  محیطی  زیست  آلودگی  موجبات  ها،  پلاستیک  شستشوی 

آورده بود.
این مسئول با اشاره به صدور اخطاریه برای این واحد، اظهار داشت: در 
پی ابلاغ اخطاریه تمام موارد به مدیر واحد گوشزد شد و بر لزوم جمع 
آوری و تعطیلی، در صورت عدم اجرای ضوابط زیست محیطی و ادامه 

روند آلایندگی، در پایان مهلت اعطایی تاکید شد.
جودکی ضمن اشاره به بازدید این واحد پس از پایان مهلت، خاطرنشان 
آسیاب  و  شستشو  مرکز  این  که  شد  محرز  مذکور  پایش  در  کرد: 
پلاستیک اقدام به تعطیلی و جمع آوری تجهیزات در این محل کرده 

است.
شد:  یادآور  بهارستان  شهرستان  زیست  محیط  حفاظت  اداره  رئیس 
اداره ضمن پایش های مستمر خود، شناسایی واحدهای آلاینده  این 
و یا بررسی شکایات واصله، در صورت شناسایی هرگونه تخلف زیست 
محیطی و ایجاد آلودگی با واحد های آلاینده برخورد قاطع و قانونی 

خواهد داشت.
تحویل دو بهله جوجه دلیجه به محیط زیست در رباط کریم

سرپرست اداره حفاظت محیط زیست شهرستان رباط کریم از تحویل 
به  زیست  محیط  دوستدار  شهروندان  توسط  دلیجه  جوجه  بهله  دو 

مأموران یگان حفاظت محیط زیست این اداره خبر داد.
به گزارش روابط عمومی حفاظت محیط زیست استان تهران، علیرضا 
فاضلی ثانی با اعلام این خبر گفت: این دو جوجه پرنده به دلیل ناتوانی 
جسمی در پرواز به اداره کل حفاظت محیط زیست استان تهران و پس 

از آن به باغ پرندگان تهران منتقل شدند.
وی ضمن قدردانی از همکاری شهروندان در تحویل گونه های حیات 
وحش به محیط زیست، اظهار داشت: خوشبختانه توجه به حیات وحش 
امروزه در حال تبدیل شدن به فرهنگ عمومی است و در این زمینه 
تاکنون همکاری های خوبی از سوی شهروندان در زمینه تحویل گونه 
پرنده ای  دلیجه  است  گفتنی  است.  آمده  عمل  به   حیات وحش  های 
شکاری از رده شاهین است که در آسیا، اروپا و آفریقا زندگی می کند، 
این پرنده چند گونه دارد که ۲ گونه دلیجه معمولی و دلیجه کوچک 
در بیشتر مناطق ایران، در دشتها و کشتزارها و حتی در شهرهای بزرگ 

مانند تهران و حومه، به صورت مهاجر و بومی، زیست می کند.
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استاندار تهران: متروی پرند هفته دولت افتتاح می شود
رییس  دستور  از  بعد  ماه   ۳  
مالی  موانع  رفع  برای  جمهوری 
پروژه  این  پرند،  متروی  ساخت 
یک گام دیگر به اجرا نزدیک و با 
قرار  چشمگیر  فیزیکی  پیشرفت 
است در نیمه نخست شهریور که 
مصادف با هفته دولت است افتتاح 

شود.
با  پرند  قطار  پیشرفت  سرعت 
برای  سیزدهم  دولت  تصمیم 
رسیدن قطار شهری به این منطقه 
)یکشنبه(  امروز  و  یافته  افزایش 
خبر  تهران  استاندار  ماه  تیر   ۱۸

زمین  بر  پروژه  این  که  است  داده 
افتتاح  مانده تا حدود ۲ ماه دیگر 

خواهد شد.
الانبیا  خاتم  سازندگی  قرارگاه 
طرح های  از  بسیاری  مجری  که 
است  جاده ای  و  ریلی  آزادراهی، 
را  پروژه  این  اجرای  مسوولیت 
برعهده دارد و ۲۰ کیلومتر پایانی 
خط  بیت  شاه  که  را  مسیر  این 
پیشرفت  به  است  پرند  متروی 

فیزیکی قابل قبولی رسانده است.
جمهوری  رئیس  رئیسی  الله  آیت 
نیز فروردین امسال در سفر به رباط 

تا  داد  دستور  مسئولان  به  کریم 
هرچه سریع تر موانع برداشته شود. 
سالهای طولانی است که ساکنان 
منتظر  پرند  پذیر  مهاجرت  شهر 
رسیدن مترو به شهرشان هستند. 
بر اساس آمارها روزانه بین ۳۰ تا 
۴۰ هزار نفر بین پرند و تهران در 
رفت و آمد هستند و با این اوصاف 
تکمیل و بهره برداری از خط مترو 
شهر  تا  خمینی)ره(  امام  فرودگاه 
دغدغه های  می تواند  پرند،  جدید 
توجهی  قابل  بخش  نقلی  و  حمل 

از مردم این شهر را برطرف کند.

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001112 
در  عادی مستقر  اسناد  به  مورخ 1402/03/27  هیات رسیدگی 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مهدی خانمرادی  تاکید  بر 
به   از قم نسبت  به شماره شناسنامه 4390 صادره  قربان  فرزند 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 103 متر مربع 
مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  فرامرزی  محمد  رسمی 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 19 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000856 
در  عادی مستقر  اسناد  به  مورخ 1402/03/06  هیات رسیدگی 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 

تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی رضا عشوری فرزند 
محمدابراهیم به شماره شناسنامه 2925 صادره از شهریار نسبت 
بنای احداثی بمساحت 111/45  با  به  ششدانگ یک قطعه زمین 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 174 فرعی مفروز از قطعه 
2 تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی داود خداوردی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
ارائه حکم قطعی  به  اقدامات موکول  و  احاله  به دادگاه صالحه   تا 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 
هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 19 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000853 
در  عادی مستقر  اسناد  به  مورخ 1402/03/06  هیات رسیدگی 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
انصاری  عابث  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
فامنین نسبت  از  به شماره شناسنامه 1566 صادره  فرزند یحیی 
متر   83 بمساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1292 فرعی مفروز از قطعه 35 

تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی عباس جندقی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 19 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000834 
در  عادی مستقر  اسناد  به  مورخ 1402/03/03  هیات رسیدگی 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی خاتمه اردین نصرآباد 
فرزند ممیش به شماره شناسنامه 785 صادره از پارس آباد نسبت 
 71/49 بمساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به 
از قطعه 5  از پلاک - فرعی مفروز  متر مربع مفروز و مجزی شده 
تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی محمود جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 

اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 19 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(

آقای رحمان جبرئیلی )مالک( طبق درخواست به شماره وارده 6388 
مورخ 1402/04/11 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 100 
دانگ  مالکیت 3/75  از سند  عبارتست  )که  اصلی  از 163  فرعی 
مشاع از ششدانگ عرصه واعیان یک قطعه زمین به مساحت 3625 
مترمربع قطعه 106 تفکیکی پلاک 100 فرعی از 163 اصلی مفروز 
از - فرعی از اصلی با سریال چاپی 744649 سری ه سال 99 به 
نام رحمان  بشماره دفتر الکترونیکی 140020301022011952 
لذا  گردیده  مفقود  کشی  اسباب  بعلت  است.  شده  صادر  و  ثبت 
تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است 
در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
تا چنانچه کسی  آگهی میگردد  نوبت  8/11/1380 مراتب در یک 
مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار 
این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل 
بدیهی  نماید  تسلیم  را  اعتراض خود  معامله  یا سند  مالکیت  سند 
یا  و  قانونی  مقرر  مهلت  در  اعتراض  در صورت عدم وصول  است 
عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت 

پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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نماینده شهرکرد: دولت سیزدهم سهم 
 فرهنگ از بودجه عمومی کشور را

 پنج برابر کرد

نماینده مردم شهرستان های شهرکرد، سامان و بن در مجلس 
شورای اسلامی گفت: سهم فرهنگ از بودجه عمومی در دولت 
سیزدهم با پنج برابر افزایش از ۰.۵ به ۲.۵ درصد رسیده است.

 احمد راستینه هفشجانی در چهارمین نشست شورای فرهنگ 
و  فرهنگ  وزیر  حضور  با  که  بختیاری  و  چهارمحال  عمومی 
ارشاد اسلامی برگزار شد، تاکید کرد: فرهنگ نقش زیربنایی 
کنونی حوزه  آسیب های  و  و چالش ها  دارد  توسعه کشور  در 
فرهنگ، به علت نبود برنامه ریزی  دقیق و برخی کم کاری ها 

است.
برنامه ریزی  در  فرهنگ  سهم  قبل  دولت های  در  افزود:  وی 
بودجه  در  را  سهم  این  سیزدهم  دولت  که  بود  ناچیز  کشور 
عمومی کشور از ۰.۵ درصد به ۲.۵ درصد افزایش داد اما حجم 
عقب ماندگی ها بسیار زیاد است و کوتاهی در این حوزه کشور 

را با مخاطره مواجه می کند.
عمومی  فرهنگ  شورای  مصوبه های  کردن  عملیاتی  راستینه 
استان های کشور را ضروری اعلام و تصریح کرد: در این راستا 
۱۰ هزار میلیارد ریال اعتبار در بودجه سال جاری پیش بینی 

شده است که باید ۱۰۰ درصد تخصیص یابد.
وی امُیدآفرینی در تمامی برنامه های فرهنگی کشور را ضروری 
کمیسیون  کمک  با  اسلامی  شورای  مجلس  گفت:  و  دانست 
فرهنگی ، احکامی را برای لایحه عفاف و حجاب نهایی کرده 

که برای قانونی شدن مراحل به صحن مجلس ارائه می شود.
و  استانداری چهارمحال  خانواده  و  بانوان  امور  دفتر  مدیرکل 
بختیاری نیز دراین نشست گفت: این استان رتبه برتر کشور 

در حوزه جوانی جمعیت و فرزندآوری را کسب کرده است.

خبر خوش؛ پرداخت وام ۳۰۰ میلیاردی به 

طراحان و تولیدکنندگان پوشاک

بر اساس مذاکرات صورت گرفته بین شورای فرهنگ عمومی 
کشور و بانک قرض الحسنه مهر ایران، این بانک با هدف کاهش 
قیمت تمام شده برای  طراحان و تولیدکنندگان لباس که در 
حوزه عفاف و حجاب فعالیت می کنند، در مجموع ۳۰۰ میلیارد 

ریال وام قرض الحسنه به این فعالان پرداخت می کند. 
به گزارش ایرنا، در حاشیه جلسه امضای تفاهم نامه بین کارگروه 
ایران،  بانک قرض الحسنه مهر  و  لباس کشور  و  ساماندهی مد 
و  عفاف  تولیدکنندگان حوزه  و  برای طراحان  ویژه ای  وام های 

حجاب دارای مجوز در نظر گرفته شد.
با  تفاهم نامه  این  کرد:  بیان  باره  این  در  امامی  مجید  سید 
طراحان  دوباره  گرفتن  جان  و  رشد  برای  حامیانه،  رویکردی 
بر  افزون  اما  شد.  طراحی  لباس  و  مد  حوزه  تولیدکنندگان  و 
بانک  محترم  مدیرعامل  حجاب،  و  عفاف  روز  مناسبت  به  آن 
و  طراحان  از  تا  اندیشیدند  تمهیدی  ایران  مهر  قرض الحسنه 
تأیید  مورد  و  بوده  مجوز  دارای  که  حوزه  این  تولیدکنندگان 
کارگروه ساماندهی مد و لباس هستند، وام های ویژه، آسان و 
قابل توجهی برای تأمین مواد اولیه و به منظور کاهش قیمت 

تمام شده برای این تولیدکنندگان پرداخت شود.
دبیر شورای فرهنگ عمومی و مسئول کارگروه ساماندهی مد 
ضوابط  و  ثبت نام  فراخوان  داد:  خبر  همچنین  کشور  لباس  و 
دریافت این وام های ویژه، در نخستین فرصت توسط درگاه های 

رسمی کارگروه ساماندهی مد و لباس اعلام خواهد شد.
سید سعید شمسی نژاد مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران 
میلیارد  تا سقف سه  وام ها  این  بیان داشت:  رابطه  این  نیز در 
بر  و  قرض الحسنه  به صورت  و  حقیقی  هر شخص  برای  ریال 
اساس ضوابط و مقررات اجرایی بانک پرداخت می شود. وام های 
یاد شده برای هر فرد رسمی مورد تأیید کارگروه ساماندهی مد 
و لباس و معرفی شده از سوی این کارگروه قابل پرداخت است.

مدیرکل مطبوعات وزارت ارشاد: هفته ای 

۵۰ درخواست نشریه داریم

فرهنگ  وزارت  داخلی  های  و خبرگزاری  مطبوعات  مدیرکل   
اینکه هر هفته ۵۰ درخواست نشریه  بیان  با  ارشاد اسلامی  و 
داریم، گفت: اکنون ۱۴ هزار رسانه فعال در کشور داریم که این 

آمار در سال ۹۶ بالغ بر هفت هزار مورد بود.
 ایمان شمسایی در نشست با اصحاب رسانه استان قزوین که 
در اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار شد، افزود: براساس 
ارزیابی  امسال  از  داریم  قصد  گرفته  ریزی های صورت  برنامه 

نشریات را به استان ها بسپاریم.
وی با اشاره به حمایت همه جانیه وزارت ارشاد از مطبوعات، 
تاکید کرد: میزان آگهی های دولتی در نظر گرفته شده برای 
مطبوعات در سال ۱۴۰۰ بالغ بر ۱۹۲ میلیارد تومان بود که این 
میزان در سال گذشته به ۳۱۵ میلیارد تومان افزایش یافت که 
با احتساب ۱۵۰ میلیارد تومان یارانه، این عدد به بیش از ۵۰۰ 
میلیارد تومان رسید که این عدد یعنی در هر روز تخصیص ۱.۵ 

میلیارد تومان آگهی دولتی به مطبوعات.
مدیرکل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی وزارت فرهنگ و 
رابطه، میزان آگهی های  یادآور شد: در همین  ارشاد اسلامی 
دولتی توزیع شده در استان قزوین طی سال ۱۴۰۰ به میزان 
۲ میلیارد و ۹۷۰ میلیون ریال، در سال ۱۴۰۱ این میزان به ۶ 
میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان و در سه ماه نخست امسال نیز ۲ 

میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان رسیده است.
شمسایی به دغدغه های معیشتی اصحاب رسانه نیز اشاره کرد 
و یادآور شد: خوشبختانه با تخصیص ۵۰۰ میلیارد تومان اعتبار 
از سوی وزیر ارشاد، صندوق اعتباری هنر را توانستیم در دولت 
سیزدهم فعال کنیم و تعداد اعضای آن را از ۲ هزار و ۶۰۰ عضو 
به هشت هزار عضو برسانیم و این در حالی است که از تمامی 

خبرنگاران نیز درخواست عضویت در آن را هم داشته ایم.
به گفته وی، خبرنگاران بایستی ابتدا به عضویت سامانه جامع 
در  را  خود  ثبت  مراحل  سپس  و  درآیند  کشور  های  رسانه 

صندوق اعتباری هنر پشت سر بگذارند.
 ۴۶ ماده  براساس  و  رابطه  همین  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
قانون مطبوعات و ماده ۳۱ آیین نامه اجرایی، مدیران مسوول 
مطبوعات و رسانه ها بایستی نسبت به بیمه کردن خبرنگاران 

خود اقدام کنند.

توسعه  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
از  یکی  اقوام  و  محلی  مقامی،  موسیقی های 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  برنامه های 

است.
اختتامیه  آیین  در  اسماعیلی  محمدمهدی 
محلی  موسیقی  جشنواره  دوره  دوازدهمین 
بروجن  به میزبانی  )زاگرس نشینان(  کشور 
تاکید کرد: این جشنواره یکی از جشنواره های 

بی نظیر به شمار می رود.
با  را  افراد  توانسته  هنر  قدرت  افزود:  وی 
قومیت ها و گویش های مختلف کنار هم بنشاند 

و صحنه های زیبایی را خلق کند.
گوشه  در  بزرگ  هنرمندان  به  اسماعیلی 
ابتکار  کرد:  تصریح  و  اشاره  ایران  گوشه 
کشور  محلی  موسیقی  جشنواره  برگزاری 
)زاگرس نشینان( در بروجن قابل تحسین است.

وزارت  برنامه های  از  یکی  شد:  یادآور  وی 
توسعه موسیقی های  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 

مقامی، محلی و اقوام است.
داشت:  اظهار  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
هویت ها،  اقوام،  بالا،  ملی  انسجام  با  امروز 
گویش ها، زبان ها و ادیان زیر چتر واحدی به نام 

ایران جمع شده اند.
نهادن  ارج  و  احترام  تکریم،  به  اشاره  با  وی 
به ارزش ها، سنت ها و آداب هر منطقه گفت: 
این مهم نشان دهنده فرهنگ، ملیت، هویت و 

تاریخ ایرانی است.
از  پس  ایران  درخشش  و  رونق  به  اسماعیلی 
ورود اسلام اشاره و تاکید کرد: سنت های ملی 
در کنار آداب دینی با همدیگر آمیخته شدند و 
امروز هیچ کس نمی تواند تمدن ایرانی اسلامی 

را از یکدیگر جدا کند.
وی افزود: مردم کشور به دنبال رسیدن به تمدن 
محفل های  و  هستند  اسلامی  ایرانی  بزرگ 
هنری در نقطه نقطه کشور می درخشد و افراد 

با مهربانی و تمدن کنار همدیگر نشسته اند.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تصریح کرد: مردم 
بافرهنگ و هنرمند چهارمحال و بختیاری در 
از فرهنگ  طول تاریخ همانند دژی مستحکم 

دینی و ملی کشور دفاع کردند.
چهارمحال  به  سفر  در  شد:  یادآور  اسماعیلی 
توسعه  برای  مطلوبی  مصوبه های  بختیاری  و 
به  بروجن  شهرستان  و  استان  هنر  و  فرهنگ 

تصویب رسید.
با  گذشته  سال   ۵۰ به  نسبت  ایرانی  جامعه 

ایمان تر است
انقلاب  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
ایرانی را مومن تر و عفیفانه تر  اسلامی، جامعه 
کرده است و امروز جامعه ایرانی نسبت به ۵۰ 

سال گذشته با ایمان تر است.
شورای  نشست  در  اسماعیلی  مهدی  محمد 
فرهنگ عمومی استان چهارمحال و بختیاری 
)ره(  امام خمینی  بزرگ  که در محل مصلای 
شهرکرد برگزار شد، اظهار داشت: روز گذشته 
۲۱ تیر ماه سالروز مقاومت تاریخی مردم ایران 
را  ما  جامعه  بنیان  که  بود  هجمه ای  برابر  در 
بود به طوری که در ۲۰۰ سال قبل  هدف قرار 
اگرچه با غرب در مسائلی از جمله حوزه های 
نظامی، اقتصادی و نظیر آن در گود بودیم اما 
درگیری اصلی ما درگیری فرهنگی بوده است.

وی ادامه داد: اما در برابر این تهاجم فرهنگی 
در  که  داد  انجام  ایران  که  اقدامی  مهم ترین 
و  شکل گیری  نداشت  نظیر  بین الملل  نظام 
انقلاب  این  و  بود  اسلامی  انقلاب  پیروزی 
استیلای  برابر  در  فرهنگی  مقاومت  مهم ترین 

فرهنگی غرب به شمار می رود.

اسماعیلی با بیان اینکه وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی پذیرای هرگونه انتقاد و پیشنهاد است، 
انتقادات،  برای  شنوایی  گوش  کرد:  تصریح 
پیشنهادات و راهکارهای حوزه فرهنگی داریم 
تعمدانه  برخی  یا  و  ناآگاهانه  برخی  اینکه  اما 
نسبت  مردم  فرهنگی  وضعیت  می کنند  القا 
اتهام  نزول پیدا کرده است را یک  به گذشته 

بزرگ می دانم.
و  مومن تر  را  ایرانی  جامعه  اسلامی،  انقلاب 

عفیفانه تر کرده است
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی ادامه داد: داده ها 
نشان می دهد انقلاب اسلامی، جامعه ایرانی را 
مومن تر و عفیفانه تر کرده است و امروز جامعه 
ایمان تر  با  گذشته  سال   ۵۰ به  نسبت  ایرانی 
هرچند  دارد  بیشتری  دینی  صلابت  و  است 
درگیر یک تهاجم فرهنگی گسترده قرار داریم.

اسماعیلی خاطرنشان کرد: ارزش و اعتبار کاری 
کرده  جهانی  جامعه  برای  اسلامی  انقلاب  که 
در چشم مردم دنیا نمایان تر است تا در چشم 
داهیانه  رهبری  با  ایران  امروز  و  کشور  مردم 
مقام معظم رهبری در خط مقدم مقاومت در 
برابر دنیا غرب قرار دارد و تمدن غرب و آمریکا 
در حال افول است و شواهد بی بدیلی برای این 
موضوع داریم به طوریکه هر حوزه ای را که نگاه 
می کنید سیر نزولی تمدن غرب و قدرت گیری 

تمدن توحیدی را مشاهده می کنیم.
اقداماتی که در حوزه فرهنگی طی ۲  به  وی 
سال اخیر شکل گرفته است اشاره کرد و گفت: 
یکی از مهم ترین اقداماتی که در این مدت در 
بود که  این  انجام دادیم  حوزه فرهنگ و هنر 
دوگانه هایی که دشمن تلاش می کرد به عنوان 

گسل فرهنگی مطرح کند از میان برداشتیم.
کرد:  تصریح  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
شاگرد  و  نظام  سرباز  را  خود  رییس جمهور 
حوزه  آنجاکه  از  و  می داند  راحل  امام  مکتب 
فرهنگ همواره یکی از  دغدغه های رهبر معظم 
شخصیت  یک  ایشان  و  است  بوده  انقلاب 
بی نظیر فرهنگی است، توجه به فرهنگ همواره 
مورد توجه دولت و شخص رییس جمهور قرار 

دارد.
حوزه  به  انقلاب  معظم  رهبر  اشرافیت  میزان 
تصور  غیرقابل  منصفی  آدم  هر  برای  فرهنگ 

است
اشرافیت رهبر  اینکه میزان  بیان  با  اسماعیلی 

آدم  هر  برای  فرهنگ  حوزه  به  انقلاب  معظم 
منصفی غیرقابل تصور است، افزود: این موضوع 
از ۲ منظر دارای اهمیت است، یکی اینکه ما 
و  داریم  مقتدایی  چه  اولا  فرهنگی  متولیان 
دوم اینکه آسیب شناسی کنیم چه تکالیفی را 
سنگینی  رسالت  چه  و  کنیم  عمل  نتوانستیم 

برعهده داریم.
به کارگیری  نیازمند  ما  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
هستیم،  فرهنگی  مدیریت  در  جدید  عناصر 
این  در  انقلاب  معظم  رهبر  کرد:  خاطرنشان 
باید  و  دارند  راهگشایی  رهنمودهای  حوزه 
واقعیت های موجود را بخوبی شناسایی و رصد 

کنیم و بتوانیم با نسل جوان ارتباط بگیریم.
بسیار  جوان  نسل  امروز  افزود:  اسماعیلی 
است  گذشته  از  ولایتمدارتر  و  مومن تر 
 ۸۱ گذشته  سال  محرم  ماه  در  به طوری که 
بر  سیاه  لباس  نوجوانان  و  جوانان  درصد 
 ۱۰ راهپیمایی  در  نیز  امسال  و  کردند  تن 
کیلومتری جشن غدیر در تهران و سایر نقاط 

کشور حضور چشمگیری داشتند.
شیوه  فرهنگی  مدیریت  در  اینکه  بیان  با  وی 
نوی حکمرانی را مدنظر داریم، گفت: در دولت 
سیزدهم به دنبال تصدی گری نیستیم بلکه به 

دنبال نظارت، حمایت و تسهیل گری هستیم.
اسماعیلی افزود: در زمینه نظارت کار سختی 
برعهده داریم چراکه شبکه ای در حوزه فرهنگ 
و هنر از دولت های قبل در کشور شکل گرفته 
که باید این رویه را تغییر و زیست بوم فرهنگ 
موظف  را  خود  من  و  دهیم  تغییر  را  موجود 
ساختار  و  ریل گذاری  زیست بوم،  این  می دانم 

را تغییر دهم.
کرد:  تصریح  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
این زیست بوم شکل گرفته را بر مبنای قدرت 
نظارت، حمایت و تسهیل گیری تغییر می دهم 
و در این میان در تلاشیم فضا را برای جبهه 
محور  را  مسجد  و  کنیم  باز  فرهنگی  انقلاب 

برنامه های فرهنگی و هنری قرار دهیم.
محور  باید  مسجد  اینکه  بیان  با  اسماعیلی 
فعالیت های فرهنگی کشور قرار گیرد، اظهار 
آیین نامه ها  تمام  باید  بعدی  گام  در  داشت: 
سینما،  بخش های  در  را  موجود  قوانین  و 
تغییر  بخش ها  سایر  و  موسیقی  مطبوعات، 

دهیم.
تدوین سند موسیقی کشور در دولت سیزدهم

وی از تدوین سند موسیقی کشور خبر داد و 
گفت: این سند ماه آینده در شورای هنر کشور 
نخستین  برای  تا  می شود  تصویب  و  مطرح 
داشته  اختیار  در  را  کشور  موسیقی  سند  بار 
رهبر  دیدگاه های  بر  مبتنی  سند  این  باشیم، 

معظم انقلاب است.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه در 
دولت سیزدهم ریالی به جریاناتی که با انقلاب 
افزود:  نمی کنیم،  کمک  دارند،  زاویه  اسلامی 

این موضوع را وظیفه شرعی خود می دانیم.
گذشته  سال  دشمن  اینکه  بیان  با  اسماعیلی 
را  هنر  و  فرهنگ  تا  بود  گرفته  را  ما  گلوی 
با جریان تروریسم  ما  خفه کند، تصریح کرد: 
فرهنگی مواجه هستیم چراکه عده ای در داخل 
تلاش داشتند ما را تحریم و تهدید کنند اما در 
چنین شرایطی جشنواره فجر را باشکوه برگزار 
میلیون  هفت  با  کتاب  نمایشگاه  و  کردیم 

بازدیدکننده اجرا شد.
جدیدی  قدم های  امسال  اینکه  بیان  با  وی 
برداشتیم،  کشور  هنر  و  فرهنگ  حوزه  در  را 
اظهار داشت: تلاش داریم بنای نوین فرهنگی 
اسلامی  انقلاب  آرمان های  بر  را مبتنی  کشور 
به طور مجدد بنیان گذاری کنیم و در این میان 
نماز  اهل  بچه های  انقلابی،  و  مومن  نیروهای 
برهه های  در  که  کسانی  و  جماعت  و  جمعه 
انقلاب  برای  را  خود  جان  کشور  حساس 
می دهند، نور چشم ما هستند و این مسیر را با 

کمک آنها با قوت ادامه می دهیم.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در بخش دیگری 
و  فرهنگی  ظرفیت های  به  خود  سخنان  از 
هنری استان چهارمحال و بختیاری اشاره کرد 
این استان در دوران مشروطه،  و گفت: مردم 
انقلاب اسلامی، دفاع مقدس و سال های پس 
از آن وفاداری خود را به کشور، نظام و اسلام 
ثابت کرده اند و از سرمایه های فرهنگی کشور 

به شمار می روند.
اسماعیلی افزود: مهم ترین مولفه فرهنگی این 
استان، مولفه انقلابی گری آنست و برای ارتقای 
شاخص های فرهنگی و هنری این استان کمک 

می کنیم.
وی خاطرنشان کرد: روز ۲۰ بهمن که سالروز 
راحل  امام  با  استان  این  مردم  تاریخی  بیعت 
است نیز به عنوان روز چهارمحال و بختیاری 

در تقویم کشور نامگذاری شده است.

توسعه موسیقی از برنامه های وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی است

خبر

مفاخر و چهره های ماندگار نباید به 
فراموشی سپرده شوند

و چهره های  مفاخر  رییس جمهور گفت:  پارلمانی  معاون 
به  نباید  بوده اند،  اثر  و  خیر  منشا  که  کشور  ماندگار 

فراموشی سپرده شوند.
زنده  از  تجلیل  همایش  سومین  در  حسینی،  سیدمحمد 
نامان تبریز افزود: این افراد نقش آفرینانی در طول تاریخ 
هستند که هم اکنون به الگوهای موفق نسل جوان تبدیل 

شده اند.
وی اظهار کرد: این افراد، اهل غیرت، فتوت، جوانمردی، 
سخت کوشی و مجاهدت بوده و تلاش فراوانی کرده اند تا 
منشا خیر و برکت برای مردم باشند بنابراین باید رمز و راز 
موفقیت آن ها را باید مطالعه و به نسل جدید منتقل کرد.

معاون پارلمانی رییس جمهور با بیان اینکه برگزاری چنین 
مجالسی در حفظ و ماندگاری مفاجر نقش بسزایی ایفا می 
کند، گفت: باید این شخصیت ها را همواره یاد و آثار آنان 
را در راستای فرهنگ سازی برای نسل جدید معرفی کرد.

پررنگ  نقش  و  فعالیت  های  عرصه  به  اشاره  با  حسینی، 
هنری،  فرهنگی،  رشد  در  تبریز  نامان  زنده  و  مفاخر 
اجتماعی، دینی و ادبی جامعه، ادامه داد: برخی کشورها 
دنبال  به  ماندگار،  های  چهره  و  مفاخر  نداشتن  وجود  با 
اسطوره سازی برای مردم خود هستند در حالی که کشور 
ما مفاخر و چهره های زیادی دارد که باید برای حفظ آن 

ها تلاش کرد.
وی با اشاره به وجود چهره ها و شخصیت های بزرگ در 
آذربایجان و به ویژه تبریز که موجب پیشگامی این منطقه 
در دوران مختلف تاریخ شده اند، یادآور شد: فقط برگزاری 
مراسم تجلیل برای ماندگاری این شخصیت ها کافی نبوده 
و باید آثار هنری، فیلم و سریال بر مبنای این شخصیت ها 

تهیه و از طریق آن ها به نسل جوان معرفی کرد.
امام جمعه تبریز نیز در این مراسم با بیان اینکه تجلیل از 
مفاخر به نوعی اهمیت دادن به علم، معرفت، ادب، دین، 
مذهب، تاریخ، فرهنگ و هنر، رشادت و جوانمردی است، 
گفت: باید فرهنگ تجلیل از مفاخر را در جامعه گسترش 
داد و این شخصیت ها را که پایه های علمی و فرهنگی 
جغرافیای زیستی خود را تشکیل می دهند را به همگان 

معرفی کرد.
با  هاشم،  آل  سیدمحمدعلی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
تاکید بر اینکه این افراد مایه سرافرازی و بالندگی جامعه 
هستند، افزود: جامعه ای که مفاخر ندارند به ورطه سقوط 
وظایف  مهمترین  از  مفاخر  این  بزرگداشت  و  افتند  می 
اعتلای  موجب  و  بوده  فرهنگی  های  دستگاه  تکالیف  و 

فرهنگی جامعه می شود.
وی اظهار کرد: برگزاری این مراسم ها و نکوداشت ها زمانی 
باشد  جوان  نسل  مخاطب  که  دارد  بیشتری  تاثیرگذاری 
الگوگیری  و  تشویق  انگیزه،  ایجاد  موجب  مفاخر  چراکه 

نسل جوان و آینده سازان استان و شهر می شود.
امام جمعه تبریز با بیان اینکه مفاخر میراث گرانبها برای 
با  جوانان  الفت  و  انس  گفت:  هستند،  بعدی  های  نسل 
مفاخر و شخصیت های ماندگار موجب ظهور استعدادهای 

جدید و مفاخر نوظهور در جامعه می شود.
و  شرقی  آذربایجان  داد:  ادامه  هاشم،  آل  الاسلام  حجت 
تبریز همواره شاهد طلوع ستارگانی پرفروز و جایگاه نشر 
اندیشه های بالا بوده و گنجینه ای از تولید مفاخر در طول 

تاریخ کشورمان به شمار می رود.
وی با اشاره به اینکه بسیاری از مفاخر در میان بی توجهی 
و غفلت چندین ساله از یادها رفته اند یا از سوی برخی 
به سرقت رفته و آثار آن ها تحریف شده است، یادآور شد: 
این مفاخر و شخصیت ها برای هویت سازی برای دیگران 

باید در جامعه مورد بهره برداری قرار گیرند.
امام جمعه تبریز با تاکید بر ضرورت صیانت از داشته ها، 
انسانی و ممانعت از تحریف و سرقت های ادبی،  سرمایه 
فرهنگی و تاریخی، گفت: برای حفظ جایگاه این استان در 
افق فرهنگی، هنری، ادبی و تاریخی باید در تولید آثار و 

مفاخری که افتخارآفرینی کرده اند، تلاش کرد.
حجت الاسلام آل هاشم، افزود: باید با بازگویی و بازمعرفی 
و  تاریخ  بزرگی  استان،  ماندگار  های  شخصیت  و  مفاخر 
به  را  تبریز  و  بشناسانیم  جهانیان  به  را  دیار  این  تمدن 

دوران شکوهمند و عظمت خود برگردانیم.
وی با اشاره به برگزاری مراسم تجلیل از پدر رهبر معظم 
برنامه  این  تبریز، اظهار کرد:  انقلاب در هفته گذشته در 
برگزاری  و  گذاشت  جوان  نسل  روحیه  در  زیادی  تاثیر 
مراسم های مشابه می تواند پلی بین مفاخر دیروز، امروز و 

نسل آینده برقرار کند.
امام جمعه تبریز گفت: این مراسم نباید اینجا تمام شود 
بلکه باید نقطه آغازی برای معرفی بیشتر و عمیق بزرگان 
و شخصیت های این استان به جامعه باشد تا جوانان این 
آب و خاک بدانند که این بزرگان در کوچه پس کوچه های 
آثاری  امکانات کم چه  و  ها  با همه محدودیت  این شهر 
تولید کرده اند که هم اکنون به افراد تاثیرگذار در عرصه 

های ملی و بین المللی تبدیل شده اند.
حجت الاسلام آل هاشم، به مسوولان دستگاه های متولی 
توصیه کرد که تجلیل از مفاخر و شخصیت های مهم را در 

قید حیات آن ها انجام دهند.
به  زمین  اینکه  بیان  با  نیز  تبریز  اسلامی  شورای  عضو 
ها  انسان  این  گفت:  باشد،  ارزشمند  تواند  نمی  تنهایی 
هستند که به زمین ارزش می دهند و رهبر معظم انقلاب 
اعلام  ایران  سر  و  پرچمدار  را  تبریز  راستا  همین  در  نیز 

کرده اند.
تبریز در سایه وجود  آذربایجان و  افزود:  حکیمه غفوری، 
در  مهم  های  شخصیت  و  ها  علامه  هنرمندان،  مفاخر، 
عرصه های مختلف، در جایگاه سر ایران قرار گرفته است.

وی با بیان اینکه این مراسم بعد از ۱۲ سال وقفه دوباره 
سرگرفته  از  تبریز  اسلامی  شورای  و  شهرداری  همت  به 
شده است، اظهار کرد: این شخصیت ها در پیشرفت اسلام 
جامعه  افراد  برای  الگویی  به  و  اند  کرده  تلاش  جامعه  و 

تبدیل شده اند.
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فرهنگی،  میراث  وزیر  گردشگری  معاون   
بر اساس  صنایع دستی و گردشگری گفت: 
گردشگری،  و  سفر  جهانی  شورای  گزارش 
از  دلار  میلیارد   ۶.۲ گذشته  سال  در  ایران 
کرده  کسب  درآمد  ورودی  گردشگر  جذب 

است.
در  شالبافیان  اصغر  علی  ایرنا،  گزارش  به 
هفتمین همایش چرم و کفش تبریز با بیان 
دهم  یک  از  بیش  درآمد  میزان  این  اینکه 
گذشته  سال  در  کشور  غیرنفتی  صادرات 
محل  از  گذشته  سال  در  افزود:  است، 
درآمدهای غیرنفتی ۵۰ میلیارد دلار درآمد 

کسب شد.
صنعت  به  توجه  افزایش  به  اشاره  با  وی 
این  اگر  کرد:  اظهار  کشور،  در  گردشگری 
روند ادامه یابد، استان هایی مانند آذربایجان 
سرمایه  بحث  در  اخیر  دهه  در  که  شرقی 
گذاری گردشگری نسبت به سایر استان ها 
جذب  بیشتری  گردشگر  اند،  بوده  پیشگام 

خواهند کرد.
فرهنگی،  میراث  وزیر  گردشگری  معاون 
هزار   ۳۶ گفت:  گردشگری  و  دستی  صنایع 
میلیارد تومان در زیرساخت های گردشگری 
آذربایجان شرقی سرمایه گذاری شده است 
برابر یک دهم کل پروژه های  و این میزان 
زیرساختی در حوزه گردشگری کشور است.

گذاری  سرمایه  اینکه  به  اشاره  با  شالبافیان، 

کشور  زیرساختی  های  پروژه  در  شده  انجام 
تومان  در حوزه گردشگری ۳۶۵ هزار میلیارد 
است، ادامه داد: برای رونق صنعت گردشگری 
فقط توجه به حوزه زیرساختی کفایت نمی کند 
بلکه باید در زمینه نظام مند کردن رویدادهای 

گردشگری گام برداشت.
وی با تاکید به برقراری رابطه متقابل بین صنعت 
و گردشگری و افزایش توانمندی های این حوزه 
ها، یادآور شد: از راه های افزایش سهم حوزه 
در  و کفش  صادرات حوزه چرم  و  گردشگری 
و  های  جشنواه  معرفی  غیرنفتی،  صادرات 
شناساندن  برای  مختلف  رویدادهای  برگزاری 

محصولات به گردشگران خارجی است.
معاون گردشگری وزیر میراث فرهنگی، صنایع 
برگزاری  با  اینکه  بیان  با  گردشگری  و  دستی 
صادرات  و  معرفی  امکان  رویدادهایی  چنین 
محصولات غیرنفتی به خارج فراهم می شود، 
گفت: در این راستا ادارات کل میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری استان ها نیز باید 
مزیت های رقابتی، تولیدی و گردشگری استان 
تعریف  رویداد  آن  با  متناسب  و  شناسایی  را 

کنند.
شالبافیان، افزود: تقویم رویدادهای گردشگری 
کشور نیز بر اساس رابطه متقابل و گردشگری 
سال  فصول  از  برخی  در  و  است  شده  تدوین 
که میزان جذب گردشگر به کشور کاهش می 
یابد باید با برگزاری برخی رویدادهای مرتبط با 
برای  را  گردشگران خارجی  گردشگری،  حوزه 

سفر به کشور ترغیب کرد.

وی با تاکید بر اینکه صنعت گردشگری را باید 
ایجاد  کرد:  اظهار  کرد،  خارج  بودن  فصلی  از 
با خودروهای  گردشگران خارجی  تردد  امکان 
شخصی به کشور از دیگر راه های ترغیب آنان 
برای مسافرت به کشور است که این موضوع در 

حال پیگیری است.
کمتر از سه در تولید کفش کشور ما صادر می 
شود در حالی که میانگین صادرات محصولات 

این حوزه در دنیا ۶۰ درصد است
رییس انجمن صنفی کارفرمایان صنایع فرش 
با  همایش  این  در  نیز  ایران  وابسته  صنایع  و 
اینکه صنعت کفش دنیا در سال ۲۰۲۲  بیان 
شده  گذاری  قیمت  دلار  میلیارد   ۴۰۰ حدود 
است، گفت: هر کارخانه و واحد تولیدی باید ۶۰ 

درصد از تولید خود را بتواند صادر کند.
رییس انجمن صنفی کارفرمایان صنایع فرش و 
صنایع وابسته ایران گفت: تا سال ۲۰۲۸ سالانه 
حدود ۱۳ درصد در این صنعت رشد ایجاد می 
شود و حجم گردش مالی این صنعت در پنج 

می  افزایش  دلار  میلیارد  به ۵۳۰  آینده  سال 
یابد.

اژدرکش با بیان اینکه رکورد مصرف ۲۴ میلیارد 
جفت کفش ثبت شده است، اظهار کرد: یعنی 
سرانه مصرف کفش در دنیا به ازای هر نفر در 
سال با احتساب هند و آفریقا بیش از سه جفت 
بوده و از ۲۰۲۰ تا ۲۰۲۳ سرانه مصرف حدود ۶ 

دهم جفت افزایش یافته است.
رییس انجمن صنفی کارفرمایان صنایع فرش 
و صنایع وابسته ایران گفت: کمتر از سه درصد 
تولید کفش از کشور ما صادر می شود در حالی 
که میانگین صادرات این حوزه در دنیا حدود 

۶۰ درصد است.
در  ما  کشور  توان  اینکه  به  اشاره  با  اژدرکش، 
این صنعت بسیار بالاست، ادامه داد: این صنعت 
و  افزوده  ارزش  اشتغالزایی،  بالای  نرخ  دارای 
باید  و  است  شده  سازی  بومی  و  بالا  ارزآوری 
از این ظرفیت برای رسیدن به جایگاه خود در 

صادرات این حوزه استفاده کنیم.

درآمد ۶.۲ میلیارد دلاری ایران از محل جذب گردشگر

چهارشنبه 21   تیر  1402سال ششم - شماره   193



بین الملل
اخبار

سیاستمدار فرانسوی: اختلاف داخلی 
ناتو درباره اوکراین شدت  می گیرد

اختلاف  فرانسه گفت که  فیلیپو رهبر حزب میهن پرستان  فلوریان   
اعضای ناتو بر سر اوکراین در آینده شدت خواهد گرفت.

آنچه  با تاس گفت: در پشت  فیلیپو در مصاحبه ای  ایرنا،  به گزارش 
و  اختلافات  داده شد،  نشان  ناتو  نشست سران  در  اتحاد  بعنوان  که 

شکاف های عمیقی وجود دارد.
وی افزود: برخی کشورها در حال نشان دادن نارضایتی خود از اوضاع 
هستند. زیرا آنها در دوره ولودیمیر زلنسکی رئیس جمهوری اوکراین 
با کشوری روبرو هستند هر بار بیشتر از گذشته خواستار پول و سلاح 

شده و در عین حال خواهان پیوستن به ناتو و اتحادیه اروپاست.
از  نارضایتی در میان بسیاری  باعث  این وضعیت  تاکید کرد:  فیلیپو 

اعضای ناتو شده و روند عضویت ناتو را کند کرده است.
رهبر حزب میهن پرستان فرانسه گفت: اختلافات داخلی اعضای ناتو به 
مرور زمان گسترش پیدا خواهد کرد و برخی آنها سرانجام سر عقل 

آمده و بجای کمک به تشدید تنش ها خواستار صلح خواهند شد.
سران ناتو روزهای سه شنبه و چهارشنبه در ویلنیوس پایتخت اوکراین 

جلسه ای برگزار کردند که اوکراین محور اصلی آن بود.
ینس استولتنبرگ دبیرکل ناتو گفت که اعضای این سازمان نظامی 

گام های برای کمک به اوکراین برداشتند.
به گفته وی، یکی از این گام ها آن بود که اوکراین برای پیوستن به ناتو 

ملزم به اجرای برنامه موسوم به »طرح اقدام عضویت« نشود.
و  تصویب  اوکراین  به  کمک  برای  چندساله  برنامه ای  همچنین  ناتو 
شورای ناتو-اوکراین ایجاد کرد. با این حال، این ائتلاف نظامی جدول 
زمانی برای پذیرش عضویت اوکراین ارائه نکرد و هیچ دعوتی از کی یف 

برای پیوستن به ناتو به عمل نیاورد.
ناتو اعلام کرد که زمانی اوکراین را به این ائتلاف نظامی دعوت خواهد 

کرد که جنگ پایان یافته باشد.
نارضایتی زلنسکی شد و وی در کنفرانسی خبری  این مساله باعث 

گفت که نتایج نشست سران ناتو برای کی یف ایده آل نبود.

زاخارووا: تلاش های غرب برای تسلیح 
اوکراین محکوم به شکست است

زاخارووا سخنگوی وزارت خارجه روسیه گفت که تلاش های  ماریا   
»ادامه  برای  کی یف  مقام های  ترغیب  و  اوکراین  تسلیح  برای  غرب 

وضعیت بن بست « محکوم به شکست است.
به گزارش ایرنا به نقل از تاس، زاخارووا اظهار کرد که سخنان ینس 
استولتنبرگ دبیرکل ناتو آشکار نشان می دهد که نتیجه نشست سران 
پیمان آتلانتیک شمالی این بود: اگر اوکراین نتواند پیروز شود »لزومی 

ندارد درباره عضویت اوکراین در ناتو صحبت شود.«
وی افزود: آنها در عین حال اذعان دارند که اوکراین در »ضدحمله« 
خود با مشکلات بزرگی روبرو است. به گفته استولتنبرگ، راه حل این 

مشکل افزایش کمک نظامی به کی یف است.
زاخارووا تاکید کرد: مهم نیست که غرب برای تسلیح نیروهای مسلح 
اوکراین و مقام های » کشور برای ادامه بن بست با روسیه چقدر تلاش 

می کنند زیرا این تلاش ها محکوم به شکست است.
سخنگوی وزارت خارجه روسیه افزود: همه اهداف عملیات نظامی ویژه 
روسیه، نازی زدایی، غیرنظامی کردن رژیم کی یف و نابودی تهدیدهای 

نشات گرفته از جانب اوکراین علیه امنیت کشور ماست.
نشست دو روزه سران ناتو در ویلنیوس پایتخت لیتوانی، روز چهارشنبه 
با حمایت قاطع از اوکراین به پایان رسید زیرا اعضای ناتو بر روی یک 
سازمان  به  کشور  این  کردن  نزدیک تر  منظور  به  قسمتی  سه  بسته 
هفت  گروه  کشورهای  و  رسیدند  توافق  به  شمالی  آتلانتیک  پیمان 
نیز بیانیه مشترکی را در مورد تضمین های امنیتی برای کی یف امضا 

کردند.
بر خلاف خواسته ولودیمیر زلنسکی رئیس جمهوری  ناتو  اما سران 
اوکراین، جدول زمانی مشخصی برای پیوستن کی یف به این ائتلاف 

نظامی ارائه نکردند.
کشورهای عضو ناتو می گویند درباره الحاق اوکراین به این سازمان بعد 

از تمام شدن جنگ این کشور با روسیه تصمیم گیری خواهند کرد.

کابینه آلمان راهبرد سختگیرانه ای در 
قبال چین تصویب کرد

کابینه آلمان پس از ماه ها بررسی و رایزنی سرانجام راهبرد جدید این کشور در 
قبال چین را تصویب کرد. به گزارش ایرنا به نقل از خبرگزاری فرانسه، آلمان 
در این راهبرد جدید مواضع سختگیرانه تری در قبال چین به عنوان بزرگترین 
شریک تجاری خود اتخاذ کرده است؛ موضعی که پکن هشدار داده است به 

»همکاری و اعتماد مقابل« میان دو کشور لطمه می زند.
اولاف شولتس صدراعظم آلمان در توئیتی نوشت: ما خواهان کاهش وابستگی 

در حوزه های حیاتی در آینده هستیم.
وی افزود که آلمان در راهبرد جدید خود در مقابل »چینی که تغییر کرده و 

جسورتر شده، واکنش نشان داده است.«
آنالنا بائربوک وزیر خارجه آلمان اظهار کرد که راهبرد ۶۴ صفحه ای این کشور 
ریشه در راهبرد اتحادیه اروپا در قبال چین دارد و نشان می دهد که برلین 

»واقع بین است، نه ساده لوح.«
این سند که رویکردهای امنیتی، اقتصادی و همکاری علمی با چین را شامل 

می شود حاصل ماهها رایزنی و بحث در دولت آلمان است.
بائربوک از حزب سبزهای آلمان تلاش کرد تا رویکرد تندی در مقابل چین 
اتخاذ شده و بر مساله حقوق بشر تاکید شود اما شولتس از حزب سوسیال 
بر »ریسک  و  بود  دموکرات خواستار یک رویکرد دوستانه در حوزه تجارت 

زدایی، نه جدایی« از چین تاکید می کرد.
پکن به این راهبرد جدید آلمان واکنش تندی نشان داد و گفت که »چین را 
به عنوان یک رقیب و حریف سیستماتیک دیدن با واقعیت های عینی و منافع 

مشترک دو طرف تطابق ندارد.
سفارت چین در برلین در بیانیه ای هشدار داد که »نگاه ایدئولوژیک به چین 
فقط سوءتفاهم ها و سوءقضاوت ها را تشدید کرده و به همکاری و اعتماد متقابل 

لطمه می زند.

روسیه  جمهور  رئیس  پوتین  ولادیمیر 
اوکراین  احتمالی  عضویت  که  گفت 
و  است  روسیه  برای  تهدیدی  ناتو  در 
بهبود  نیز  را  اوکراین  امنیتی  وضعیت 

نمی بخشد.
پوتین  اسپوتنیک,  از  ایرنا  گزارش   به 
افزود: ما بارها در مورد عضویت اوکراین 
این  عضویت  کرده ایم،  ناتو صحبت  در 
امنیت  برای  تهدیدی  ناتو  در  کشور 
عملیات  دلایل  از  یکی  است.  روسیه 
به  اوکراین  ورود  تهدید  نظامی،  ویژه 
ناتو است. من اطمینان دارم که عضویت 
کی یف در این سازمان امنیت این کشور 

را افزایش نخواهد داد.
از اظهارات خود  وی در بخش دیگری 
غلات  صادرات  روسیه  که  کرد  اعلام 
دریای سیاه خارج خواهد شد مگر اینکه 

خواسته های این کشور برآورده شود.
تلویزیون  به  خود  اظهارات  در  پوتین 
ملل  سازمان  که  گفت  روسیه  دولتی 
رضایت  حل  راه  نتوانسته  تاکنون 
و  دهد  ارائه  موضوع  این  برای  بخشی 
نامه دبیرکل سازمان ملل  وی دریافت 

را رد کرد.
از  ملل  سازمان  که  است  درحالی  این 

ارائه نامه به روسیه خبر داده است.
ملل  سازمان  دبیرکل  گوترش  آنتونیو 
ابراز امیدواری کرد پیشنهاداتش در نامه 

به ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روسیه 
راه  به  منجر  توافق غلات  درباره حفظ 

حلی مثبت شود.
دبیرکل سازمان ملل که به بلژیک سفر 
کرده است، روز پنجشنبه ۲۲ تیرماه در 
نشستی خبری در پاسخ به این سوال 
داده  پاسخ  وی  نامه  به  روسیه  آیا  که 
است و آیا توافق صادرات غلات دریای 
تمدید  جولای  هفدهم  از  فراتر  سیاه 
پاسخی  هنوز  ما  گفت:  شد  خواهد 

دریافت نکرده ایم.
که  دلایلی  به  ما  داد:  توضیح  گوترش 
غذایی  امنیت  تضمین  لزوم  به  مربوط 
در جهان است، به ویژه تامین دسترسی 

و  غذا  به  توسعه  حال  در  کشورهای 
مناسب،  قیمت  با  شیمیایی  کودهای 
به تمدید این توافق متعهد هستیم. ما 
گسترش  از  اطمینان  به  متعهد  کاملا 
صادرات  موفقیت  و  سیاه  دریای  طرح 

مواد غذایی و کودهای روسیه هستیم.
به  موسوم  سیاه  دریای  ابتکار  توافق 
گذشته  ژوئیه  )جولای(  غلات  توافق 
امضای  به  استانبول  در   )۱۴۰۱ )تیر 
اوکراین  ترکیه، سازمان ملل، روسیه و 
سرگیری  از  توافق  این  هدف  رسید. 
صادرات غلات از بنادر اوکراین بود که 
به دلیل جنگ میان روسیه و اوکراین 

متوقف شده بود.

این توافق از زمان اجرا تاکنون چندین 
بار تمدید شده است که آخرین بار در 
به  و   )۱۴۰۲ اردیبهشت   ۲۸( مِه   ۱۸

مدت دو ماه بود.
ناتو  روزه  دو  نشست  ایرنا،  گزارش  به 
در ویلنیوس روز چهارشنبه با حمایت 
زیرا  رسید  پایان  به  اوکراین  از  قاطع 
سه  بسته  یک  روی  بر  ناتو  اعضای 
کردن  نزدیک تر  منظور  به  قسمتی 
این کشور به سازمان پیمان آتلانتیک 
و کشورهای  رسیدند  توافق  به  شمالی 
در  را  مشترکی  بیانیه  نیز  هفت  گروه 
مورد تضمین های امنیتی برای کی یف 

امضا کردند.

پوتین: عضویت احتمالی اوکراین در ناتو 
تهدید امنیتی برای روسیه و کی یف است

گزارش

بلینکن در دیدار با دیپلمات ارشد چین : به 

عاملان حملات سایبری پاسخ مناسب می دهیم

از طرح  پنجشنبه پس  روز  آمریکا  امور خارجه  وزیر  بلینکن،  آنتونی   
حمله سایبری به سازمان های دولتی کشورش ، به دیپلمات ارشد چین 
گفت که واشنگتن پاسخ مناسب به عاملان حملات سایبری خواهد داد.

به گزارش ایرنا به نقل از رویترز، یک مقام ارشد آمریکایی که خواست 
نامش فاش نشود، گفت: بلینکن در گفتگو با وانگ یی در جاکارتا، به 
صراحت اعلام کرد که هر اقدامی که دولت آمریکا، شرکت های آمریکایی، 
شهروندان آمریکایی را هدف قرار دهد، برای ما عمیقا نگران کننده است 
و ما اقدامات مناسبی را برای پاسخگو ساختن عاملان این اقدامات انجام 

خواهیم داد. 
این مقام در مورد اینکه آیا بلینکن مستقیماً چین را به دخالت در این 

حملات متهم کرده است یا خیر توضیحی نداد.
مایکروسافت اعلام کرد این هفته یک گروه هکر چینی با هدف جاسوسی 

به حدود ۲۵ سازمان دسترسی پیدا کرده است.
بلینکن با وانگ در حاشیه مذاکرات انجمن کشورهای جنوب شرق آسیا 

پس از گذشت کمتر از یک ماه از سفرش به پکن، ملاقات کرد.
به رغم موج جدید تنش های دیپلماسی بین دو اقتصاد بزرگ جهان، 
آمریکا توانسته چین را به ارتباط مجدد میان ارتش های دو کشور متقاعد 

کند.
یکی دیگر از مقامات آمریکایی گفت که بلینکن در دیدار خود با مقام 
ارشد چین »تاکید کرد که ما مسئولیت داریم کانال های ارتباطی خود، 

از جمله ارتباط میان دو ارتش را باز نگه داریم.
وزارت خارجه چین نیز در ارتباط با این دیدار در بیانیه ای گفت: وانگ 
موضع جدی چین در خصوص مسئله تایوان را به بلینکن توضیح داد 
یا تضعیف حاکمیت و  امور داخلی  از مداخله در  از آمریکا خواست  و 
تمامیت ارضی چین خودداری کند، از مانع تراشی در اقتصاد، تجارت، 
علم و فناوری دست بردارد و تحریم های غیرقانونی و یکجانبه علیه ما 

را لغو کند.
به گزارش ایرنا، وزارت امور خارجه آمریکا روز پنجشنبه به وقت محلی 
در بیانیه ای اعلام کرد که آنتونی بلینکن، وزیر امور خارجه این کشور روز 
پنجشنبه در جاکارتا، پایتخت اندونزی، دیداری صریح و سازنده با وانگ 

ایی، دیپلمات ارشد چینی داشت.
در این بیانیه آمده است: این نشست بخشی از تلاش های مداوم برای 
حفظ کانال های ارتباطی جهت مشخص کردن منافع آمریکا در طیف 
از طریق کاهش  رقابت  مدیریت مسوولانه  و  موضوعات  از  گسترده ای 
خطر درک و محاسبه اشتباه بود. این انتظار جهان از آمریکا و چین است.

متیو میلر سخنگوی وزارت خارجه آمریکا گفت که بلینکن و وانگ ایی، 
»بحث های صریح و سازنده در مورد طیف وسیعی از مسائل دوجانبه، 
بالقوه همکاری«  زمینه های  و  اختلافات  از جمله  و جهانی،  منطقه ای 

داشتند.
وی گفت: وزیر خارجه آمریکا بر اهمیت حفظ صلح و ثبات در سراسر 

تنگه تایوان تاکید کرد.

گوترش: امیدوارم پیشنهاداتم به پوتین منجر به 

راه حلی مثبت شود

به  نامه  در  پیشنهاداتش  کرد  امیدواری  ابراز  ملل  سازمان  دبیرکل  گوترش  آنتونیو   
ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روسیه درباره حفظ توافق غلات منجر به راه حلی مثبت 

شود.
استفان دوجاریک سخنگوی سازمان ملل ۲۱ تیرماه اعلام کرد آنتونیو گوترش دبیرکل 
سازمان ملل متحد ۲۰ تیرماه در نامه ای به ولادیمیرپوتین رئیس جمهور روسیه با ارائه 
پیشنهادی، خواستار حفظ توافق غلات موسوم به ابتکار دریای سیاه که در پی جنگ 

اوکراین صورت گرفت، شده است.
روز  است،  کرده  سفر  بلژیک  به  که  ملل  سازمان  دبیرکل  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
پنجشنبه ۲۲ تیرماه در نشستی خبری در پاسخ به این سوال که آیا روسیه به نامه وی 
پاسخ داده است و آیا توافق صادرات غلات دریای سیاه فراتر از هفدهم جولای تمدید 

خواهد شد گفت: ما هنوز پاسخی دریافت نکرده ایم.
گوترش توضیح داد: ما به دلایلی که مربوط به لزوم تضمین امنیت غذایی در جهان 
است، به ویژه تامین دسترسی کشورهای در حال توسعه به غذا و کودهای شیمیایی 
با قیمت مناسب، به تمدید این توافق متعهد هستیم. ما کاملا متعهد به اطمینان از 

گسترش طرح دریای سیاه و موفقیت صادرات مواد غذایی و کودهای روسیه هستیم.
به  نامه ای  من  که  است  چارچوب  همین  در  کرد:  تصریح  ملل  سازمان  دبیرکل 
رئیس جمهور روسیه ارسال کردم که حاوی برخی پیشنهادات مشخص است. امیدوارم 

این پیشنهادات منجر به پیدا شدن راه حل مثبت و رو به جلویی شود.
گوترش در عین حال گفت که هرچه درباره این مسائل، در جمع کمتر در صحبت شود، 

شانس بیشتری برای دستیابی به نتیجه مثبت وجود دارد.
توافق ابتکار دریای سیاه موسوم به توافق غلات )جولای( ژوئیه گذشته )تیر ۱۴۰۱( 
در استانبول به امضای ترکیه، سازمان ملل، روسیه و اوکراین رسید. هدف این توافق از 
سرگیری صادرات غلات از بنادر اوکراین بود که به دلیل جنگ میان روسیه و اوکراین 

متوقف شده بود.
این توافق از زمان اجرا تاکنون چندین بار تمدید شده است که آخرین بار در ۱۸ مِه 

)۲۸ اردیبهشت ۱۴۰۲( و به مدت دو ماه بود.
به گزارش ایرنا، سرگئی لاوروف، وزیر خارجه روسیه به تازگی گفته است که کشورش 
در حال حاضر هیچ دلیلی نمی بیند که از تمدید قرارداد صادرات غلات در دریای سیاه 

حمایت کند.
وزیر خارجه دولت پوتین افزوده است: من نمی دانم کسانی که می خواهند این طرح 
دریای سیاه را ادامه دهند، چه استدلالی دارند، زیرا همانطور که گفتم، مدت هاست که 

صادرات غلات اوکراین جنبه تجاری به خود گرفته است.
اشاره کرده است که  استانبول  )JCC( در  آمار مرکز هماهنگی مشترک  به  لاوروف 
تمام کشتی های تحویل محصولات کشاورزی اوکراین را تحت طرح دریای سیاه ثبت 
می کند. طبق این آمارها باید هر ماه دو کشتی از اوکراین به مقصد کشورهای نیازمند 

روانه می شد ولی حالا تعداد کشتی ها به ۹۰ رسیده است.
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دیدار  در  سوریه  جمهور  رئیس 
تاکید  هند  خارجه  امور  وزیر  با 
اصول  مهمترین  از  یکی  که  کرد 
سیاسی سوریه و اولویت آن، تقویت 
همکاری های اقتصادی و سیاسی با 

کشورهای شرقی است.
به گزارش ایرنا به نقل از خبرگزاری 
روز  اسد  بشار  سانا،  سوریه  دولتی 
مورالیدهران،  ولامولی  پنجشنبه  
به حضور  را  هند  خارجه  امور  وزیر 

پذیرفت.
که  داد  اطمینان  دیدار  این  در  وی 
سیاسی  اصول  مهمترین  از  یکی 
های  همکاری  تقویت  سوریه 
کشورهای  با  سیاسی  یا  اقتصادی 
از  کشورها  این  زیرا  است  شرقی 
جمله هند دارای ارزش ها و اصول 

مشترک هستند.
جریان  در  سوریه  جمهور  رئیس 
مورالیدهران  با  خود  گفت وگوهای 
هند  و  سوریه  روابط  که  کرد  تاکید 

عمیق و تاریخی است.
بشار اسد از مواضع عینی هند در قبال 
قرار  آن  معرض  در  سوریه  که  جنگی 
دارد و حاکمیت و استقلال آن را هدف 
از حمایت  و همچنین  است  داده  قرار 
فاجعه  با  از سوریه در مقابله  نو  دهلی 

ناشی از زلزله تشکر کرد.

نشان  خاطر  سوریه  جمهور  رئیس 
و جوی  راه غرب در جست  تنها  کرد: 
هژمونی، ایجاد تضادها و اختلاف نظرها 
منافع  بنابراین،  و  کشورهاست  بین 
مشترک ایجاب می کند که روابط بین 
کشورهای ما باثبات باشد تا نقش آنها 
در  که  جدیدی  چندقطبی  دنیای  در 

حال شکل گیری است، موثر باشد.
در این دیدار »مورالیدهران« وزیر امور 
مورمو،  دراپادی  سلام  هند  خارجه 
مودی  نارندرا  و  هند  جمهور  رئیس 

جمهور  رئیس  به  را  هند  نخست وزیر 
سوریه ابلاغ کرد.

وی اظهار داشت: روابط هند و سوریه 
همه  علیرغم  و  است  تاریخی  روابط 
توسعه  حال  در  مداوم  طور  به  شرایط 
است و بر اهمیت توسعه همکاری های 

دو کشور در زمینه توسعه تاکید کرد.
ادامه  مشتاق  ما  گفت:  مورالیدهران 
و  پزشکی  بخش  در  چه  ها،  همکاری 
نفع جامعه  به  آموزشی،  در بخش  چه 
مشتاق  همچنین  ما  هستیم،  سوریه 

های  زمینه  در  همکاری  توسعه 
اقتصادی هستیم.

موضع  افزود:  هند  خارجه  امور  وزیر 
است  بوده  اساس  این  بر  همیشه  هند 
در  تنها  باید  سوریه  در  حل  راه  که 

دست سوری ها باشد.
ما  گفت:  مورالیدهران  دیدار  پایان  در 
خوشحالیم که سوریه در حال بازیافتن 
روال  بازگشت  به  و  است  خود  ثبات 
عادی در روابط سوریه با اطراف عربی 

خود مثبت می نگریم.

بشار اسد: تقویت همکاری اقتصادی سوریه با 
کشورهای شرقی در اولویت است
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روسیه  خارجه  وزیر  لاوروف  سرگئی   
برخلاف  کشورش  اینکه  بیان  با 
دنبال صلح  به  آنگلوساکسون ها، همواره 
به  اوکراین  دستیابی  گفت:  است،  بوده 
اف- جنگنده  مانند  نظامی  قابلیت های 

۱۶ را یک تهدید هسته ای از سوی غرب 
می دانیم.

به گزارش ایرنا به نقل از خبرگزاری تاس، 
با روزنامه  سرگئی لاوروف، در گفت وگو 
آنلاین »لنتا« روسیه تصریح کرد: روسیه 

نظامی  قابلیت های  به  اوکراین  دستیابی 
پیشرفته مانند جنگنده های اف-۱۶ را به 
عنوان یک تهدید هسته ای از سوی غرب 

در نظر خواهد گرفت.
لاوروف در بخش دیگری از این گفت وگو 
تلاش  حال  در  آمریکا  داشت:  اظهار 
برای کشاندن پای ناتو به منطقه آسیا-

پاسیفیک است.
آماده  ما  گفت:  روسیه  خارجه  وزیر 
کشورهای  برای  غذا  کردن  فراهم 
است  حالی  در  این  و  هستیم  نیازمند 
را  محدودیت هایی  غربی  کشورهای  که 
کرده اند.  ایجاد  ما  برای  زمینه  این  در 
توافق  درباره  را  هیچ طرح جدیدی  من 

صادرات غلات نشنیده ام.
آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  لاوروف 
توسط  شده  پیشنهاد  صلح  راهکارهای 

کشورهای  و  واتیکان  اندونزی،  چین، 
آفریقایی زودرس است، پاسخ منفی داد.

وی گفت: مایلم از شرکای مان به خاطر 
هایی  راه  برای جستجوی  تلاش هایشان 
بحران  آمیز  مسالمت  فصل  و  برای حل 
را  آنها  ابتکارات  ما  کنم.  تشکر  اوکراین 
صلح  روسیه  برای  نمی دانیم.  زودرس 

همیشه بر جنگ اولویت دارد.
را  گذشته  سال  صلح  مذاکرات  لاوروف 
طور  به  روسیه  افزود:  و  کرد  یادآوری 
با  صلح  مذاکرات  در  فعال  و  مستمر 
تلاش  ولی  بود  کرده  شرکت  اوکراین 
مذاکرات  توقف  برای  آنگلوساکسون ها 

صلح و ادامه جنگ بود.
توقف  با  غرب  که  کرد  نشان  وی خاطر 
مذاکرات صلح در رویای شکست روسیه 

است.

لاوروف: دستیابی اوکراین به اف-۱۶ را یک تهدید 
هسته ای قلمداد می کنیم

چهارشنبه 21   تیر  1402



شهرستان
خبر

استاندار اصفهان: اهمیت جریان 
آب در زاینده رود برای جلوگیری 

از گسترش فرونشست است

در  آب  یافتن  جریان  اهمیت  گفت:  اصفهان  استاندار   
فرونشست  گسترش  از  جلوگیری  به منظور  زاینده رود 
سطح  نادرست،  گزارش های  برخی  نباید  و  است  زمین 

نگاه ملی در این زمینه را مخدوش کند.
ملی  همایش  در   مرتضوی  رضا  سید  ایرنا،  گزارش  به 
واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  در  گاوخونی   و  رود  زاینده 
یافتن  جریان  اهمیت  نباید  افزود:  )خوراسگان(  اصفهان 
آب در زاینده رود فقط به مسائلی مانند قدم زدن یا آواز 
است  لازم  بلکه  شود  محدود  رودخانه  کنار  در  خواندن 
با  زمینه  این  در  مسوولان  و  مردم  گری  مطالبه  سطح 
هدف جلوگیری از فرونشست زمین و سایر چالش های 
کشور  مرکزی  فلات  تاریخی  تمدن  تهدید  مانند  بزرگ 

باشد.
استاندار اصفهان با بیان اینکه به موضوع فرونشست زمین 
و جاری شدن آب در زاینده رود نباید به شکل فانتزی 
درباره  ها  تلقی  کار،  این  کرد:  تصریح  شود،  پرداخته 

مشکلات زاینده رود در سطح ملی را به خطا می برد.
مرتضوی با تاکید بر اینکه فرونشست امروز به ابَرَ چالش 
استان اصفهان تبدیل شده و ناشی از نپرداختن به سهم 
محیط زیستی است، اظهار داشت: این پدیده در اصفهان، 
پر مخاطره ترین فرونشست است زیرا به زیرساخت ها و 

بافت های شهری وارد شده است.
بحران  اصفهان  استان  مدیریت  اینکه  بیان  با  وی 
فرونشست را کتمان نمی کند و پای ثابت اکثر پیگیری 
این زمینه بوده است، گفت: احیای زاینده رود و  ها در 
تالاب گاوخونی امروزه اساسی ترین مساله فلات مرکزی 

کشور است.
استاندار اصفهان با اشاره به اینکه در احیای زاینده رود 
فقط بدنبال احیای فیزیکی رودخانه نیستیم، تصریح کرد: 
ما بدنبال احیای اجتماعی حوضه زاینده رود نیز هستیم 
بیان  با  است.وی  مهمتر  فیزیکی  احیای  از  احیا  این  که 
اینکه احیای اجتماعی به معنی ایجاد امید و اعتماد میان 
همه بهره برداران است، افزود: حل مساله زاینده رود یک 
موضوع مهندسی و فنی نیست بلکه باید در بخش های 
مختلف سیاسی، فرهنگی و اجتماعی و با هم افزایی و به 

اشتراک گذاری توانمندی ها دنبال شود.

 استاندار کردستان در بازدید از ایستگاه راه آهن 
سنندج از افتتاح این کلان پروژه و زیرساخت مهم 

حمل و نقل تا سه ماه آینده خبر داد.
استانداری  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  ایرنا  گزارش  به 
کردستان، اسماعیل زارعی کوشا به همراه معاون 

توسعه  و  ساخت  شرکت  عامل  مدیر  و  وزیر 
در  عمرانی  مدیران  از  جمعی  و  کشور  زیربناهای 
بازدید از روند ساخت راه آهن همدان به سنندج، 
اظهار کرد: پروژه همدان به سنندج جزو طرح های 
اولویت دار دولت و استان است و بر همین اساس 

رییس  سفر  در  خوبی  بسیار  تخصیص های 
جمهور به کردستان برای آن گرفته شد.

شکوفایی  سال  امسال  اینکه  بیان  با  وی 
است،  کردستان  دهه ای  چند  پروژه های 
و  عمرانی  پروژه های  همه  پیشانی  افزود: 
زیرساختی استان راه آهن است و این انگیزه 
وجود دارد تا پایان تابستان و در نهایت در 

مهرماه سال جاری به پایان برسد.
همه  باید  داد:  ادامه  کردستان  استاندار 
همت و توان خود را بکار بگیریم تا با تامین 
این  دقیق  و  درست  زمانبندی  و  اعتبارات 
بهره برداری  و  پایان  خط  به  بزرگ  پروژه 

شود.
توجه  با  کرد  امیدواری  ابراز  کوشا  زارعی 
جمهور  رییس  پروژه،  ارزش  و  اهمیت  به 
همانند  اختصاصی  سفر  یک  در  کشورمان 
پروژه آبرسانی سنندج به کردستان سفر و 

آن را افتتاح کند.
وی با بیان اینکه ارزش روز پروژه راه آهن 
همدان به سنندج به طول ۱۵۱ کیلومتر به 
قیمت امروز حدود ۱۵ هزار میلیارد تومان است، 
بر  پروژه  این  و زیرساختی  اقتصادی  ارزش  افزود: 
کسی پوشیده نیست و اضافه بر این موارد بخش 
زیادی از مراکز صنعتی و تولیدی ما در کنار همین 

ریل قرار گرفته است.
استاندار کردستان اضافه کرد: در تلاش هستیم تا 
یک بندر خشک در فاصله دهگلان سنندج ایجاد 
کنیم که این  امر می تواند برای پیشرفت و توسعه 

کردستان تحول آفرین باشد.
زارعی کوشا در ادامه گریزی به اهمیت ساخت و 
اتمام کریدور شمال به جنوب در محدوده استان 
زد و اضافه کرد: قطعات مختلف کریدور از بوکان 
اولویت ما محور سنندج  اما  تا سنندج فعال شده 
فراوان  تصادفات  محل  که  است  کامیاران  به 
و  ساخت  شرکت  مدیران  از  وی  است.  جاده ای 
تکلیف  تعین  با  خواست  کشور  زیربناهای  توسعه 
در  جنوب  به  شمال  کریدور  قطعه  پیمانکاران 
محور سنندج کامیاران زمینه را برای شروع مجدد 

فعالیت در این بخش فراهم کنند.
محل  از  تا  کرد  آمادگی  اعلام  کوشا  زارعی 
و  استان  دولتی  مازاد  اموال  و  املاک  مولدسازی 
تزریق آن درآمدها به پروژه به پیشرفت آن کمک 
در  را  مردم  مطالبه  دیگر  استاندار کردستان  کند. 
این  گفت:  و  برد  نام  سنندج  کمربندی  خصوص 
کمربندی هم اکنون در محدوده شهری قرار گرفته 
و برای مردم نیز ایجاد چالش کرده است، بر همین 
اساس لازم است یک طراحی مجدد در این رابطه 

انجام شود.

 استاندار کردستان: خط ریلی
 همدان- سنندج سه ماه آینده افتتاح می شود

خبر

استاندار کرمانشاه: راه و شهرسازی 
فرصتی برای خدمت خوب به مردم است

 استاندار کرمانشاه اداره راه و شهرسازی را جایی برای خدمت 
خوب به مردم دانست و گفت: به سرپناه، راه و استخوان بندی 

زندگی مردم در اینجا باید توجه شود.
به گزارش خبرنگار ایرنا، محمدطیب صحرایی در آیین تودیع 
و معارفه مدیرکل راه و شهرسازی استان بیان داشت: مومن 
باید زرنگ باشد و با خدا معامله کند لذا در تلاش برای رزق 
حلال باید کارش را برای رضای خدا و گره گشایی از مشکلات 

مردم انجام دهد.
و  راه  کل  اداره  اقدام  دست  در  های  طرح  به  اشاره  با  وی 
امیدواری کرد که حرکتی که شروع  ابراز  استان  شهرسازی 
شده شتابش بیشتر شود تا به کاهش دغدغه های مردم کمک 

کند.
صحرایی با تاکید بر اهمیت حرکت جمعی و منسجم مسوولان 
گفت: مردم استان کرمانشاه شایسته خدمت و همراهی بیشتر 

از آنچه که الان وجود دارد، هستند.
و  راه  پیشین  مدیرکل  آهکی  مهرداد  کرمانشاه  استاندار 
شهرسازی استان را فردی دغدغه مند معرفی کرد و خطاب به 
رامین الماسی مدیرکل جدید بیان داشت: با توجه به کارهای 
بزرگ پیش رو امیدوارم همین اول کار از ظرفیت ها و فرصت 

ها نهایت استفاده و بهره را ببرید.
صحرایی تاکید کرد: مسوولان باید خود را مدیون هزاران صالح 
و مصلح و صدا هزار شهید گرانقدر بدانند و خدا نکند که بی 
توجه بر روی صندلی مسوولیت بنشینیم ضمن اینکه هرکسی 
کوتاهی  زمان  در  باید  نشست  مدیریت  روی صندلی  بر  که 

جایش را به کس دیگری بدهد.
وی افزود: در فضای کرمانشاه در عین مشکلات، فرصت ها 
و ظرفیت های خوبی برای کار داریم که باید از تمام توانمان 

برای خدمت استفاده کنیم.
استاندار کرمانشاه در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به 
روز مباهله تصریح کرد: اگر می خواهیم زندگی سعادتمندی 
الگوهای خوبی مانند پیامبر )ص( و اهل  باید  داشته باشیم 

بیت )ع( داشته باشیم.
در  را  ما  ها  زیبایی  این  کرد:  تاکید  حال  عین  در  صحرایی 
جامعه باید به وحدت و برادری نزدیک کند ضمن اینکه وقتی 
ما به اهل بیت ابراز محبت می کنیم در حقیقت خودمان رشد 
می کنیم چرا که آنها حکم خورشید را دارند و از ما بی نیازند.

در پایان این مراسم از زحمات »مهرداد آهکی« قدردانی شد و 
»رامین الماسی« به عنوان سرپرست اداره کل راه و شهرسازی 

استان کرمانشاه معرفی گردید.
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۳۰۷ میلیارد ریال امسال برای عمران روستاهای گچساران هزینه شد
اسلامی گچساران  انقلاب  مسکن  بنیاد  رئیس   
برای  امسال  ریال  میلیارد   ۳۰۷ از  بیش  گفت: 
توسعه و عمران روستاهای مناطق کم برخوردار 

گچساران در قالب طرح هادی هزینه شد.
با  اختصاصی  مصاحبه  در  پور  راغ  محمدمراد 
خبرنگار ایرنا افزود: از این میزان اعتبارات ۱۷۶ 
و ۱۳۱  استانی  اعتبارات  محل  از  ریال  میلیارد 

میلیارد ریال از محل
عمران  برای  نفت  اجتماعی  های  مسئولیت 
روستاهای این شهرستان در سالجاری هزینه شد.

وی بیان کرد: این میزان اعتبار برای اجرای طرح 

سنگفرش،  پل،  ساخت  زمینه  در  هادی  های 
جدول گذاری، بازسازی و بهسازی و بیس ریزی 

و آسفالت هزینه شد.
راغ پور تصریح کرد: هم اکنون ۴۰ طرح عمران 
روستایی با میانگین پیشرفت فیزیکی ۸۰ درصد 
دست  در  شهرستان  این  مختلف  مناطق  در 

ساخت است.
روستای  در ۵۲  تاکنون  هادی  وی گفت: طرح 
بالای ۲۰ خانوار و چهار روستای زیر ۲۰ خانوار 

این شهرستان اجرا شده است.
راغ پور اظهار کرد: با هماهنگی مدیر کل بنیاد 

بیس  همچنین  بویراحمد  و  کهگیلویه  مسکن 
ریزی و آسفالت روستاهای ناصر آباد و هسته کوه 
با اعتباری بیش از۴۸ میلیارد ریال در سالجاری 

انجام شد.
گچساران  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  رئیس 
ادامه داد: بیش از ۱۶ هزار متر مربع از معابر این 

روستاها در قالب این طرح آسفالت شد.
روستاهای  معابر  آسفالت  کرد:  ابراز  پور  راغ 
اشکفت  سفلی،  نازمکان  سبز،  پیر  سرابننیز، 

شیری هم اکنون در دست اجراست.
ویژه  توجه  سیزدهم  دولت  اینکه  بیان  با  وی 

ای به مناطق محروم و کمتر توسعه یافته دارد 
گفت: بیش از ۱۳۰ میلیارد ریال اعتبار از محل 

اعتبارات مسئولیت های اجتماعی
روستایی  عمران  های  طرح  اجرای  برای  نفت 

گچساران در سال گذشته هزینه شد.
راغ پور افزود: این میزان اعتبار برای اجرای ۳۰ 
طرح در مناطق مختلف روستایی این شهرستان 

هزینه شد.
 ۳۰ و  روستا   ۱۲۲ دارای  گچساران  شهرستان 
و ۴۴  روستایی، ۳۸ دهیاری  نفر جمعیت  هزار 

روستای دارای شورای اسلامی است.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۳۰۸ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
احمد  فرزند  آقای رضا حبیب پور  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  بهارستان تصرفات  ملک 
بشماره شناسنامه ۷۷۸ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۴۰ متر مربع پلاک 
۲۵۱۱۵ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۵۲۴ فرعی ۱۴۲ اصلی واقع 
در گلستان خریداری از مالک رسمی آقای عبداله شهبازی محرز گردیده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۴/۲۰ تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۰۵/۰۷ 

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۰۸۳۵ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۳/۰۳  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی ربعلی یوسفی قره 
اونه فرزند علی به شماره شناسنامه ۵۶۵ صادره از بستان آباد نسبت به  ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 9۱/۲۱ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
- فرعی مفروز از قطعه ۵ تفکیکی از ۱۵۳ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی ولی اله بشیری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۵ /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۰ / ۰۴ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۰9۲۳ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۳/۱۰  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی عادل بهنام 
رزی فرزند نوروز به شماره شناسنامه ۱۳۱ صادره از مشکین شهر نسبت به دودانگ 
مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۰۶/۱۴ متر مربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۳ اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسن قوامی محرز گردیده لذا به منظور 

اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۵ /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۰ / ۰۴ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۰9۲۴ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۳/۱۰  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی منصور بهنام 
رزی فرزند نوروز به شماره شناسنامه ۱۴۷۱ صادره از مشکین شهر نسبت به دودانگ 
مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۰۶/۱۴ متر مربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۳ اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسن قوامی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۵ /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۰ / ۰۴ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۰9۲۵ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۳/۱۰  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی ناصر بهنام 
رزی فرزند نوروز به شماره شناسنامه ۱۴۷۰ صادره از مشکین شهر نسبت به دودانگ 
مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۰۶/۱۴ متر مربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۳ اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسن قوامی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 

اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۵ /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۰ / ۰۴ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۱۸۲ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۳/۲9  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی داود بختیاری فرزند 
خالق به شماره شناسنامه ۱۶۵۳۸ صادره از تهران نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی بمساحت ۱۰۲۳/9۳ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۲۴ فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۶ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی احمد کاشف بزازی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۰ /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۰۴ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۲۷۵ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۴/۰۳  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی قادر حقی جن قشلاق 
فرزند بلال به شماره شناسنامه ۸۲۴ صادره از اردبیل نسبت به  ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۴۰۴ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۳ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی یداله بختیاری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۰ /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۰۴ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۱۲۱ مورخ ۱۴۰۲/۰۳/۲۷  
بر حسب  رباط کریم  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  عادی مستقر در  اسناد  به  هیات رسیدگی 
ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
به شماره  متقاضی حسن جدی فرزند محمد عیسی  مالکانه  و تصرفات  عادی  انتقال  تاکید 
شناسنامه ۱۱۳ صادره از ساوه نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 
از  از قطعه - تفکیکی  از پلاک - فرعی مفروز  ۲۴9۳/۲۴ متر مربع مفروز و مجزی شده 
۱۱۸ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ولیخان بهارلو محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۰ /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۰۴ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۰9۲۲ مورخ ۱۴۰۲/۰۳/۱۰  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مهدی فتحی فرزند جعفر به شماره شناسنامه ۳۰۸ 
صادره از هشترود نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۶۰/۵۶ 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۵۶ فرعی مفروز از قطعه ۸۲ تفکیکی از ۱۶۳ اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی کبری دوستی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۰ /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۰۴ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم
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اخبار

رشد ۴ درصدی تولید تایر در 
بهار ۱۴۰۲

موفق  تایر  تولیدکننده  شرکت های  و  کارخانجات   
شدند از ابتدای سال ۱۴۰۲ تا پایان خرداد ۶۵ هزار 
و ۳۵۳ تن انواع تایر تولید کنند که در هم سنجی با 

پارسال رشد چهار درصدی نشان می دهد.
به گزارش ایرنا، این میزان تولید مشتمل بر ۶ میلیون 
رادیال  و  بایاس  تایر  انواع  تن   ۲۱ و  هزار   ۱۴۵ و 
راه سازی  کشاورزی،  اتوبوسی،  باری  وانتی،  سواری، 

و صنعتی است.
در این مدت ۴۱ هزار و ۱۴۰ تن تایر بایاس و رادیال 
درصدی  پنج  رشد  از  حاکی  که  شد  تولید  سواری 

است.
با توجه به آمارها، تولید تایر سواری حدود ۶۳ درصد 

از مجموع تولید تایرسازان را تشکیل می دهد.
در این مدت فقط ۱۹ تن تایر سواری بایاس تولید 
شد که در مقایسه با ۴۱ هزار و ۱۲۱ تن تایر سواری 

رادیال، افت چشمگیری نشان می دهد.
و  پنج هزار  تایرسازان  امسال  نخست  ماهه  سه  در 
۹۵۲ تن تایر وانتی بایاس و رادیال تولید کردند که 

نشان دهنده رشد ۶ درصدی است.
 ۱۳ افت  با  بایاس  وانتی  تایر  تولید  میان  این  در 
با رشد ۱۰۸ درصدی  تایر وانتی رادیال  درصدی و 

در هم سنجی با پارسال همراه شد.
با  اتوبوسی  باری  تایر  تولید  امسال،  پایان خرداد  تا 
رشد سه درصدی همراه شد و به ۱۲ هزار و ۵۰۶ تن 
رسید. در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته، تولید 
تایرهای بایاس این دسته با کاهش ۱۰ درصدی و 

رادیال با رشد ۱۳ درصدی همراه شد.
نکته بارز در این آمارها، کاهش شدید سهم تایرهای 
بایاس است که به نظر می رسد با توجه به فناوری 
برای  شرکت ها  تمایل  تایرها،  از  دسته  این  قدیمی 

تولید آنها کاهش یافته است.
قدیمی  فناوری  که  بایاس  لاستیک های  تولید  در 
و  شده  استفاده  نخی  رشته های  و  الیاف  از  دارند، 
سیمی  رشته های  از  رادیال  لاستیک های  تولید  در 

استفاده می شود.
تا پایان خرداد همچنین چهار هزار و ۴۳۶ تن تایر 
کشاورزی )افت هشت درصدی( و یک هزار و ۳۱۹ 
از  )رشد ۴۷ درصدی(  و صنعتی  راه سازی  تایر  تن 

سوی کارخانجات تولید شد.
تولید سایر محصولات

برپایه این آمارها، در بهار امسال چهار هزار و ۲۸۱ تن 
تایر دوچرخه و موتور )افت سه درصدی ( و ۲ هزار و 

۴۶ تن تیوب )بدون تغییر( تولید شد.
همچنین شرکت های یاد شده توانستند یک هزار و 
تولید  غیره  و  شیلنگ  نقاله،  تسمه  فلپ،  تن   ۶۷۳

کنند.
واحد   ۱۲ از  متشکل  تایر  صنعت  ایرنا،  گزارش  به 
جدید  واحد  یک  جاری  سال  در  که  است  تولیدی 
به این صنعت اضافه شد. مجموع تولید کارخانجات 
عضو این انجمن سالیانه حدود ۳۰۰ هزار تن است، 
تا ۴۵۰  بین ۴۰۰  سالیانه  نیاز کشور  که  حالی  در 

هزار تن است.

رئیس پارک نوآوری و فناوری صنعت نفت مطرح کرد؛

شکل گیری دیپلماسی اثربخش در 

حیاط خلوت آمریکا

 رئیس پارک نوآوری و فناوری صنعت نفت معتقد 
افزایش  دقیق  و  هوشمندانه  هدف گذاری  است 
تبادلات ایران و ونزوئلا به عنوان کشوری با بالاترین 
)۲۰میلیارد  فعلی  برابر   ۵ از  بیش  تا  نفتی  ذخایر 
دلار(، موجب شکل گیری دیپلماسی فعال و اثربخش 
در آینده نزدیک در این منطقه راهبردی خواهد شد.

اسماعیل  محمد  نفت،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
از  ایجادشده  فرصت های  اینکه  بیان  با  کفایتی 
سوی دولت سیزدهم در کشورهای آمریکای لاتین 
و  واگرایی  بین  این  در  کرد:  اظهار  است،  چشمگیر 
افزایش فاصله این کشورها با آمریکا که روزی حیاط 
خلوت و حوزه استعماری ظالمانه شیطان بزرگ بود، 
به همگرایی بیشتر ما با بعضی از این کشورها منجر 

شده است.
و  مهندسی  ظرفیت های  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
صنعتی و فناوری در کشور اقدام های تحسین برانگیز 
در جهت فعالیت های فرامرزی و فرصت های متنوع 

به ویژه در حوزه انرژی اهمیتی بسزا دارد.
افزود:  نفت  صنعت  فناوری  و  نوآوری  پارک  رئیس 
بدون شک، صدور خدمات فنی و مهندسی به این 
کشورها، ضمن اینکه بیانگر بی تأثیر بودن تحریم ها و 
حاکی از پیشرفت کشور است می تواند ظرفیت های 
اقتصادی و بین المللی زیادی برای کشور ایجاد کند.

فرصت  ایجاد  خوشبختانه  کرد:  تصریح  کفایتی 
خدمات فنی و مهندسی ضمن ارتقای جایگاه صنعت 
نیز  داخل  در  این ظرفیت  اشباع  از  می تواند  کشور 

جلوگیری کند.
زیاد شرکت های  تراکم  به  توجه  با  کرد:  اظهار  وی 
تعداد  و  مهندسی  و  فنی  در حوزه خدمات  داخلی 
شاهد  می توان  حوزه،  این  در  انسانی  نیروی  بالای 

شکوفایی هرچه بیشتر آن در آینده بود.

بانک ها  پایبندی  مرکزی،  بانک  رئیس کل   
و  پول  شورای  مصوب  سپرده   سود  نرخ  بر 
بانک هایی  گفت:  و  دانست  مهم  را  اعتبار 
نکنند حتی یک  را رعایت  این موضوع  که 
بانک، بقیه را وارد رقابت غلط می کند، به 
همین دلیل هر بانکی این مصوبه را رعایت 
نکند، به هیات انتظامی  معرفی و با سخت 

ترین شرایط با آنها برخورد می  شود.
ای  دوره  دیدار  در  فرزین«  »محمدرضا   
بر  تاکید  با  بانک ها  عامل  مدیران  با  خود 
سپرده  سود  نرخ  مصوبه  اجرای  در  اینکه 
دربایستی  رو  کس  هیچ  با  تسهیلات  و  ها 
نداریم، تصریح کرد: نرخ های سود کنونی، 
بر  ها  بانک  اگر  و  است  خوبی  های  نرخ 
نمی  پیش  مشکلی  کنند  کار  اساس  این 
برخی  دریافتی  گزارش های  براساس  آید. 
نیستند  پایبند  مصوب  نرخ های  به  بانک ها 
براین اساس هر  را رعایت نمی کنند.  و آن 
انتظامی   بانکی رعایت نکند حتما به هیات 

بانکی معرفی و با آنها برخورد می شود.
رئیس کل بانک مرکزی تاکید کرد: موضوع 
دیگری که به ما گزارش شده است اعطای 
تسهیلات در شعب بانکی، منوط به سپرده 
براساس  باید  مشتری  اینکه  است.  گذاری 
گیرد  قرار  ارزیابی  مورد  حسابش  گردش 
اما  است،  بانکداری  اصل  یک  موضوع  این 
سپرده  به  منوط  را  تسهیلات  ارائه  اینکه 
بانک  به  که  است  گزارشی  کنند  گذاری 
ها  بانک  عامل  مدیران  و  رسیده  مرکزی 
در  هم  را  موضوع  این  جلوی  باید  حتما 

شعب بگیرند و قانون را رعایت کنند.
از  را  فوق  موضوع  دو  کرد:  تصریح  فرزین 
معاونت نظارت بانک مرکزی خواسته ام تا 
بررسی و گزارش آن را در روزهای  مجدداً 
آینده به بنده ارائه دهد، در صورت تخلف، 
خواهیم  برخورد  بانک  آن  مدیره  هیئت  با 

کرد.
بر اساس این گزارش، طبق بخشنامه بانک 
مرکزی که ۱۰ بهمن سال ۱۴۰۱ به شبکه 
بانکی ابلاغ شد، سقف نرخ سود علی الحساب 
مدت دار  سرمایه گذاری  سپرده های  سالانه 

به این شرح است:
عادی  کوتاه مدت  سرمایه گذاری  سپرده 
سرمایه گذاری  سپرده  درصد،  پنج 
کوتاه مدت ویژه سه ماهه ۱۲ درصد، سپرده 
ماهه  شش  ویژه  کوتاه مدت  سرمایه گذاری 

بلندمدت  ۱۷ درصد، سپرده سرمایه گذاری 
سپرده  درصد،   ۲۰.۵ سال  یک  سررسید  با 
 ۲ سررسید  با  بلندمدت  سرمایه گذاری 
سرمایه گذاری  سپرده  و  درصد   ۲۱.۵ سال 
بلندمدت با سررسید سه سال ۲۲.۵ درصد 
عقود  تسهیلات  سود  نرخ  ضمناً  است. 
اعتباری  موسسات  و  بانک ها  غیرمشارکتی 
سود  نرخ  و  درصد   ۲۳ حداکثر  غیربانکی 
در  درج  قابل  مشارکتی  عقود  انتظار  مورد 
اعتباری  موسسات  و  ها  بانک  در  قرارداد 
درصد   ۲۳ معادل  مشتری  با  غیربانکی 

تعیین شد.
رشد  به  دستیابی  لازمه  اقتصادی؛  تثبیت 

اقتصادی
به  اشاره  با  مرکزی  بانک  رئیس کل 
بانک  کار  در دستور  اقتصادی  سیاست های 
با تلاش  باید  و دولت تصریح کرد:  مرکزی 
در  را  سیاست ها  این  یکدیگر  همکاری  و 
محقق  و  سازی  پیاده  کشورمان  اقتصاد 
دوره  یک  از  پس  گذشته  سال  در  کنیم. 
تورم بالا به همراه افزایش ارز مواجه بودیم 
تأثیر  انتظارات تورمی  نیز  امر روی  این  که 
به  گذشته  سال  انتظارات  این  و  گذاشت 

دلایل اقتصادی و سیاسی تشدید شد.
وی افزود: در سال جدید، سیاستی را تحت 
که  کردیم  اتخاذ  تثبیت  سیاست  عنوان 
محور اصلی آن کنترل پول و ارز است؛ چرا 
که معتقدیم اگر این دو متغیر کنترل شود؛ 
آنگاه می توانیم آرامشی را در بازارها برقرار 

آید  می  وجود  به  که  عملکردی  با  و  کنیم 
انتظارات تورمی  نیز اصلاح می شود.

رئیس کل بانک مرکزی خاطرنشان کرد: در 
فصل بهار امسال نسبتاً توانستیم ارز را مهار 
کنیم و آرامشی در بازار ارز به وجود بیاید. 
توانستیم  تقریباً  نیز  پولی  سیاست های  در 
این  و  دهیم  کاهش  را  نقدینگی  رشد  نرخ 
 ۲۰ کانال  به  مجدد  ها  سال  از  پس  نرخ 
درصد بازگشته است که این مهم دستاورد 
امر  این  البته  می آید؛  حساب  به  بزرگی 
هست.فرزین  نیز  دولت  همکاری  نشانه 
همچنان  پولی،  سیاست  زمینه  در  گفت: 
ای  ترازنامه  کنترل  سیاست  است  ضروری 
ادامه یابد؛ چرا که این مهم در کنترل نرخ 
سال  را  امسال  وی  است.  موثر  نقدینگی 
که  همانگونه  گفت:  و  دانست  رکود جهانی 
پیش بینی می کردیم، امسال سال رکود در 
جهان است؛ چرا که نرخ رشد چین و غرب 
کاهش می یابد و دائماً کاهش محسوسی در 
باعث  که  می شود  دیده  جهانی  رشد  نرخ 
پتروشیمی  محصولات  نفت،  قیمت  کاهش 
 و سایر محصولات وارداتی می شود و آخرین 
است.  کاهش  این  موید  نیز  گمرک  آمار 
بنابراین به دلیل اینکه چنین کاهشی برای 
براساس  را  ارز  که  بود  بینی  پیش  قابل  ما 

پیش بینی هایمان اختصاص دهیم.
حرکت بازار ارز به سمت ثبات

سمت  به  ارز  بازار  اینکه  بیان  با  فرزین 
خاطرنشان  است،  حرکت  حال  در  ثبات 

احتیاط  باید  همچنان  حال  این  با  کرد: 
بازار  پایداری  برای  را  لازم  مراقبت های  و 
سیاست  فعالیت های  اما  داشت.  مدنظر 
سیاست های  کمک های  و  اقتصادی  گذار 
داده  ثبات سوق  به سمت  را  بازار  خارجی، 
و امید است این ثبات در تابستان نیز ادامه 
نوساناتی  تابستان  در  معمولاً  چراکه  یابد؛ 
اتفاق می افتد. البته در صورتی که این ثبات 
همچنان ادامه یابد پیش بینی می کنیم در 
روند  دارایی  بازارهای  و  بخش ها  برخی 

کاهشی ادامه یابد.
وی با اشاره به دیدار اخیر رئیس قوه قضائیه 
از بانک مرکزی و رونمایی از سامانه سیاق 
گفت: در دیدار با ایشان مسائل و مشکلات 
حقوقی نظام بانکی مطرح شد. لذا ضروری 
بیشتر،  و  بهتر  هرچه  تعامل  برای  است 
کمیته مشترک حقوقی میان بانک مرکزی 
بانک ها  نمایندگان  با حضور  قوه قضائیه  و 
بانک  معاونان  جلسه  این  گیرد.در  شکل 
تحولات  آخرین  از  گزارش هایی  مرکزی 
ارائه  بانکی  شبکه  عملکرد  نیز  و  اقتصادی 
عامل  مدیران  از  برخی  همچنین  کردند. 
نیز دیدگاه های  این جلسه  در  نیز  بانک ها 
ها،  بانک  دهی  تسهیلات  درباره  را  خود 
خرید تضمینی گندم، کاهش صف دریافت 
برخی  شدن  برطرف  ضرورت  ازدواج،  وام 
با  مرتبط  های  سامانه  اتصال  در  مشکلات 
وزارت راه و شهرسازی در طرح ملی مسکن 

بیان کردند.

رئیس کل بانک مرکزی اعلام کرد:

بانک ها به نرخ سود مصوب سپرده های بانکی پایبند باشند

اخبار

تاکید معاون وزارت صمت 

برحمایت از تجارت الکترونیک

معاون تجارت و خدمات وزارت صمت با تاکید بر حمایت ویژه 
تجارت  از  استفاده  گفت:  الکترونیک  تجارت  از  صمت  وزارت 
الکترونیک مورد حمایت ما است و هر کدام از واحدهای صنعتی 

می توانند وارد پرداخت اینترنتی شوند.
روز  نکوداشت  آئین  در  شاه میرزایی   علیرضا  ایرنا،  گزارش  به 
صنعت و معدن لرستان که در سالن آمفی تئاتر اتاق بازرگانی 
استان برگزار شد، با اشاره به تاکید وزیر صمت بر فعالیت بخش 
رقابتی  بازار  ایجاد  برای  کرد:  عنوان  رقابتی،  بازار  و  خصوصی 
نیازمند فراهم کردن فضای رقابتی و ارتقا بخش خصوصی به 

جایگاه اصلی خود هستیم.
و حجم  استان  منابع خدادادی  وجود  با  اینکه  کرد:  بیان  وی 
سرمایه گذاری ها بالا چرا موضوع اشتغال حل نشده است، باید 

بگویم علت آن تکمیل نشدن زنجیره های تولید است.
معاون وزارت صنعت، معدن و تجارت تاکید کرد: برای حل مسأله 
اشتغال نیازمند تکمیل زنجیره  تولید و توجه به صنایع پایین 

دستی هستیم.
شاه میرزایی خاطرنشان کرد: اگر می خواهیم صنعتی را ایجاد 
کنیم باید به شبکه بازار هم توجه کنیم و این یعنی درآمد و 

شغل بیشتر.
وی با اشاره به هم گرایی مدیران و سرمایه گذاری قابل توجه در 
استان گفت: این سرمایه گذاری و تعامل خوب نوید بخش افزایش 

اشتغال در استان است.
بودن  فعال  و  مدیریت  اشتغال  ایجاد  عامل  کرد:  بیان  وی 
کارآفرینان است و تاکیدی که ما داریم تکمیل زنجیره ها از خرید 

مواد اولیه تا خدمات پس از فروش است.
معاون تجارت و خدمات وزارت صمت با بیان اینکه واحدهای 
صنعتی خوبی در استان داریم که در سطح کشور اقدام به ایجاد 
فروشگاه کردند، گفت: استفاده از تجارت الکترونیک مورد حمایت 
ما است و هر کدام از واحدهای صنعتی با همان مجوز صنعتی و 

صنفی می توانند وارد پرداخت اینترنتی شوند.

سالیانه ۲ درصد افزایش سهم تعاون در 
اقتصاد کشور پیش بینی شده است

 معاون امور تعاون وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی گفت: 
بر اساس سند توسعه تعاون، سالیانه باید ۲ درصد سهم 

تعاون در اقتصاد ملی افزایش پیدا کند.
با خبرنگار  مهدی مسکنی در گفت و گوی اختصاصی 
اقتصادی ایرنا اظهار داشت: سند توسعه تعاون بعد از ۱۲ 
سال معطلی در دولت سیزدهم اصلاح شد که این امر 

نشانگر نگاه مثبت دولت به مردمی سازی اقتصاد است.
وی افزود: قانون تعاون در سال ۱۳۷۰ شکل گرفت، اما 
اتفاقات تاثیرگذار نیفتاد و در نهایت  در این زمینه نیز 
اصلاحیه سند توسعه تعاون که ۱۲ سال بر روی زمین 
مانده بود به مدت ۶ ماه در کمیسیون های مختلف دولت 
مورد بررسی قرار گرفت و تصویب اصلاحیه این سند در 
۲۸ اسفند سال ۱۴۰۱ به عنوان یکی از اسناد بالادستی 

بخش تعاون به تصویب رسید.
تشکیل  سند  این  دستاوردهای  از  یکی  ادامه داد:  وی 
شورای عالی تعاون است که جلسه آن با حضور رییس 
جمهوری به زودی برگزار می شود و در این جلسه بخش 
های مختلف از جمله صنعتی، کشاورزی و فرهنگی با 

وزارتخانه های مختلف مطرح می شود.
مسکنی با بیان اینکه سهم تعاون در اقتصاد باید افزایش 
پیدا کند، گفت: در این سند، تعداد دستگاه ها و وزارتخانه 
پیدا  افزایش  تعاون  احیای بخش  برای مشارکت در  ها 
کرده است تا تعاون به سهم ۲۵ درصدی خود در اقتصاد 
سهم  درصد   ۲ باید  سالیانه  اساس  این  بر  یابد؛  دست 

تعاون در اقتصاد ملی افزایش یابد.
تعاونی  بخش  موضوع  به  گذشته  در  بیان داشت:  وی 
اقتصاد توجه نمی شد دولت سیزدهم بار به زمین مانده 
اقتصاد مردمی را بر دوش کشید تا بتواند با احیای بخش 
آنها  و صادرات  اشتغالزایی  ها،  تعاونی  توسعه  به  تعاون 

دست یابیم.
اجتماعی  رفاه  و  تعاون  کار،  وزیر  تعاون  امور  معاون 
خصوص  در  سازی  گفتمان  به  نیاز  کرد:  خاطرنشان 
فرهنگ تعاون داریم تا این بخش مورد توجه قرار گیرد.

صادرات بیش از ۳۷۱ هزار تن محصولات صنایع 
معدنی از گمرکات بوشهر

بوشهر گفت:  استان و مدیرکل گمرک  ناظر گمرکات   
۳۷۱ هزار و ۳۳۲ تن کالا و صنایع معدنی به ارزش ۱۶ 
میلیون دلار طی سه ماه نخست امسال از گمرکات این 

استان به خارج از کشور صادر شد.
سیمان  شرکت  مدیران  با  نشست  در  سلیمانی  علی   
سنگ،  زغال  کلینکر،  و  سیمان  کرد:  اظهار  دشتستان 
گچ، شیشه و سنگ ساختمانی، سرامیک و کاشی، پودر 
سنگ و انواع موزاییک و آجر از جمله بیشترین کالاهای 

صادراتی بوده است.
به  استان  این  صادراتی  کالاهای  عمده  وی،  گفته  به 

کشورهای عربی حوزه خلیج فارس صورت گرفته است.
ناظر گمرکات استان و مدیرکل گمرک بوشهر تصریح 
کرد: طی سال گذشته ۲ میلیون و ۵۳۱ هزار تن کالا به 
ارزش ۸۸ میلیون و ۶۲۸ هزار دلار از گمرکات این استان 
صادر شد که به لحاظ وزنی نسبت به سال ۱۴۰۰ با رشد 

۱۰ درصدی روبرود بوده است.
سلیمانی ادامه داد: گمرکات استان بوشهر آماده جهت 
ارایه خدمات بی وقفه و شبانه روزی به تجار، بازرگانان 

و فعالان اقتصادی استان، به ویژه صادرکنندگان است.

9اقتصاد

کارآفرینی برای توسعه کشور به عنوان فرایند اجتماعی و زیست بوم نوآوری نهادینه شود

تکمیلی  تحصیلات  و  پژوهش  مدیرکل   
آزاد  دانشگاه  هنر  و  انسانی  علوم  معاونت 
توسعه  هدف  با  کارآفرینی  گفت:  اسلامی 
مستمر  فرایند  یک  عنوان  به  باید  کشور 
اجتماعی مبتنی بر زیست بوم نوآوری نهادینه 
شود و نقش دانشگاه ها در این زمینه حیاتی 

است. 
کنفرانس  چهارمین  در  حمیدی فر  فاطمه 
ملی مطالعات جدید در کارآفرینی و مدیریت 
واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  در  کار  و  کسب 
سمنان افزود: دانشگاه آزاد اسلامی علاوه بر 
فرایندهایی که به عنوان هدف های راهبردی 
برای خود در نظر گرفته است، به دنبال تبدیل 
شدن به دانشگاهی است که در راستای بیانیه 
خودسازی،  حوزه  در  بتواند  انقلاب  دوم  گام 
جامعه پردازی و تمدن سازی پیشگام نهادهای 

علمی کشور باشد.
وی اظهار کرد: نوآوری کارآفرینانه یک فرایند 
اختراع  یا  جدید  ایده  یک  با  که  است  کلی 
با  نهایی  کاربرد  در  و  می شود  شروع  جدید 
نیز  می یابد.کارآفرین  خاتمه  تجاری سازی 

به عنوان یک فرایند  پدیده ای پیچیده است 
تاثیرات  و  می شود  تلقی  اجتماعی  مستمر 
کسب  و  فرصت ها  افراد،  میان  وجهی  چند 
اقتصادی  توسعه  و موتور محرکه  دارد  کارها 
توسعه  حال  در  و  یافته  توسعه  کشورهای 

محسوب می شود.
تعالی  و  تحول  سند  به  اشاره  با  فر  حمیدی 
این  معرفی  ضمن  اسلامی  آزاد  دانشگاه 
و  پرورشگر  دانشگاهی  عنوان  به  دانشگاه 
جامعه،  در  انقلابی  فضای  دهنده  توسعه 
تعلیم و تربیت را مهمترین سرفصل و اصلی 
و  دانست  سند  این  راهبردی  محور  تریت 
گفت: تعلیم و تربیت، مهارت افزایی، پرورش 
متخصصین متعهد،روز آمد و خلاق، همراه با 
رشد فضایل اخلاقی و فرهنگی از اهداف این 

دانشگاه است.
تکمیلی  تحصیلات  و  پژوهش  مدیرکل 
آزاد  دانشگاه  هنر  و  انسانی  علوم  معاونت 
دانشگاهی  به  دستیابی  کرد:  بیان  اسلامی 
سرآمد و پاسخگو که در تمدن سازی اسلامی 
و  حال  چالشهای  و  مسائل  به  پاسخگویی  و 

آینده جامعه مشارکت موثر دارد، از دیگر 
محورهای راهبردی تعریف شده در سند 
تحول و تعالی دانشگاه آزاد اسلامی است.

زیست  ساماندهی  گفت:  فر  حمیدی 
زیرساخت های  ایجاد  و  نوآوری  بوم 
فناوری  توسعه  نرم افزاری  و  سخت افزاری 
نوآوری، شبکه سازی کسب و کارهای  و 
دانش بنیان منطبق با فرصت های محلی 
و با محوریت سراهای نوآور، نقش آفرینی 
به  دانشگاهی  واحدهای  موثر  کمک  و 
نوآور،  محل  بوم های  زیست  شکل گیری 
در  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رویکردهای  از 
فناوری،  توسعه  کاری  بسته  چارچوب 

نوآوری و کارآفرینی است.
اسلامی  آزاد  دانشگاه  علمی  هیات  عضو 
پژوهشگران  توانمندسازی  کرد:  تصریح 
کسب  سازی  فرهنگ  و  دانشگاهی 
ترویج  دانشگاه،  محیط  در  نوآور  وکارهای 
بسترسازی و تسهیل تجاری سازی و بازاریابی 
ذینفع  بنیان،  دانش  محصولات  و  فناوری ها 
کردن موثر کنشگران نظام پژوهش دانشگاه 
در فرایند تجاری سازی علم، هماهنگ سازی 
در  محصول  تا  ایده  ارزش  زنجیره  تحقق  و 
نظام آموزش، پژوهش و فناوری، از راه کنش 
های دانشگاه آزاد اسلامی در توسعه فناوری، 

نوآوری و کارآفرینی است.
در  ملی »مطالعات جدید  چهارمین همایش 
توسط  وکار«  کسب  مدیریت  و  کارآفرینی 
پردازی  ایده  و  کارآفرینی  تحقیقات  مرکز 
با  اسلامی  آزاد  دانشگاه  سازی  تجاری  و 
استان  پرورش  و  آموزش  اداره کل  همکاری 
دانشگاه  واحدهای  موثر  حضور  با  و  سمنان 
آزاد اسلامی شهریار، آق قلا، شاهرود، دامغان 
صباشهر،  مرکز  و  شهر  مهدی  ،گرمسار، 
سمنان  واحد  کارآفرینی  و  مهارت  دانشکده 
و  جوان  پژوهشگران  باشگاه  )کارستان(، 
نخبگان و کانون بسیج اساتید واحد سمنان، 
آزاد  دانشگاه  فرزانگان  تئاتر  آمفی  سالن  در 

اسلامی واحد سمنان برگزار شد.
کارآفرینی نبض توسعه در جوامع امروز است

سمنان  استان  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رییس 
در  آنچه  کرد:  اظهار  کنفرانس  این  در  هم 
آن در جامعه  شرایط سخت کنونی ضرورت 
پرداختن  می شود  احساس  پیش  از  بیش 
کارآفرینی  یعنی  اساسی  مقوله  این  به 
دامنه  بنیان  دانش  جوامع  در  امروزه  است. 
نحوی  به  است  وسیع  بسیار  تاثیرکارآفرینی 
که از تغییر در ارزش های اجتماعی، تا رشد 
شتابان اقتصادی، اشتغال زایی، توسعه دانش 
بازارهای  گسترش  و  شناخت  فناوری،  و 
اثربخش  بهره گیری  و  ساماندهی  جدید، 
و  سرمایه گذاری  تشویق  و  ترغیب  منابع،  از 

افزایش ثروت در جامعه را در بر می گیرد.
کلی  طوری  به  کرد:  بیان  منصوری  مهدی 
جدیدی  اقتصادی   - فنی  پدیده  کارآفرینی 
است که طی دهه های اخیر جهان اقتصاد و 
متحول  خود  شگفت  پیامدهای  با  را  صنعت 
پیچیده  دنیای  در  علاوه  به  است،  ساخته 
امروز که نیازهای اولیه انسان به نهایت اشباع 
خلاقیت  و  کارآفرینی  است،  رسیده  خود 
رشد  ادامه  برای  ممکن  راه  تنها  بی شک 

اقتصادی است.
وی افزود: با بروز نرخ فزاینده تغییر و تحولات 
اجتماعی،  و  اقتصادی  علمی،  حوزه های  در 
تلاش کارآفرینان و علم مدیران کسب و کار 
در صورتی اثربخش و کارآمد خواهند بود، که 
انسانی  ایجاد بسترهای لازم منابع  با  بتوانند 
و  مهارت  دانش،  به  را  آموزش خویش  تحت 
و  تجهیز  مدیران  و  کارآفرینان  ویژگی های 
روحیه کارآفرینی را در آنها پرورش دهند و 
در این مسیر با تدوین سیاست ها و برنامه های 
علمی و راهبردهای کاربردی در راستای بحث 
کارآفرینی  رفتار  و  فرهنگ، روحیه  تقویت  و 
اعم و دانشجویان  به طور  میان آحاد جامعه 

دانشگاهیان به طور اخص تلاش کنند.
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ورزشی
خبر

 تاج: مجلس به حق پخش فوتبال 
ورود کند

پخش  حق  دریافت  گفت:  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
به مباحث  قانونی است و کمک شایانی  فوتبال، حقی 
مالی باشگاه ها می کند و از مجلس می خواهیم به این 

مسئله ورود کند.
ایرنا، مهدی تاج در مراسم تجلیل  به گزارش  خبرنگار 
همدان  فوتبال  خیرین  و  پیشکسوتان  ها،  برترین  از 
مجلس  نمایندگان  و  اجرایی  مسولان  از  داشت:  اطهار 
می خواهیم به این مهم که حق قانونی فوتبال است، 

ورود کنند.
رشته  ترین  پرمخاطب  فوتبال  امروزه  کرد:  اضافه  وی 
ورزشی دنیا است و باید به پیشرفت و رشد این ورزش 

کمک شود.
رئیس فدراسیون فوتبال با بیان اینکه همدان در جایگاه 
داوری و تیم های پایه وضعیت خوبی دارد، گفت: حق 

همدانی ها رسیدن به لیگ برتر فوتبال کشور است.
رئیس هیات فوتبال همدان نیز با تاکید بر اینکه استان 
های فاقد صنعت، نفت و کارخانجات بزرگ از داشتن 
همدان  گفت:  هستند،  محروم  برتر  لیگ  در  نماینده 

شایسته حضور در لیگ برتر است.
این  بازیکنان  از  بسیاری  امروزه  افزود:  صوفی  عباس 

استان در لیگ برتر و دسته یک کشور توپ می زنند.
استعدادهای  پرورش  در  همدان  کرد:  خاطرنشان  وی 
فوتبال عملکرد درخشانی دارد و محصول مربیان سازنده 

و مدرسان با دانش است.
بیشترین  همدانی  والدین  نزد  فوتبال  کرد:  بیان  وی 
فوتبالیست  استان  نقاط  اقصی  در  و  دارد  را  محبوبیت 

های نخبه داریم.

پولادگر: جهانی شدن دختران 
هندبال مایه مباهات است

 معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزیر ورزش و 
که  است  فعال  فدراسیون های  از  هندبال  گفت:  جوانان 
نتایج خوبی کسب کرده و کسب سهمیه مسابقات جهانی 
مباهات  مایه  هنگ کنگ  در  دختر  جوانان  هندبال  تیم 

است.
حضور  با  هندبال  فدراسیون  سالیانه  عمومی  مجمع 
و  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون  پولادگر  سیدمحمد 
ملی  کمیته  رئیس  نایب  نوروزی  غلامرضا  حرفه ای، 
مشترک  امور  دفتر  مدیرکل  فرهادیان  آرش  المپیک، 
فدراسیون های ورزشی، علیرضا پاکدل رئیس فدراسیون 
هندبال و همچنین اعضای مجمع، نمایندگان باشگاه ها، 
نمایندگان بازیکنان و رؤسای هیئت های استانی در سالن 

استاد فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار شد.
در ابتدای این جلسه پاکدل گزارشی از عملکرد فدراسیون 
در سال ۱۴۰۱ در بخش های مختلف همچون افتخارات 
زنان  بخش  در  مختلف سنی  رده های  در  ملی  تیم های 
و  آموزش  استانی،  سفرهای  و  بین الملل  امور  مردان،  و 
ویدئویی  و سپس  داد  ارائه  استان ها  و همچنین  داوران 
از مهم ترین اقدامات و افتخارات هندبال در سال گذشته 

پخش شد.
در ادامه گزارش حسابرس مستقل ارائه و صورت های مالی 
فدراسیون  خزانه دار  گزارش  سپس  شد.  اعلام  مطلوب 
ارائه  هندبال در خصوص حساب های مالی سال ۱۴۰۱ 
شد و بازرس فدراسیون هندبال این گزارش را تایید کرد.

فدراسیون  مسئولان  به  خطاب  مجمع  این  در  پولادگر 
از رشته هایی است که مخاطبان  هندبال گفت: هندبال 
زیادی دارد و شما و هیئت های استانی، بازوان گسترش 
در  رشته  این  شروع خوب  امیدوارم  هستید.  رشته  این 
حضوری  و  درخشان  آینده  بنیانگذار  پایه،  رده های 

پرقدرت در بازی های المپیک باشد.

مناف هاشمی: می خواستیم حمایت هر دو 
نامزد OCA را داشته باشیم

خبر

چراغپور: داوری ها از فوتبال ما عقب تر 
است
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کارشناس فوتبال کشورمان با بیان اینکه فوتبال ایران نصفه 
مدرن و سریع تر شده است، اعتقاد دارد که داوران در ایران با 
توجه به ماندن در هوای فوتبال سنتی و کند، اشتباهاتشان 

بالا رفته است.
تا  هفته  سه  فاصله  در  ایرنا،  با  گفت وگو  در  چراغپور  جلال 
شروع فصل جدید لیگ برتر با ارزیابی مسابقات فصل گذشته 
و سبک فوتبالی که تیم ها ارائه دادند، گفت: فوتبال ما دو تکه 
شده است، یک قسمت از بازیکنان ما که سنی حدود ۲۳، ۲۴ 
سال دارند و مدرن بازی می کنند. آنها بیشتر از بقیه بازی های 
روز دنیا را می  بینند. نسلی هستند که پلی استیشن هم بازی 
می کنند و با توجه به یارکشی هایی که در این بازی می  کنند، 

مغزشان مدرن تر فکر می کند.
که  هم  بازیکنان  سری  یک  مقابل  طرف  در  افزود:  چراغپور 
در تیم ملی هم تعدادشان کم نیست، سنتی بازی می کنند، 
ما  فوتبال  سرعت  جوان  بازیکنان  با  سنتی  بازیکنان  تلفیق 
را بالا برده است و بالا رفتن سرعت بازی باعث می شود که 
دربی  برگشت  بازی  در  گل محمدی  یحیی  نمونه  عنوان  به 
وقتی می بیند که میانه زمین تیم کند شده است، در اقدامی 
بازی  به  تا  می کند  تعویض  را  تیمش  هافبک  سه  جسورانه 

پرسپولیس سرعت بدهد.
بازیکنان  فاکتورهای  برشمردن  با  ایران  فوتبال  کارشناس 
به  فرار  موقع،  به  پاس  موقع،  به  شوت  کرد:  تصریح  مدرن، 
موقع، عقب بازی نکردن و عدم کند کردن بازی سبب می شود 
تا شاهد یک فوتبال مدرن باشیم.این برخلاف بازیکنان سنتی 
است که وقتی توپ را می گیرند اول به جای اینکه به پاس 
جلو فکر کنند، به پاس عقب فکر می کنند که چطور توپ را 
به دفاع وسطشان برسانند. با تمام اینها باید نیمه مدرن شدن 

فوتبالمان را به فال نیک بگیریم.
چراغپور با اشاره به اینکه نیمه مدرن شدن فوتبال البته دو 
آفت را به جان فوتبال ما انداخته است،اظهار داشت: آفت اول 
داوری است، داوری سنتی و کند ما نمی تواند فوتبال سریع 
هستند  داوران  از  نسلی  کند.  قضاوت  را  شده  مدرن  نصفه 
مدرن  نصفه  فوتبال  در  سنتی  فوتبال  قضاوت  سبک  با  که 
را  صحنه  می گوید  داور  یک  وقتی  رسند.  نمی  صحنه ها  به 
ندیدم، باور می کنم. چون با تماشای فیلم بازی می بنیم که او 
در مکان اشتباه قرار گرفته و زاویه دیدن نداشته است. اشتباه 
او به این دلیل است که فوتبال مدرن را درک نمی کند؛ چون 
نمی داند الان توپ را می شود پاس نفوذ داد تا از دفاع عبور 
کند و دفاع آخر با فوروارد تک به تک شود و در این صحنه 

می بینیم داور۳۵ متر با صحنه فاصله دارد.
وی خاطرنشان کرد: چنین اتفاقاتی در لیگ ایران یکی، دو تا 
نیست و داوران در اکثر اوقات از پشت، صحنه ها را می بینند، 
سانتر فورواد و دفاع شانه به شانه هم رو به دروازه در کورس 
هستند و داور هم از پشت این صحنه را می بیند، اگر از بغل 
دست بکشند، توپ به دست بخورد و مسیر عوض شود و ... 

داور نمی بیند که تصمیم بگیرد.
تیر  الان  چه  کرد:اگر  تصریح  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
این  از  بخشی  اما  است  داوران  به سمت  بی رحمانه  انتقادات 
انتقادات به دلیل جا ماندن داوران از صحنه های مدرن فوتبال 
است. وقتی سرعت بازی فوتبال بالاتر برود، داور که در تیم 
فوتبال بدنسازی نمی کند، داوران خودشان بدنسازی می کنند 
و آمادگی جسمانی برنامه ریزی شده ندارند و به همین خاطر 
وقتی در بازی های لیگ سرعت بازی ها بالاتر می رود، داور با 
از نظر جسمانی آمادگی قضاوت یک فوتبال  اینکه  به  توجه 

مدرن و سریع را ندارد، از صحنه ها جا می ماند.
مدرن  فوتبال  از  که  دومین جماعتی  اینکه  بیان  با  چراغپور 
با  آنها  افزود:  هستند،  بان ها  دروازه  مانده اند،  جا  ایران  در 
دروازه بانی  سنتی  همچنان  بازی،  سرعت  رفتن  بالا  وجود 
می کنند. از سی متری شوت می شود، دبل ری اکشن ندارند 
وهمان واکنش اولی را که می روند روی پایه تکیه. در ادامه 
تماشاچی می شوند و اگر توپ وارد گل شد یا به اوت رفت، 

این دروازه بانان عکس العمل دوم ندارند.

 دبیرکل کمیته ملی المپیک گفت: ایران تلاش کرد با 
 )OCA( هر دو کاندیدای ریاست شورای المپیک آسیا
شرایط را به گونه ای جلو ببرد که حمایت هر دو نامزد 

را داشته باشیم.
کمیته  دبیرکل  هاشمی  سیدمناف  ایرنا،  گزارش  به 
هیئت  نشست  بیست ویکمین  پایان  در  المپیک  ملی 
اظهار  نشست  این  در  شده  مطرح  مباحث  و  اجرایی 
بود  گزارشی  خصوص  در  جلسه  دستور  اولین  داشت: 
از  المپیک  که محمود خسروی وفا رییس کمیته ملی 
انتخابات شورای المپیک آسیا ارائه داد که دو رقیب از 
المسلم که سال ها  کویت در آن رقابت کردند. حسین 
بود و شیخ طلال دو کاندیدای  دبیرکل و مدیراجرایی 

ریاست بودند.
با  از جمله  زیادی  نامزد ملاقات های  دو  هر  افزود:  وی 
ایران داشتند؛ هم حضوری و هم در شهر بانکونک. در 
شورای  رییس  به عنوان  رای   ۲۴ با  طلال  شیخ  نهایت 
دو  هر  با  کرد  تلاش  ایران  شد.  انتخاب  آسیا  المپیک 
کاندیدا شرایط را به گونه ای جلو ببرد که حمایت هر دو 
نامزد را داشته باشیم. امروز خسروی وفا گزارش مفصلی 
فدراسیون  رییس  تاج  مهدی  کرد.  ارائه  انتخابات  از 
فوتبال هم امروز در جلسه هیئت اجرایی شرکت کرد و 
در خصوص تیم امید طرح موضوع شد. قرار شد کمیته 
به این تیم کمک کند. اگر حمایت دولت وزارت و کمیته 
نباشد کار ما سخت خواهد بود. قرار بود برای کمک به 
به جلسه  موضوع  این  که  تصمیم گیری شود  امید  تیم 

بعد موکول شد تا ببینیم از کمیته و نیز ردیف اعتبارات 
هانگژو چه میزان می توانیم کمک کنیم.

دبیرکل کمیته ملی المپیک عنوان کرد: هیئت  اجرایی 
که  رشته هایی  از  ورزشکار   ۳ الی   ۲ گرفت  تصمیم 
در  که  گیرند  قرار  تقدیر  مورد  کرده اند،  کسب سهمیه 
این جلسه از ناهید کیانی در تکواندو، سپیده بابایی در 
رشته آلیش و پاکدامن رشته شمشیربازی تقدیر مالی 

و معنوی شد.
تصویب پاداش ۱۵ هزار دلاری مدال طلا

به  پاداش  درخصوص  بعدی  دستور  داد:  ادامه  وی 
پای  پاداش  درخصوص  درنهایت  که  بود  ورزشکاران 
سکو تصمیم نهایی گرفته شد. افرادی که طلا می گیرند، 
معادل ریالی ۱۵ هزار دلار پاداش دریافت می کنند. نقره 
۶ و برنز ۳ هزار دلار در هیئت اجرایی تصویب شد. این 
پاداش با پاداش دولت متفاوت است که رقم آن از سوی 
وزارت ورزش اعلام می شود و احتمالا عدد آن بیشتر از 

رقم مصوب کمیته است.
هاشمی عنوان کرد: اقدامات اولیه اعزام کاروان آسیایی 
سایر  و  بلیت  چمدان،  تجهیزات،  است.  شده  انجام 
مشغول  کاروان شدیدا  معاونان  و  نهایی شده  ملزومات 
 ۷۵ حدود  ارز  تامین  این که  از  غیر  هستند.  کار  انجام 
درصد انجام شده، حدود ۸۱ میلیارد تومان هم از محل 
۲۰۰ میلیارد تومان مازاد بر هزینه به کاروان و فدراسیون 
کمک شد. وزارت هم پرداختی به فدراسیون ها داشته و 
با کمک ما و وزارت، فدراسیون ها نباید امروز مشکلات 

مالی برای حضور در بازی های آسیایی داشته باشند.
دبیرکل کمیته ملی المپیک گفت: در حال جمع بندی 
نفرات و رشته های اعزامی به بازی ها هستیم. البته روی 
اعزام برخی نفرات اختلاف نظر با ستاد عالی داریم. اجاز 
دهید تا عصر یا فردا و بعد از نهایی شدن صورت جلسه 

ستاد عالی موضوع را اعلام کنم.
وی بیان کرد: در جلسات قبل اعزام، ۳۰ رشته ورزشی 
برای  ستاد  امروز  جلسه  در  ولی  بودیم  کرده  نهایی  را 
اعزام  در  شد.  مطرح  مسائلی  نفرات  و  رشته ها  برخی 
رشته های مدال آور هیچ بحثی نداریم و رشته هایی مثل 
کشتی، تکواندو، وزنه، کبدی، کوراش ووشو با حداکثر 
نفرات اعزام می شوند. ما در حال بحث درخصوص تعداد 
و رنگ مدال آن ها هستیم. بعد از رسیدن صورت جلسه 
می توانم به صورت رسمی در این خصوص صحبت کنم 
مدالی  اگر  که  باشد  طوری  شرایط  کردیم  سعی  ولی 
متصور هستیم، در رشته ای در بخش آقایان، آن مدال را 
از دست ندهیم. برای بخش بانوان هم استثنائاتی در نظر 
گرفتیم که به کیفی سازی کاروان لطمه ای وارد نشود. تا 
صبح امروز و آخرین جمع بندی که انجام شد، کاروان ما 
حدود ۳۲۷ الی ۳۳۰ نفر است )تعداد ورزشکار(. تلاش 
ما جلوگیری از اعزام نفراتی است که تاثیرگذار نباشند. 
هاشمی افزود: ۳ الی ۴ رشته از اردوهای خارجی خود 
به بازی ها اعزام می شوند. با این حساب، از ابتدای مهر 
که بازی ها شروع می شود از حدود ۶ روز قبل بر اساس 
اعزام  به  اقدام  مسابقات،  جدول  و  رشته ها  و  نفرات 

 ۱۲ تا   ۵ حدود  بین  کرد.  خواهیم  ورزشکاران 
مهرماه پیک اعزام نفرات ما است. بعد از ۲ الی 
۳ روز پس از مسابقات هر رشته، ورزشکاران به 

کشور برمی گردند.
ترکیب امیدبخش کشتی در هانگژو

وی در پاسخ به این سوال که آیا کشتی با ترکیب 
دوم خود در این رقابت ها شرکت می کند، گفت: 
لیست کشتی، لیست خوب و امیدبخشی است و 
امید داریم این رشته هم در بازی های آسیایی و 
هم در المپیک  بدرخشد و نگرانی از بابت حضور 

کشتی در این مسابقات نداریم.
داشت:  اظهار  المپیک  ملی  کمیته  دبیرکل 
در  حریفان  با  رقابت  برای  سختی  شرایطی 
مثل  کشورهایی  داریم.  آسیایی  بازی های 
قزاقستان، ازبکستان، هند و چین تایپه در اطراف 
ما  قبلی  ششم  رتبه  می توانند  و  دارند  قرار  ما 
بتوانیم  ما  کنند. شاید هم  تبدیل  به هفتمی  را 
رتبه خود را به پنجمی ارتقا دهیم. رتبه کاروان 
اجتماعی،  سیاسی،  جمله  از  زیادی  مسائلی  به 
به خصوص  است.  مرتبط  تجهیزات  و  اقتصادی 
این که ما به لحاظ بودجه ای هم محدودیت داریم.

هاشمی افزود: در گذشته که یک کاروان ۲۰ نفره 
از والیبال، کشتی تکواندو به کشوری در آمریکا یا 
ولی  می رفت  میلیاردی   ۲ اعتبار  با  می شد،  اعزام  اروپا 
این  و  کرد  اعزام  نمی توان  میلیارد   ۸ از  کمتر  با  امروز 
تورم فشار می آورد. البته دولت متناسب با تورم، بودجه 
کاروان  جهات،  جمیع  از  است.  کرده  بیشتر  را  ورزش 
تعداد  لحاظ  از  قبل  دوره  به  نسبت  و  است  کیفی  ما 
ورزشکاران و همراهان کاروان ما نسبت به قبل حدود 
زمان  تا  عدد  این  شاید  ولی  بود  خواهد  کمتر  نفر   ۷۰

اعزام تغییر کند.
وی در مورد وضعیت فدراسیون ژیمناستیک اظهار کرد: 
تکلیف ژیمناستیک هم به زودی مشخص می شود و با 
وزارت هماهنگ هستیم و بهترین تصمیم را می گیریم 
جلسه ای  هم  دیروز  نبیند.  آسیب  کشور  ورزش  که 
داشتیم و ظرف یکی دو روز آینده به نتیجه می رسیم 

و اعلام می کنیم.
او در مورد پیش بینی عملکرد کاروان ایران تاکید کرد:  
تمام شرایط را مهیا کردیم و اردوهایی که رشته ها در 
فراهم کردیم.  را  از کشور می خواستند  یا خارج  داخل 
باشم  داشته  پیش بینی  نمی توان  کاروان  نتایج  در  اما 
آسیایی صبر می کنیم.  بازی های  به  نزدیک شدن  تا  و 
برخی از کشورها در تعدادی از رشته ها، جایگاه بالایی 
در رنکینگ جهانی دارند و رسیدن به آن سخت است. 
بالایی  جایگاه  رشته ها  برخی  در  هم  ما  که  همانطور 
پیش  نمی توان  و  است  سخت  رقابت  فضای  و  داریم 

بینی داشت.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002572 
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    1401/10/03 مورخ 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت 
قهرمانی  رقیه  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
فرزند روح اله به شماره شناسنامه 510 صادره از زنجان نسبت به  
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 69/26 متر مربع 
مفروز و مجزی شده از پلاک 2367 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از 114 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی قوچعلی جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله 
اعتراض طبق  و عدم وصول  انقضای مدت مذکور  است در صورت 
حال صدور سند  در هر  و  خواهد شد  مالکیت صادر  مقررات سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001004 
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    1402/03/20 مورخ 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی بهمن رضائی حقیقی 
فرزند رحیم به شماره شناسنامه 83194 صادره از اردبیل نسبت 
به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 90/52 متر 
 - قطعه  از  مفروز  فرعی   476 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع 
تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی عطااله جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000880 
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    1402/03/08 مورخ 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت 
روزبهانی  کیوان  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
به   تهران نسبت  از  به شماره شناسنامه 3530 صادره  علی  فرزند 
متر   134/30 بمساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 
از قطعه -  مفروز  از پلاک 1047 فرعی  و مجزی شده  مفروز  مربع 
تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی علی صمیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000877 
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    1402/03/08 مورخ 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت 
روزبهانی  کیوان  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
به   تهران نسبت  از  به شماره شناسنامه 3530 صادره  علی  فرزند 
متر   205/39 بمساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 
از قطعه -  مفروز  از پلاک 1047 فرعی  و مجزی شده  مفروز  مربع 
تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی علی صمیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

حاجی بابایی: غرب کشور نیاز به تیم لیگ برتری فوتبال دارد
مجلس  در  فامنین  و  همدان  مردم  نماینده 
شورای اسلامی گفت: غرب کشور نیاز به نماینده 
در لیگ برتر فوتبال کشور دارد و هدفگذاری ما 

حضور در لیگ برتر است.
ایرنا حمیدرضا حاجی بابایی  به گزارش خبرنگار 
استان  برترین های فوتبال  از  در مراسم تجلیل 
در  حضور  ما  هدفگذاری  داشت:  اظهار  همدان 
لیگ برتر است و از مهدی تاج رئیس فدراسیون 

خواسته ایم به فوتبال همدان کمک کند.
وی اضافه کرد: ۱۶ سال هر کمکی که تیم پاس 
نیاز داشت، انجام دادیم اما متاسفانه مدیریت ها 

با جان برای این تیم کار نکردند.
بهترین  دارای  همدان  داد:  ادامه  حاجی بابایی 
زیرساخت های ورزشی به خصوص فوتبال است 

و شایسته داشتن تیم در لیگ برتر هستیم.
را  لازم  های  رایزنی  هم اکنون  کرد:  اضافه  وی 
خصوصی  بخش  حامی  هگمتانه  پتروشیمی  لا 
و  ایم  داده  انجام  پاس  تیم  از  حمایت  جهت 

پیگیری مسائل این تیم هستیم.
حاجی بابایی با قدردانی از حسن خانجانی موقر 
مشکلات  حل  به  ورود  در  همدان  دادستان 
پاس، خاطرنشان کرد: اولین استانی هستیم که 

دادستان وارد میدان فوتبال شده است.
معاون سیاسی امنیتی استاندار همدان نیز 
از زمان ورود علی حقیقی مدیرکل  گفت: 
این  توسعه  وجوانان همدان، شاهد  ورزش 

استان بوده ایم.
حسن رضانیا افزود: پایه های رشد ورزش 
همدان در ۲۰ ماه گذشته ریل گذاری شده 

و باید حمایت شود.
کاهش  در  مهم  ظرفیت  را  فوتبال  وی 

حضور  داشت:  اظهار  اجتماعی  های  آسیب 
هیجانات  و  ورزشگاه  در  تماشاگران  پرشمار 

های  ناهنجاری  کاهش  موجب  مثبت  روحی 
اجتماعی می شود.
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سلامت
گزارش

معاون وزیر بهداشت: ایران در بحران 

هولناک پیری جمعیت قرار دارد

معاون بهداشت وزارت بهداشت گفت: ایران در مواجهه با یکی از مهم 
ترین چالش های قرن با نام بحران هولناک پیری جمعیت قرار دارد.

به گزارش خبرگزاری مهر، حسین فرشیدی، در پیامی به مناسبت 
روز جهانی جمعیت، عنوان داشت: جمعیت هر سرزمینی مهم ترین 
سرمایه ملی آن مرز و بوم محسوب می شود، چراکه سرمایه انسانی 
هر کشوری در ساختن جامعه جوان و سالم و غنی ساختن میراث 

فرهنگی و انتقال آن به نسل آینده نقش مؤثری دارد.
وی افزود: ایران و بسیاری از کشورهای جهان در مواجهه با یکی از 
مهم ترین چالش های قرن با نام بحران هولناک پیری جمعیت قرار 
تهدید  با  را  اسلامی  ایرانی  اصیل  تمدن  تعالی  و  استمرار  که  دارند 
مواجه کرده است. تهدیدی که عبور از آن جز با همدلی و مشارکت 

همه مسئولین و آحاد مردم ایران ممکن نیست.
در  مردم کشور  گواه سربلندی  ایران همواره  تاریخ  فرشیدی گفت: 
مواجهه با بحران های مختلف است که بارها حیرت جامعه جهانی را 
به همراه داشته است. بحران هایی که با نقش آفرینی مردم در کنار 
حمایت های دولت تبدیل به فرصت شده است. این بار نیز حفظ و 
و  دولت  مشارکت  و  مجاهدت  همت،  نیازمند  جوانی جمعیت  ارتقا 
مردم در کنار یکدیگر است. هر یک از ما در این مهم سهمی داریم. 
سهم وزارت بهداشت، در موضوع مورد اشاره تکالیف تعیین شده از 
و  خانواده  از  قانون حمایت  عنوان  با  اسلامی  مجلس شورای  سوی 
جوانی جمعیت است که تاکنون اغلب آن را اجرا نموده است. اما بر 
این اعتقاد هستیم که در کنار تدابیر قانونی، فرهنگسازی بهداشتی 
امری  نخبگان  و  مردمی  ظرفیت های  از  گیری  بهره  با  عمومی  و 
سرنوشت ساز است. همچنین حمایت دولت از اجرای برنامه سلامت 
در  موضوع  اهمیت  از  نشان  بهداشت  نظام شبکه  تقویت  و  خانواده 

جمعیت دارد.
وی افزود: وزارت بهداشت به عنوان دستگاه پیشرو و برتر در رویداد 
جوانی  و  خانواده  از  حمایت  قانون  اجرای  در  جمعیت  ملی  جایزه 
همچون  خدماتی  سازی  ارزان  سازی،  آسان  رویکرد  با  جمعیت 
آموزش های هنگام ازدواج، باروری سالم، ارائه رایگان خدمات زایمان 
طبیعی، پیشگیری و تشخیص بهنگام و درمان ناباروری، پیشگیری 
اما  ارائه می نماید  با سقط عمدی جنین را به عموم مردم  و مقابله 
همچنان پذیرای مشارکت و همفکری تمام آحاد مردم و اندیشمندان 
در تمامی سطوح اعم از برنامه ریزی، اجرا و نظارت خواهد بود. بی 
شک گروه های جهادی و مردمی و افراد جمعیت باور و جمعیت یاور 
اگر در کنار ظرفیت های دولتی قرار نگیرند این امر مهم یعنی تحقق 

ایرانی جوان و آباد میسر نخواهد بود.

معاون توسعه دفتر طب ایرانی عنوان کرد؛

بهترین نوشیدنی فصل گرما از دیدگاه 

طب سنتی
به  سکنجبین  از  بهداشت،  وزارت  ایرانی  طب  دفتر  توسعه  معاون 
عنوان بهترین نوشیدنی برای رفع عطش روزهای گرم تابستان یاد 

کرد.
به گزارش خبرگزاری مهر، حسین رضایی زاده گفت: سکنجبین که 
ترکیبی از عرق نعنا، سرکه، آب و عسل است، بسیار مفید بوده و در 

رفع عطش بسیار مؤثر است.
نور  زیاد  معرض  در  اگر  که  است  گرمی  تابستان فصل  افزود:  وی 
آفتاب قرار بگیرید ممکن است آفتاب زده و گرما زده بشوید و آب 
مصرف  را  نوشیدنی هایی  باید  بنابراین  بدهید،  دست  از  را  بدنتان 
کنید، که علاوه بر اینکه آب بدنتان را جبران کند در رفع عطش 

نیز مؤثر باشد.

عراق  بهداشت  وزیر 
ایران،  به  سفر  در 
که  کرد  عنوان 
شرایط برای صادرات 
تجهیزات  و  دارو 
به  ایرانی  پزشکی 
فراهم  کشورش 
آیا هیچ مانعی  است. 
کنندگان  تولید  برای 
ایران در عراق وجود 

ندارد.
الحسناوی  صالح   
بهداشت  وزیر 
از  بازدید  در  عراق، 
مرجع  آزمایشگاه 
دارو،  و  غذا  سازمان 
در  اینکه  به  اشاره  با 
وزارت بهداشت عراق 
مناسبی  تسهیلات 
آسان شدن  برای 

پزشکی  تجهیزات  و  دارو  واردات 
است،  شده  گرفته  نظر  در  ایرانی 
گفت: بعضی از ضوابط و آئین نامه ها 
در  قرمزی  خط  درگذشته  که 
محسوب  عراق  بهداشت  وزارت 
می شد را تغییر داده ایم و در مقابل 
ایرانی  شرکت های  که  می خواهیم 
که در حوزه تولید دارو و تجهیزات 
پزشکی فعال هستند از این شرایط 

استفاده کنند.
شرکت های  به  خطاب  وی 
تجهیزات  و  دارو  تولیدکننده 
جدید  تسهیلات  افزود:  پزشکی، 
کشور عراق برای شرکت های ایرانی 
امیدواریم  و  رسیده  اعلا  حد  به 
با ضوابط جدید  ایرانی  شرکت های 
عراق خود را سازگار کرده و از این 
ببرند؛  را  استفاده  نهایت  تسهیلات 
چرا که قطعاً به نفع نیاز بازار عراق 
و تولیدکنندگان ایرانی خواهد بود.

رئیس  نایب  حامدی فر  هاله 
سندیکای صاحبان صنایع داروهای 
وزیر  با  دیدار  در  ایران،  انسانی 
با  می توانیم  گفت:  عراق،  بهداشت 
دانش  آنچه  هر  بگوییم  اطمینان 
در  دارد،  وجود  دنیا  در  دارو  فنی 
کیفیت  و  دارد  وجود  هم  ایران 
با  ایران  در  تولیدی  داروهای 
در  هستند،  ارائه  قابل  که  قیمتی 

دنیا بی رقیب است.
حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با  وی 
که  ایرانی  دارویی  شرکت های 
عراق  به  دارو  صادرات  به  مایل 
ثبت  مراحل  تمام  باید  هستند 
کنند  تکمیل  را  خود  پرونده های 
تسهیل  عراق  به  صادرات  مسیر  تا 
شود، افزود: یکی از درخواست های 

برای  عراق  از  ایران  دارویی  صنایع 
که  است  این  مشترک  همکاری 
این کشور شرکای  وزارت بهداشت 
در  همکاری  برای  اعتماد  قابل 
اختیار شرکت های ایرانی قرار دهد.

کشور  بازار  می رسد،  نظر  به 
و  دارو  تولیدکنندگان  برای  عراق 
تجهیزات پزشکی در ایران، فرصت 
را  که محصولات خود  باشد  خوبی 
صادر  کشور  این  به  عرضه  برای 
با  بازار،  این  به  ورود  اما،  کنند. 
یک مانع و چالش مواجه است که 

می بایست مرتفع شود.
حوزه  کارشناس  چیذری  علیرضا 
تجهیزات پزشکی و دارو، در گفتگو 
از  یکی  گفت:  مهر  خبرنگار  با 
بازار  به  ورود  برای  مشکلات عمده 
دارویی عراق، موضوع نقل و انتقال 
مرتفع  مانع  این  اگر  که  است  پول 
ایرانی  ژنریک  داروهای  قطعاً  شود، 
قابل  قیمت،  و  در کیفیت  می تواند 

رقابت با دنیا باشد.
موانع  رفع  انجمن  اجرایی  مدیر 
تأمین تجهیزات پزشکی و دارویی، 
افزود: فرض کنیم صادرات دارو به 
کیفیت  از  عراق  و  انجام شد  عراق 
قطعاً  که  بود  راضی  ایرانی  داروی 
خواهد بود؛ برای دریافت پول خود 

باید چی کار کنیم.
وی با عنوان این مطلب که تجارت 
انتقال پول، گفت: ارز  یعنی نقل و 
حاصل از فروش محصولات خود را 
چگونه از مبادی قانونی وارد کنیم.

انتقال  و  نقل  داد:  ادامه  چیذری 
پیمان های  قالب  در  باید  یا  پول، 
باشد  واردات  و  صادرات  جانبه  دو 
صادرات  برای  محصولی  عراق،  که 
احتیاج  آن  به  که  ندارد  ایران  به 

از  باید  یا  بنابراین،  باشیم.  داشته 
صادر  که  کنیم  استفاده  ملی  پول 
تبدیل  در  عراق  در  قطعاً  کننده 
دینار برای مواد اولیه از کشورهای 
یا  شد.  خواهد  مشکل  دچار  دیگر 
که  کنیم  استفاده  ریال  از  اینکه 
چون پشتوانه ارزی ایجاد نمی کند، 
ارزش پول ملی را کاهش می دهد.

تجهیزات  حوزه  کارشناس  این 
اینها  کرد:  تاکید  دارو،  و  پزشکی 
نگاه  کلان  باید  که  است  مسائلی 
امیدبخش  ها  تفاهمنامه  کنیم. 
اجرایی  حد  چه  تا  ولی  هستند 

می شوند.
چیذری افزود: این قبیل موضوعات 
تولید  و  بهداشت  وزارت  حیطه  از 
به  نیاز  و  است  خارج  کننده 

ساختارهای بین المللی دارد.
موانع  رفع  انجمن  اجرایی  مدیر 
تأمین تجهیزات پزشکی و دارویی، 
تجهیزات  صادرات  با  ارتباط  در 
گفت:  عراق،  بازار  به  پزشکی 
همین مسائل و موانع، در صادرات 

تجهیزات پزشکی صدق می کند.
حامدی فر  هاله  حال،  همین  در 
صاحبان  سندیکای  رئیس  نایب 
ایران،  انسانی  داروهای  صنایع 
گفت:  مهر،  خبرنگار  با  گفتگو  در 
بار  اولین  برای  اینکه  به  توجه  با 
 ۳ برای  عراق  بودجه کشور  امسال 
فروش  و  شد  تصویب  آینده  سال 
مالی  مشکل  لذا  دارد،  بالایی  نفت 
پرداخت  جهت  کشور  این  در 
و  محصول  خرید  نیز  و  پروژه ها 

خدمات وجود ندارد.
حال  در  عراق  دولت  افزود:  وی 
معتبر  شرکت های  دنبال  به  حاضر 
پروژه های  انجام  المللی جهت  بین 

گذاری  سرمایه  مهندسی،  فنی 
و  است  محصول  تولید  و  مشترک 
فرصت بسیار مناسبی برای صنعت 
با  تا  آمده  وجود  به  داروسازی 
توجه به ظرفیت بالای شرکت های 
تکنولوژی  انتقال  به  نسبت  ایرانی، 
و  نمایند  اقدام  مشترک  تولید  و 
سهم بزرگی از صنعت دارویی عراق 

را از آن خود نمایند.
حامدی فر در خصوص بازار دارویی 
ایرانی تا  اینکه شرکت های  عراق و 
را می توانند  بازار  این  از  اندازه  چه 
تسخیر کنند، گفت: متأسفانه عدد 
دقیقی از میزان بازار دارویی کشور 
عراق در دسترس نیست ولی حدوداً 
۲ میلیارد دلار تخمین زده می شود 
به  ایرانی  دارویی  های  شرکت  که 
این  تا ۲۰ درصد  راحتی می توانند 

بازار را از آن خود نمایند.
صاحبان  سندیکای  رئیس  نایب 
در  ایران،  انسانی  داروهای  صنایع 
و  نقل  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ 
نخواهد  ساز  مشکل  پول  انتقال 
شد، افزود: اول اجازه بدهید دارو را 
شود،  برگزار  مناقصه  و  کنند  ثبت 

راه انتقال پول هم پیدا می شود.
بهداشت  وزیر  استقبال  به  توجه  با 
ایرانی  شرکت های  حضور  از  عراق 
در تولید دارو و تجهیزات پزشکی، 
مشکل  اگر  بود  امیدوار  می توان 
انتقال پول فروش از عراق به داخل 
خوبی  موقعیت  شود؛  حل  کشور 
محصولات  صادرات  توسعه  برای 
ایرانی فراهم شود و سهم زیادی از 
بازار دارو و تجهیزات پزشکی عراق 
ایرانی  کنندگان  تولید  اختیار  در 

قرار بگیرد.

یک چالش در مسیر ورود دارو و 
تجهیزات پزشکی ایرانی به بازار عراق

گزارش

رئیس سازمان غذا و دارو عنوان کرد؛
تجهیزات پزشکی در کشور صاحب 

آمارنامه شد

رئیس سازمان غذا و دارو با اشاره به رونمایی از آمارنامه تجهیزات پزشکی 
برای اولین بار در کشور، گفت: این آمارنامه مبنای برنامه ریزی و تامین در 

حوزه تجهیزات قرار خواهد گرفت.
به گزارش خبرگزاری مهر، سید حیدر محمدی، در سی و سومین اجلاس 
مدیران تجهیزات پزشکی دانشگاه های علوم پزشکی با اشاره به وضعیت 
تجهیزات و ملزومات پزشکی، اظهار کرد: سال گذشته تکالیف قانونی در 
بودجه برای وزارت بهداشت مشخص شده بود که بر اساس آن باید ارز 

ترجیحی اقلام سلامت محور حذف می شد.
وی افزود: اصلاح سیاست های ارزی در تیر ماه سال گذشته از داروهای 
تولید داخل شروع و در مرحله دوم در مورد داروهای وارداتی نیز اجرا شد، 
با توجه به اینکه عرضه دارو از طریق داروخانه ها کنترل می شد، نظارت را 
نسبت به تجهیزات پزشکی راحت تر می کرد، اما در حوزه تجهیزات پزشکی 

برای حذف ارز ترجیحی با چالش هایی مواجه بودیم.
معاون وزیر بهداشت با بیان اینکه حذف ارز ترجیحی در مورد برخی از اقلام 
تجهیزات و ملزومات پزشکی همچون دیالیز، گاز هلیوم و برخی از پروتزها 
اجرایی شد، تصریح کرد: یکی از مشکلات حوزه دارو، تأمین نقدینگی برای 
شرکت ها بود، در مورد تجهیزات پزشکی چون نمی خواستیم این مشکل 

ایجاد شود، با شیب ملایم تری شروع کردیم.
وی ادامه داد: قیمت تمام شده اقلام تجهیزات پزشکی با توجه به تفاوت 
نرخ ارز ترجیحی ۴۲۰۰ تومانی با ۲۸۵۰۰ تومانی زیر ۸ درصد است. این 
تفاوت قیمت امکان نشت به بازار آزاد و یا قاچاق معکوس را افزایش می دهد 
ملزومات  و  تجهیزات  حوزه  ارزی  سیاست های  اصلاح  مورد  در  بنابراین 

پزشکی نیز ملزم و مصمم هستیم.
از اجرای اصلاح  اینکه عمده مشکلات اساسی پس  بر  با تاکید  محمدی 
سیاست های ارزی حوزه سلامت مربوط به انتقال ارز به طرف های خارجی 
است، عنوان کرد: در واقع تحریم ها پروسه تأمین دارو، مواد اولیه و تجهیزات 
پزشکی را با مشکلاتی مواجه کرده و در ظاهر از عدم تحریم محصولات 
سلامت محور سخن می گویند در حالی که این چنین نیست اما تمام تلاش 
ما و همکاران ما، تأمین دارو، مواد اولیه و تجهیزات پزشکی برای مردم به 

میزان کافی است.
رئیس سازمان غذا و دارو از حل برخی از مهم ترین مشکلات حوزه دارو و 
تجهیزات پزشکی در هفته های اخیر خبر داد و گفت: از ابتدای امسال، ۶۰ 
میلیون دلار برای کل حوزه سلامت تخصیص یافته بود اما در سه هفته 
گذشته از ۴۰۰ میلیون دلار عبور کرده و شاهد رفع برخی موانع تأمین 

اقلام سلامت محور هستیم.
ملزومات  و  تجهیزات  گمرکی  حقوق  اصلاح  عدم  کرد:  خاطرنشان  وی 
پزشکی از مشکلات حوزه سلامت بود که پس از اصلاح سیاست های ارزی 
و حذف ارز ترجیحی برای وارد کنندگان ۷ برابر افزایش یافت و تأمین 
آن برای شرکت ها بسیار سخت بود، با وجود پیگیری های صورت گرفته، 
در لایحه  کاهش حقوق گمرکی  از  پزشکی  تجهیزات  معافیت  متأسفانه 
بودجه لحاظ نشد و تنها راه اصلاح آن مصوبه سران قوا بود که خوشبختانه 
به تازگی ابلاغ شده تا حقوق گمرکی تجهیزات پزشکی نیز به یک درصد 

تقلیل پیدا کند.
به گفته معاون وزیر بهداشت، بسیاری از اقلامی که در گمرک وجود داشت، 
یا ترخیص شده و یا در حال ترخیص و مراحل قانونی آن در حال انجام 

است تا در اختیار بیماران و مراکز درمانی قرار گیرد.
وی با اشاره به راه اندازی سامانه های متعدد برای نظارت و شفافیت در حوزه 
سازمان غذا و دارو، اظهار کرد: داشبوردهای مدیریت و سامانه های نظارتی، 
رتبه بندی شرکت ها، میزان مصرف، موجودی شرکت ها در راستای شفافیت 

و تسریع تأمین در دسترس است.
معاون وزیر بهداشت با تاکید بر اینکه تجهیزات پزشکی در حوزه سلامت 
از یارانه و ارز ترجیحی بهره می گیرند، تاکید کرد: قیمت تجهیزات پزشکی 
باید در بیمارستان ها و سطح عرضه بر مبنای قیمت گذاری بارگذاری شده 

در سایت سازمان غذا و دارو باشد.
محمدی، کنترل اصالت محصولات سلامت محور را از مهمترین مؤلفه های 
شفافیت مد نظر مسئولان و دستگاه های نظارتی بالادستی دانست و بر 
ضرورت کامل شدن این زنجیره در مورد تمامی اقلام سلامت محور تاکید 

کرد.
با  تولید تجهیزات  اولویت های رشد  آمارنامه تجهیزات پزشکی و کتابچه 
حضور رئیس سازمان غذا و دارو، رئیس دانشگاه علوم پزشکی ایران و دبیر 
شورای گسترش دانشگاه های علوم پزشکی در کنگره سلامت هوشمند ایران 

رونمایی شد.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۵۰۲ شماره  رای  برابر   
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه 

بشماره  محمدحسین  فرزند  مومنی  معصومه  خانم  متقاضی  بلامعارض 
شناسنامه ۲۴۱ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
از ۱۴۸ اصلی مفروز و مجزی  مساحت ۳۳ متر مربع پلاک ۹۴۷ فرعی 
شده از پلاک ۱۰۹ فرعی از ۱۴۸ اصلی واقع در قلعه میر خریداری از 
مالک رسمی آقای حیدر بغدادی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است 
مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۴/۰۵ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

۱۴۰۲/۰۴/۲۱
 علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۱۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۸۶۲ شماره  رای  برابر   
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 

مالکانه بلامعارض متقاضی آقای باب اله خوش کام فرزند بیوک بشماره 
شناسنامه ۳۵۸ صادره از بیله سوار در یک قطعه زمین با بنای احداثی 
واقع در  از ۱۴۱ اصلی  مربع پلاک ۳ فرعی  متر  به مساحت ۱۳۵/۸۹ 
رسمی  مالک  از  خریداری  بهارستان  املاک  و  اسناد  ثبت  حوزه  صالحیه 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  آقامحمدی  احمد  آقای 
که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز   ۱۵ فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است 
مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۴/۰۵ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

 ۱۴۰۲/۰۴/۲۱
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(

مورخ   ۶۹۴۵ وارده  شماره  به  درخواست  طبق  مولائی  علی  آقای 
۱۴۰۲/۰۴/۱۸ اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی ۳۲۷۶ فرعی از 
۱۶۵ اصلی )که عبارتست از سند مالکیت آپارتمان ششدانگ به مساحت 

۱۰۳/۷۶ متر مربع قطعه ۲ تفکیکی پلاک ۳۲۷۶ فرعی از ۱۶۵ اصلی با 
سریال چاپی الف ۹۹ ۴۹۹۹۵۵ به نام علی مولائی ثبت و صادرگردیده 
که به علت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ 
نوبت  یک  در  مراتب   ۸/۱۱/۱۳۸۰ مصوب  ق.ثبت  اصلاحی  نامه  آئین 
اعتراضی  یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی 
داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره 
مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را 
تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر 
قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 
مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(

مورخ   ۶۹۴۶ وارده  شماره  به  درخواست  طبق  مولائی  علی  آقای 
فرعی   ۴۵۱۵ ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   ۱۴۰۲/۰۴/۱۸
آپارتمان  یک  مالکیت ششدانگ  از سند  عبارتست  )که  اصلی  از ۱۶۵ 

از  فرعی   ۴۵۱۵ پلاک  تفکیکی   ۱ قطعه  مترمربع   ۹۶/۱۶ مساحت  به 
۱۶۵ اصلی با سریال چاپی الف ۹۹ ۴۹۹۹۵۴ به نام علی مولائی ثبت و 
صادر و تسلیم شده است و مورد ثبت برابر سند رهنی ۷۶۳۹۳ مورخ 
۱۳۹۹/۱۰/۰۹ در رهن بانک ملت قرار گرفته است که به علت اسباب 
کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک 
مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی 
تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب   ۸/۱۱/۱۳۸۰ مصوب  ق.ثبت 
از  باشد  داشته  اعتراضی  یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه 
تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
نماید  را تسلیم  اعتراض خود  معامله  یا سند  مالکیت  ارائه اصل سند 
بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا 
عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک 

مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم



چهار  شنبه     21        تیر           1402 -   سال ششم- شماره           193     -  12 صفحه   

         صاحب امتیاز و مدیرمسئول : عزیز الله نظری  

نشانی تحریریه : رباط کریم- داودیه- نبش بوستان 5- ساختمان میلاد- طبقه 2- واحد 3 تلفن: 56438444نشریه  اجتماعی-فرهنگی - اقتصادی

نشانی دفتر  : شهریار- خیابان ولیعصر-برج سعدی- طبقه 4- واحد 5 تلفن: 65276367

زیر نظر شورای سردبیری

سازمان آگهی ها:   09193302751-  56763626

نشانی امور استان ها : بهارستان- نسیم شهر- نبش چمران- پلاک 568 طبقه 3- واحد 5   تلفن: 56783532

توزیع : 56771992 چاپخانه گل آذین ارتباط با مدیر مسئول و سر دبیر: 09213966214-09126966214

 استاندار تهران با اشاره به اهمیت مقاومت 
سازه ها در طرح نهضت ملی مسکن گفت: 
میزان بارگذاری پس از سنجش خاک محل 

و مطالعات زمین شناسی انجام می شود.
فاز هفت  زنی  کلنگ  برای  فخاری  علیرضا 
شهر جدید پرند به این منطقه رفت و پس 
از بهره برداری از مسجد کوثر به خبرنگار 
عهده  بر  زیربنایی  امور  کار  گفت:  ایرنا 
عمران  شرکت  و  ساز  شهرک  مجموعه 
پرند است اما دستگاه های اجرایی از جمله 
آموزش و پرورش، بهداشت و درمان و آب 
و برق و گاز پس از پیشرفت ۲۵ درصدی 
روبنایی  امور  آغاز  به  موظف  زیربنایی  کار 
هستند تا نیازهای شهرک ها و مردم ساکن 

در آنجا تامین شود.
واحد   ۵۰۰ و  هزار  پنج  از  داد:  ادامه  وی 
مسکن نیروهای مسلح که پیشرفتی بالای 
۷۵ درصد هم دارد، بازدید کردیم؛ از سوی 
ایرانشهر  عنوان  تحت  را  جدید  فاز  دیگر 
کلنگ زنی کردیم تا ۱۵ هزار نفر در اینجا 

اسکان پیدا کنند.
فخاری خاطرنشان کرد: برای امور زیربنایی 
و  شده  انجام  لازم  هماهنگی  روبنایی  و 
زیربنایی  پیشرفت  درصد   ۲۵ از  بعد  باید 
راستا  این  در  و  شود  آغاز  بنایی  امور  باید 

اولین  تا  شد  افتتاح  امروز  مسجد  یک  هم 
نماز را درآنجا اقامه کنیم.به گفته استاندار 
فرد  مسکن  ملی  نهضت  طرح  در  تهران، 
از  پس  کند،  نام  ثبت  باید  ابتدا  متقاضی 
طرح،  این  لازم  هایی  صلاحیت  بررسی 
افراد پالایش می شوند و پس از حائز بودن 
معرفی  بانک  به  مسکن  دریافت  شرایط 
بخش  حضور  امکان  افزود:  شوند.وی  می 
نهضت ملی مسکن  خصوصی و خیران در 
هم مطرح است که می توان به صورت بی 

او تی انجام شود.
فخاری در مورد مقاومت سازه های ساخته 
شده در طرح نهضت ملی مسکن گفت: هر 
بارگذاری با میزان مقاومت زمین، مطالعات 
انجام و سپس  ژئوتکنیک و زمین شناسی 

سازه ها بنا می شود.
تحویل  زمان  مورد  در  تهران  استاندار 
واحدها هم گفت: این واحدها باید ۲۴ ماهه 
تمام شود اما اگر دوستان کار جهادی انجام 

دهند می توان زودتر تمام کرد.
مجموعه  در  که  داد  خبر  همچنین  وی 
بار  اولین  برای  هم  واحد   ۴۴۰ پرند  شهر 
به منظور طرح جوانی جمعیت در دستور 
کار داریم تا برای برون رفت از معضل پیری 

جمعیت مردم تشویق شوند.

استاندار تهران: بارگذاری در طرح نهضت ملی 

مسکن پس از سنجش مقاومت زمین انجام می شود

آماده  اجرایی  عملیات  آغاز  آئین   
با  پرند  فاز هفت  سازی زمین های 
مساحت ۴۴۵ هکتار در قالب طرح 
نهضت ملی مسکن امروز/ یکشنبه/ 
با حضور استاندار تهران برگزار شد.

در  پرند  شهر  به  فخاری  علیرضا   
غرب تهران رفت و علاوه بر کلنگ 
زنی پروژه فاز هفت پرند، عملیات 
اجرایی طرح انتقال پساب پرند، ۲ 
مدرسه ۲۱ کلاسه، یک ساختمان 
معابر  سازی  راه  پیاده  و  کلانتری 

فاز ۴ و ۶ این شهر آغاز شد.
وی سپس در بین مردم و ساکنان 
حاضر  پرند  شهر  مختلف  فازهای 
نشست؛  ها  آن  در دل  پای  و  شد 
عمده مشکلات مربوط به ثبت نام 
بود  ملی  مسکن  نهضت  طرح  در 
که قرار شد مشکلات احصا و رفع 

شود.
هزار  پنج  از  همچنین  فخاری 
مسلح  نیروهای  واحد   ۵۰۰ و 
پیشرفت  درصد   ۷۵ از  بیش  که 

فیزیکی داشته، بازدید کرد.
مدیران  همراه  به  سپس  وی 

جدید  شهر  مدیرعامل  و  محلی 
یک  عنوان  به  کوثر  مسجد  پرند 
ساکنان  برای  فرهنگی  زیرساخت 

این شهر را افتتاح کرد.
 ۴۴۵ آماده سازی  اجرایی  عملیات 
هکتار زمین برای طرح نهضت ملی 

مسکن در پرند آغاز شد
میر محمد غراوی معاون هماهنگی 
تهران  استانداری  عمرانی  امور 
گفت:  ایرنا  به  رابطه  این  در  هم 
اعتبارات عمرانی امسال به تفکیک 
به  اعتبارات  و  شده  انجام  مناطق 
فیزیکی  پیشرفت  که  هایی  طرح 
داشتند  درصد   ۵۰ از  بیشتر 

اختصاص می یابد.
در  نیز  پرند  جدید  شهر  شهردار 
نهضت  طرح  در  گفت  مراسم  این 
مسکن ملی پنج هزار و ۶۳۴ واحد 
پروانه ساخت گرفته اند یا در حال 

گرفتن پروانه هستند.
استان  غربی  جنوب  در  پرند  شهر 
بین  فرودگاه  نزدیکی  در  تهران 
المللی امام خمینی )ره( قرار دارد.

خبرنگار : ناهید کریمی

عملیات اجرایی آماده سازی ۴۴۵ هکتار 
زمین برای طرح نهضت ملی مسکن در 

پرند آغاز شد

خبر

هزار   ۲۰ ما  اینکه  بیان  با  تهران  شهردار   
میلیارد تومان اموال شهرداری را بازگرداندیم، 
گفت: بخشی از فساد مربوط به آن است که 
مال ما را بردند و ما مسیری را دنبال می کنیم 

که اموال را بازگردانیم.
جماعات  ائمه  نشست  در  زاکانی  علیرضا   
فعالین  و  کنشگران  شاخص،  مساجد 
فرهنگی قم، بیان کرد: ترافیک، آلودگی هوا، 
بی مسکنی و بدمسکنی از مهمترین مشکلات 
مسکن  میلیون  یک  تهران  و  است  شهر  این 

کم دارد.
مسکن  واحد  هزار   ۳۵۰ حدود   : گفت  وی 
خالی در مناطق بالای شهر وجود دارد که از 

آن برای سوداگری استفاده می شود.
وی با بیان اینکه در ابتدای مدیریت شهری، 
تهران ۷۰ هزار میلیارد بدهی داشت و امکانات 
حدود  این  بر  علاوه  افزود:  بود،  محدود  آن 
تحویل  ابتدا  در  که  اتوبوس هایی  درصد   ۹۰
گرفتیم فرسوده بود، دو سال و نیم شهرداری 
در تنش مالی بود و در مدیریت شهری قبلی 
سه ماه برای پرداخت حقوق وام گرفته بودند.

و  جدی  حضور  جنبه  گفت:  تهران  شهردار 
سبک  و  لنگ  دینی  سالاری  مردم  تحقق 
برای  که  می زد  موج  شهر  در  غربی  زندگی 

اصلاح این امور اقداماتی شروع شد.
تبدیل  تهران  اینکه  برای  کرد:  تصریح  وی 
الگو  تهران  اگر  و  داریم  برنامه  شود،  الگو  به 
در  تکثیر  داشت؛  خواهد  ویژگی  دو  شود 
عنوان  به  موفقیت  این  اینکه  و  شهرها  دیگر 

کارآمدی نظام شناخته خواهد شد.
شهردار تهران با اشاره به پیگیری چهار تحول 
مدیریت  و  داد: شهرداری  ادامه  این شهر  در 
شهری باید به نهاد خدمتگزار اجتماعی تبدیل 
 ۹ آن  برای  و  درون زاست  تحول  این  شود، 
کلان پروژه تعریف شده است. موضوع بعدی 
هوشمندسازی شهر بود که به شکلی حرکت 

کنیم که شهر هوشمند شود.
 ۲۰۰ شهرک  همین خصوص،  در  افزود:  وی 
ولایت  پارک  در  فناوری  و  علم  هکتاری 

علوم  وزارت  از  را  آن  مجوز  و  شد  جانمایی 
به  هم  ری  سیمان  کارخانه  کردیم.  دریافت 
و  شد  تبدیل  فرهنگ  حوزه  در  کارخانه  یک 
 ۵ محور  به  تهران  در  ناحیه  سه  شد  تلاش 
فناورانه  تا هویت جدید  تبدیل شود  دانشگاه 

شکل بگیرد.
از  این،  بر  علاوه  شد:  یادآور  تهران  شهردار 
اواخر سال گذشته، اصلاح هندسی ۹۸ تقاطع 
بزرگراهی را در دستور کار قرار دادیم که طی 
را  شهری  درون  راه  کیلومتر   ۷۸۰ سال  سه 

برای مردم نزدیک تر کنیم.
زاکانی گفت: رکورد منابع مالی تاریخ بلدیه را 
زدیم و ۱۵۸ درصد بودجه در ماه قبل محقق 
شد. بودجه شهرداری حدود ۵۰ هزار میلیارد 
تومان بود که به لطف خدا ۸۰ هزار میلیارد 

تومان محقق کردیم.
آن  اهمیت  و  آسفالت  تولید  به  اشاره  با  وی 
مدرن  کارخانه های  گفت:  معابر  بهسازی  در 
سال  ظرفیت  کردیم،  وارد  آسفالت  بخش  در 
آسفالت  تن  هزار   ۵۴۰ حدود  تولید   ۱۴۰۰
بود و در سال ۱۴۰۱ این عدد ۷۵۰ هزار تن 
میلیون  ما یک  گذاری  امسال هدف  و  رسید 
و ۵۰۰ هزار تن آسفالت است. همچنین ۱۲ 
معبر بزرگراهی را در ۶ ماه اول امسال آسفالت 
برای  را  آسفالت  حجم  سوم  دو  و  می کنیم 

معابر درجه دو و سه در نظر گرفتیم.

توسعه  و  ساز  و  ساخت  کرد:  تاکید  زاکانی 
که  بود  خواهد  الگوهایی  بر  مبتنی  تهران 
را  بهبودبخش  و  زیستی  محیط  سرانه های 
برطرف  را  دغدغه ها  بتوانیم  تا  باشد  داشته 
فضای  توسعه  مورد  در  تهران  شهردار  کنیم. 
سبز اظهار داشت: امسال ۲ هزار هکتار فضای 

سبز مثمر ایجاد خواهیم کرد.
تا   ۸۵ سال  از  کرد:  تصریح  ادامه  در  زاکانی 
۹۹ طی ۱۵ سال ۱۶ دستگاه واگن بازسازی 
شده بود، اما از ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۲ و در این ۲۲ 
ماه ۲۵۱ واگن را بازسازی کردیم و بازسازی 
که  به طوری  است.  انجام  در حال  واگن   ۴۲
بازسازی  را  واگن   ۴۲۸ آینده  سال  خرداد  تا 

می کنیم و تحویل می دهیم.
وی افزود: از مرداد سال قبل هر هفته یک یا دو 
افتتاحیه در سطح شهر تهران داریم و تاکنون 
داشتیم.  تهران  در  افتخار  و  امید  رویداد   ۶۳
امسال ۱۳ ایستگاه مترو با ۴۲ کیلومتر خط 
افتتاح می شود که ۲۰ کیلومتر خارج از تهران 

و ۲۲ کیلومتر داخل تهران است.
زاکانی با اشاره به تحول در روح شهر، هدف 
احیای سبک زندگی دانست  را  این تحول  از 
آوردیم  روی  مساجد  احیای  به  داد:  ادامه  و 
تا بتوانیم از طریق پیوستگی مسجد، محله و 
خانواده، نیاز مردم را مرتفع کنیم که بتوانیم 

یک کار جدی انجام دهیم.

زاکانی : ۲۰ هزار میلیارد تومان از اموال 
شهرداری تهران را بازگرداندیم

خبر خبر

 ناترازی برق تا پایان برنامه هفتم توسعه 
برطرف می شود

نوشتار

برق  شرکت  برنامه ریزی  معاون   
حرارتی گفت: تلاش می شود با توجه 
سال  پنج  طی  برق  مصرف  رشد  به 
توسعه  هفتم  برنامه  افق  تا  و  آینده 
هزار   ۳۵ احداث  طریق  از  بتوانیم 
با  نیروگاهی  جدید  ظرفیت  مگاوات 
حجم سرمایه گذاری ۱۸ میلیارد یورو 
ناترازی میان تولید و مصرف برق را 

از بین ببریم.
مدیریت  شرکت  از  ایرنا  گزارش  به 
»امیر  حرارتی،  برق  تولید 
 ۹۵ از  بیش  افزود:  دودابی نژاد« 
نیروگاه های  در  کشور  برق  درصد 
باتوجه به  می شود،  تولید  حرارتی 
اینکه بخش عمده برق کشور توسط 
می شود،  تأمین  حرارتی  واحدهای 
برنامه ریزی  یک  ساله  هر  ازاین رو 
منسجم برای آماده سازی این واحدها 
با  تا  می گیرد  قرار  کار  دستور  در 
تعمیراتی  برنامه های  به موقع  انجام 
بتوانیم نیروگاه ها را برای فصل گرم 
در  تولید  آمادگی  حداکثر  در  سال 

اختیار داشته باشیم.
در  اساس  همین  بر  داد:  ادامه  وی 
از  بیش  تعمیراتی گذشته  یک سال 
تعمیراتی  برنامه  مگاوات  هزار   ۱۰۰
تا  است  رسیده  انجام  به  موفقیت  با 
برق  ناوگان  همه  بتوانیم  روزها  این 
حرارتی کشور را حداکثر آمادگی در 

اختیار داشته باشیم.
کمتر  به  نیروگاه ها  اضطراری  خروج 

از ۲ درصد رسیده است
شرکت  برنامه ریزی  معاون 
حرارتی  برق  مادرتخصصی 
خروج  شاخص  کرد:  خاطرنشان 
به موقع  انجام  با  نیروگاه ها  اضطراری 
به  تعمیراتی  برنامه های  باکیفیت  و 

کمتر از دو درصد رسیده است.
یک  رقم  این  گفت:  نژاد  آبی  دود 
و  خوب  بسیار  آمادگی  شاخص 

جهانی  استانداردهای  بر  منطبق 
برنامه ریزی های  اتکای  با  که  است 
صورت گرفته در این حوزه می توانیم 
بیشتری  اطمینان  با  را  روزها  این 

پشت سر بگذاریم.
را  برق کشور  فعلی مصرف  نیاز  وی 
برشمرد  مگاوات  هزار   ۷۲ از  بیش 
 ۵۴ حدود  ساخت:  خاطرنشان  و 
توسط  رقم  این  از  مگاوات  هزار 
توسط  مابقی  و  نیروگاه های حرارتی 
تجدیدپذیر،  برقابی،  نیروگاه های 
و  کوچک  مقیاس  مولدهای  اتمی، 
این  در  که  می شود  تولید  دیزل ها 
میان حدود ۱۰ هزار مگاوات ناترازی 
بین تولید و مصرف برق وجود دارد.

برنامه ریزی  به  اشاره  با  وی 
ناترازی  رفع  برای  صورت گرفته 
بر  داد:  ادامه  بخش،  این  در  موجود 
در  صورت گرفته  پیش بینی  اساس 
توسعه  هفتم  برنامه  افق  در  تلاشیم 
بتوانیم این ناترازی را رفع کنیم. برای 
تحقق این امر باتوجه به رشد مصرف 
برق در پنج سال آینده باید مجموعاً 
جدید  ظرفیت  مگاوات  هزار   ۳۵
نیروگاهی با حجم سرمایه گذاری ۱۸ 

میلیارد یورو احداث شود.
برق  شرکت  برنامه ریزی  معاون 
حال  در  اینکه  بر  تأکید  با  حرارتی 
نیروگاه های  راندمان  متوسط  حاضر 
درصد   ۳۹.۵ حدود  کشور  حرارتی 
یک  تقریباً  رقم  این  افزود:  است، 
جهانی  راندمان  متوسط  با  درصد 
اختلاف دارد و برنامه ریزی شده تا از 
حداکثر ظرفیت ممکن برای افزایش 
واحدهای  احداث  طریق  از  راندمان 
و  موجود  گازی  نیروگاه های  بخار 
نیروگاه های  از  برخی  جایگزین کردن 

فرسوده استفاده کنیم.
دودابی نژاد با اشاره به اینکه راندمان 
نیروگاه های حرارتی بر اساس لایحه 
برنامه هفتم توسعه باید به ۴۱ درصد 
دو  از  مهم  این  گفت:  یابد،  افزایش 
جدید  نیروگاه های  احداث  طریق 
افزایش  همچنین  و  بالا  راندمان  با 
انجام  موجود  نیروگاه های  راندمان 

خواهد شد.
از  یکی  کرد:  خاطرنشان  وی 
افزایش  برای  راهکارها  مهم ترین 
راندمان نیروگاه های حرارتی، احداث 
سیکل  نیروگاه های  بخار  واحدهای 

طریق  این  از  که  است  ترکیبی 
می توانیم راندمان نیروگاهی کشور را 

حدود دو درصد افزایش دهیم.

برق  شرکت  برنامه ریزی  معاون 
سرمایه گذاری  گفت:  حرارتی 
مهم حدود  اقدام  این  برای  موردنیاز 
پنج میلیارد یورو است که با انجام آن 
سالانه بیش از ۱۰ میلیارد مترمکعب 
در مصرف سوخت معادل صرفه جویی 

خواهد شد.
دودابی نژاد با اشاره به اینکه از تابستان 
سال گذشته تاکنون بیش از دو هزار 
به  نیروگاهی  جدید  واحد  مگاوات 
داد:  ادامه  است،  رسیده  بهره برداری 
بر اساس برنامه ریزی صورت گرفته تا 
پایان امسال دو هزار مگاوات ظرفیت 
نیز  دیگر  حرارتی  نیروگاهی  جدید 

وارد مدار خواهد شد.
با  گذشته  سال   ۱.۵ افزود:  وی 
و  فناور  شرکت های  توان  از  استفاده 
دانش بنیان توانسته ایم با ارتقای توان 
حدود  موجود  نیروگاهی  واحدهای 
عملی  توان  به  مگاوات   ۵۰۰ و  هزار 

نیروگاه های حرارتی بیفزاییم.

مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی خبر داد؛

امضای قراردادهای تازه برای مشارکت در توسعه 
زنجیره توزیع فرآورده کشورهای آمریکای لاتین

نوشتار

از ورود   مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی 
وزارت نفت به حوزه های جدید فراسرزمینی در صنعت پالایش نفت با 
ارائه پیشنهادهایی از سوی ایران به کشورهای حوزه آمریکای لاتین 
از  فرآورده  توزیع  زنجیره  زیرساخت های  توسعه  در  همکاری  برای 

انتقال تا ذخیره سازی خبر داد.
پشنهادهایی  ارائه  از  سالاری  جلیل  نفت،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
برای ورود ایران به حوزه انتقال و عرضه فرآورده و تبدیل و نوسازی 
ناوگان حمل ونقل فرآورده در این کشورها خبر داد و گفت: در این 
زمینه بررسی های مطالعاتی انجام شده و در جریان دیدارهای اخیر 
دو طرف، پیشنهادهایی به طرف های مقابل ارائه شده است که نتایج 
ایران، اعلام و تبدیل به قرارداد  آن در سفر متقابل این کشورها به 

خواهد شد.
از  اطلاع  برای  پرشمار  کارشناسی  نشست های  برگزاری  به  اشاره  با  وی 
ظرفیت  کشورهای آمریکای لاتین در زنجیره توزیع فرآورده و جمع آوری 
اطلاعات دقیق این کشورها در زمینه تعداد و وضعیت جایگاه های عرضه، 
ظرفیت ذخیره سازی و ناوگان حمل ونقل، روند رشد مصرف و قیمت های 
مصرف در قالب پرسش نامه و اعزام هیئت های پرشمار برای بررسی های 
مطالعاتی، افزود: شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران و 

شرکت های فعال بخش خصوصی در این حوزه ها ورود خواهند کرد.
معاون وزیر نفت در امور پالایش و پخش فرآورده های نفتی بیان کرد: در 
حوزه نوسازی ناوگان تلاش کردیم نمایندگان شرکت های خودروساز را به 
این کشورها معرفی کنیم و شرکت های حمل ونقل فرآورده را نیز شکل 

بدهیم.
نوسازی  زمینه  در  نفتی  تازه  قراردادهای  امضای  به  اشاره  با  سالاری 
میدان ها و ورود به زنجیره ارزش صنعت پتروشیمی در حوزه فراسرزمینی 
به  پالایش  در صنعت  فراسرزمینی  در حوزه  تاکنون  ما  نگاه  کرد:  تأکید 
نفتی  فرآورده های  پخش  و  پالایش  ملی  شرکت  و  بود  فرآورش  سمت 
به عنوان نخستین مجموعه  در وزارت نفت به حوزه فراسرزمینی ورود کرد 
و در نشست ابتدایی که در حضور وزیر نفت برگزار شد، کارگروه ها شکل 
این  پالایشگاه های  بازسازی  و  نوسازی  زمینه  در  برآوردهایی  و  گرفتند 
کشورها در دستور کار قرار گرفت، اما هدف بعدی پس از فرآورش این بود 
که بازار این کشورها را بررسی کنیم و با توجه به شرایط قیمتی بتوانیم 
ایجاد  این زمینه پیشنهاد  آنها ورود کنی. در  توزیع  و  انتقال  در زنجیره 
تولید آن در  مایع که  گاز  نظیر  فرآورده هایی  برای  ظرفیت ذخیره سازی 

کشور مثبت  است، ارائه شده است.
وی با اشاره به اینکه گام مهم در این زمینه بحث اعتمادسازی بود، تصریح 
کرد: در این زمینه دفاتر را فعال کردیم و نمایندگان این شرکت ها در ایران 
حضور یافتند و از نزدیک صنعت ما را دیدند و با شرکت های دانش بنیان 

و قطعه سازان آشنا شدند و خوشبختانه اعتمادسازی درباره ظرفیت های 
ایرانی  کالای  از  استفاده  آن  بر  افزون  شد.  انجام  ایران  پالایشی  صنایع 
دستاوردی بود که برای کشور به دست آمد، ضمن آنکه نیروهای توانمند 

ایرانی توانستند به تبادل دانش و اطلاعات در این کشور بپردازند.
گفتنی است ایران و ونزوئلا در دولت سیزدهم، مسیری تازه  برای توسعه 
یکی  نفتی،  همکاری  قرادادهای  امضای  و  گرفته اند  پیش  در  همکاری ها 
در  است.  بوده  کشورمان  نفت  وزارت  دیپلماسی  در  نقاط  پرنورترین  از 
جریان سفر اردیبهشت ماه ۱۴۰۱ اوجی و هیئت همراه به ونزوئلا قرارداد 
و تفاهم نامه های پرشماری در زمینه توسعه و تولید در میدان های نفت و 
گاز، ارتقا و نوسازی پالایشگاه ها و بهره گیری از ظرفیت های پالایشگاهی، 
پتروشیمی،  و  گاز  نفت،  در صنایع  کارشناسی  و  انسانی  آموزش سرمایه 
صدور خدمات فنی مهندسی و انتقال فناوری و توسعه بازارهای صادراتی 

نفت خام، میعانات گازی و فرآورده های نفتی امضا شد.
طی سفر رسمی خردادماه نیکلاس مادورو، رئیس جمهوری ونزوئلا به ایران 
که به دعوت رسمی سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهوری انجام شده بود، 
تهران و کاراکاس افزون بر سند جامع همکاری های راهبردی ۲۰ ساله، 
گردشگری،  فرهنگی،  سیاسی،  زمینه های  در  همکاری  برای  را  اسنادی 

اقتصادی، نفتی و پتروشیمی امضا کردند.
قرارداد پروژه تعمیرات اساسی پالایشگاه فراسرزمینی »ال پالیتو« به عنوان 
وزارت  به همت  از دهه ها  نفت، پس  وزارت  فراسرزمینی  پروژه  نخستین 
نفت دولت سیزدهم امضا و اجرایی شد. جواد اوجی، وزیر نفت کشورمان 
این  در  نفت خام کشور  بشکه  هزار  روزانه ۱۰۰  پالایش  از  این  از  پیش 
پالایشگاه، پس از تکمیل عملیات تعمیرات اساسی و راه اندازی خبر داده 
بود.  وزارت نفت برای نخستین بار موفق خواهد شد با اجرای پروژه های 
فراسرزمینی در کشور ونزوئلا و دیگر کشورها، افزون بر تضمین بازارهای 
روابط  رونق  بر  افزون  مهندسی،  و  فنی  با صدور خدمات  نفت،  صادراتی 
سیاسی و اقتصادی، درآمدهای ارزی کشور در شرایط تحریم را افزایش 

دهد.
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